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هفته نامه اقتصاد                                          ی   سیاسی   اجتماعی   ورزشی

سرمقاله

مقام معظم رهبری: 
جمهوری اسلامی ایران و ونزوئلا 

هر دو دارای نظامهای مستقل و 
ملی هستند و به مردم اتکا کرده 
اند بنابراین همکاری آنها امری 
طبیعی است و باید تقویت شود.
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عناوینخبرها
درس امام برای امروز استمرار تحول است انقلاب 

نباید دچار ارتجاع شود

گزارشی درباره هزینه کرد،  430 میلیارد تومان 
سود حساب های سپرده دستگاه قضا در سال 98

آیین نامه اجرایی مجوز تهاتر مطالبات وزارت 
نفت با بدهی اش به دولت تصویب شد

لزوم اجرای عدالت و رسیدگی منصفانه

هدفگذاری 10.5 میلیارد دلاری صادرات صنایع معدنی

اختصاص یک میلیارد دلار به صنعت خودرو

 »دانشگاه عملگرا« راهکار حل مشکلات استانی و محلی

تلاش مجلس یازدهم برای رفع موانع و مشکلات 
تولیدکنندگان داخلی

مردم به مجلس یازدهم دل بسته اند

حرکت بازار سهام ومحصولات فولادی به سمت آرامش

شماره 

231

صفحه1

جذب نقدینگی و نظارت مجلس
راستای  در  کارآمد  و  قوی  مجلس 
برای  رهبری  معظم  مقام  فرامین 
عندالزوم  تولید  رونق  تولید،  جهش 
اقتصادی  عملی  اجرای  تعهد  به  امید 
از این شرایط  مقاومتی در جهت عبور 
اقتصادی ویژه که مردان متبحر، شجاع، 
اقتصادی  قدرتمند  و  متفکر  پاکدست، 
را می طلبد.  اما راهکار جذب نقدینگی 
چگونه؟!، هرچند که بانک ها درصدی از 
نقدینگی بخش خصوصی را در اختیار 
اما در جذب تمام  نقدینگی موفق  دارند 
نبوده اند نرخ بهره پایین یا بالا، کسب سود 
بیشتر از طریق دلالی و واسطه گری صاحبان نقدینگی را از سپردن 
پول خود به سیستم بانکی مانع می شود. به هر حال دولت و بانک 
مرکزی می توانند در این زمینه پس از بررسی تصمیم لازم را بگیرند.   
هرچند که به نظر ما افزایش نرخ بهره )فروش اوراق مشارکت( برای 
کردن،  رها  بهتراز  شرایط  این  در  ما  اقتصاد  برای  نقدینگی  جذب 
بیش از 2400 میلیارد تومان نقدینگی افسارگسیخته است، نظارت 
موجود،  کارگران  ، حل مشکل  اقتصادی  بر بخش های خاص  ویژه 
استفاد ه از مد یران کاربردی ، قوی شد ند ر تولید صاد رات محور، اتکا 
کشاورزی  محصولات  تضمینی  خرید  نرخ  د ر  تولید د اخل، دقت     به 
را قوی کنیم، کنار  با فساد و کنترل تورم صنعت مسکن  ، مبارزه 
گذاشتن حمایت از وارد اتچی ها ، تغییر نظام بانکی و مالیاتی، عمل 
به بند های اقتصاد مقاومتی ، رونق مسکن را    د ر دستور کار قرار د هیم 
، کنار گذاشتن رانت خوارها ، اجرای » قانون مد یریت تعارض منافع « 
، مجلس انقلابی برای اقتصاد انقلابی ، تعاون باید وارد محدود ه تولید 
،    د رک    د رستی از اقتصاد مقاومتی ند اریم، فوریتهای  ثروت شود 
اقتصادی مجلس یازد هم ، مهار گرانی مسکن ، بهبود محیط کسب 
و کار ، ساماند هی بازار خود رو ، تعیین تکلیف هدفمندی یارانه ها، 
مزایا،  و  حقوق  پرد اخت  نظام  ساماند هی   ، بانکد اری  نظام  اصلاح 
توسعه دولت الکترونیک ، اصلاح بود جه ، نظارت بر توزیع کالاهای 
اساسی، اصلاح نظام مالیاتی ، کنترل مناطق آزاد و ویژه اقتصادی، 
فروش   ، کشور  ساختمان  صنعت  مد یریت   ، نباشیم  محور  مراسم 

فرآورد ه به جای نفت خام.
اد امه د ارد

تشکر رهبر انقلاب از پرسنل 
2نفتکش های اعزامی به ونزوئلا

مهدیمیرحیدری
مد                    یر عامل و سرد                        بیر

مهدیمیرحیدری
مدیرعاملوسردبیر

استاندارد،بهداشت،بازیافت؟!
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هفته نامه اقتصاد                                           ی، سیاسی و اجتماعی
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انتصاب نمایند ه ولی فقیه 
د ر استان مازند ران و امام جمعه ساری

نظرهمهاقتصاددانهاایناست:

رضااسماعیلپوررئیسواحدگندلهسازیفولادمبارکه:

افزایشآمادهبهکاریواحدگندلهسازی

ستاری:گمرکبه»ایکسریکانتینری«
ایرانساختمجهزمیشود

آمادهنوسازيونهايفرسودهدرسطحکشور

پیام قد رد انی مد یر روابط عمومی سازمان 
راهد اری و حمل ونقل جاد ه ای از خبرنگاران

زنگنه:رفعمشکلکمبودبنزینسوپروخودکفایی
ایراندرتولیدتوربوکمپرسورنفت

صادراتکالابهچیننیازمندرویکردجدید

د ریچه های تخلیۀ غبار کوره های قوس مجتمع 
فولاد  سبا اتوماتیک شد 
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گویا اینکه فجایعی که توسط سود  جویان وآزمند ان روزگار ما آفرید ه 
می شود  پایانی ند ارد ، تا بد ینسان مرد مان د رد مند  و شریفی که چشم 
امید  به افقهای روشــن فرد ای بهتر د وخته اند  چیزی جزء نا امید ی 
نصیبشان نگرد د  بر اساس سلسله تحقیقات و بررسیهای پاید ار و مید انی 
چنین مکشوف گرد ید ه که بازیافت بطری ها، مقواها ، کاغذهای رنگی 
باطله و باطله های کثیف د یگر که با مواد  سفید  کنند ه به کاغذ مخصوص 
مورد  استفاد ه د ر رستوران ها ، پیتزا فروشی ها یا امثالهم می شود  ، بسیار 
آلود ه و به د لیل بازیافت این باطله های مستعمل کثیف غیر بهد اشتی 
می تواند  منجر به ابتلاء مصرف کنند گان به انواع بیماریهای صعب العلاج 

میگرد نند  .
بی شک د ر شرایط و خامت باری که انواع سرطانها چنگ برجان مرد م 
اند اخته و بیمارستانها از مبتلایان به این بیماریها انباشته شد ه است ، این 
خبر بسیار موحشتر از آن است که بتوان د ر مخیله گنجاند ه شود  چرا که 
هر روز د م از ضرورت حتمی و گریز ناپذیر فراهم آورد ن اسباب سلامتی 
مرد م و کاهش آسیب ها د ر رسانه ها گوشزد  می شود  ، لیک گویا گوش 
شنوائی نیست و سود جویان برای رسید ن به مقاصد  و منافع آنی خود  ، 
مصالح و منافع جامعه ایرانی به بازی گرفته اند  و به عبارت د یگر د ر غیاب 

یا کم توجهی نهاد های نظارتی کشتی به خشکی می رانند .
چه باید  کرد  ؟!!                                                                                                      اد امه د ر صفحه 8

بیمه شخص ثالث از سال آیند ه
 رانند ه محور می شود 

عناوینخبرها سرمقاله

غنی سازی 4/5 د رصد ی د ر فرد و

صفحه 2

آغازامامتحضرتولیعصر)عج(مبارکباد

چگونه می توان به آب های معد نی اطمینان د اشت؟!
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رونق تولید   
کلید  حل مشکلات است

  د      ر سراسر کشور نمایند      ه فعال
        پذیرفته می شود

شرکت
 زمرد    نور اسپرلوس

 www.zomorodnoor.com zomorod.noor  https://t.me/zomorodnooresperlous
شماره همراه : 09128451936شماره تلفن: 02166949021

بسم  الله الرحمن الرحیم
به همه شما عزیزان، کاپیتان و کارکنان کشتی خداقوت می گویم. کار بزرگی کردید. حرکت شما حرکتی جهادی بود. کشور را سرافراز کردید.

ان شاالله موفق باشید.

سیدعلی خامنه ای 
۹۹/۳/۱۹
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۵۷سالپیشهفته نامه اقتصادی ایران

مردمایران
فریادزدند»ما
نمیتوانیمنفس
بکشیم«

محمدباقرقالیبافرئیسمجلسشورایاسلامیدریادداشتیاعلامکردکهمردمایران۵۷سالپیشفریادزدندتاایرانحیاطخلوتمستکبریناست»مانمیتوانیمنفسبکشیم«.
ویدرصفحهشخصیاشدرفضایمجازیبااشارهبهسالروزقیاممردمایراندر1۵خردادسال42نوشت:۵۷سالپیش،مردمایرانهمراهباامامخودفریادزدندکهتاایرانحیاطخلوتمستکبریناست،
»مانمیتوانیمنفسبکشیم.ایشانیادآورشد:امامخمینی)ره(بهدنیانشاندادکهمیتوانزانویآمریکایجنایتکارراازگلویمستضعفینبرداشتوچنانسیلیمحکمیبهآنهازدکهبرقاشغالوکودتاو
غارتمردمازسرشانبپرد.بهگزارشاعتباربهنقلازخانهملت،ویدرابتداینشستعلنی)یکشنبه،18خرداد(درنطقپیشازدستور،گفت:امروزیادآورحملهتروریستیبهمجلسشورایاسلامیاست؛
اجازهمیخواهمدرابتدایجلسهازشهدایحملهتروریستیداعشبهمجلسشورایاسلامییادیکنیم،آنحادثهنمادیبودازاینکهدشمنچهخوابهایشومیبرایملتایراندیدهاستواگر
نباشدمجاهدتسربازانونگهبانانوطن،بهویژهمجاهدانفرامرزیانقلاباسلامی،دشمنازارتکابهیچجنایتیدرحقمردمایرانمضایقهنمیکند،اگرچهظاهرایکحملهتروریستیعاملآن
واقعهبودامااکنوناینموضوعاثباتشدهاستکهسرویسهایاطلاعاتیآمریکا،اسرائیلوبرخیکشورهایمنطقهپشتآنحادثهبودندواگردستشانمیرسید،برایکشتاردستهجمعیدر
خیابانهایتهرانهمبرنامهداشتند،شهدایآنحادثههمقهرمانانملیهستندکهخونپاکآنهاارزشجهاددرمقابلتروریسمسیاهوهابیصهیونیستیرابههمهمایادآوریمیکند.بههمه

آنشهداوشهدایمدافعحرمدرودمیفرستیموامیدواریمدراینمکانکهخونهایپاکآنشهیدانریختهشدههمهماتوفیقخدمتبهاسلام،ملتایرانوانقلاباسلامیراپیداکنیم.

ادامه از شماره 230 )قسمت سوم(
۶( گسترش جبهه ی انقلاب و پرهیز از طرد افراد معتقد

 نکتــه ی بعدی، توصیه ی بعدی که اینجا یادداشــت کــرده ام و به نظرم 
]توصیه ی[ ششم میشود، ]اینکه[ جبهه ی انقلاب را گسترش بدهید، یارگیری 
کنید؛ حذف نکنید؛ صِرف اختلاف سلیقه و اختلاف نظر درباره ی فلان مسئله 
موجب طرد نشود. بعضی هستند که به اسلام و انقلاب و نظام اسلامی و به خیلی 
از خصوصیّاتی که شما به آن اهمّیّت میدهید معتقدند، در فلان مسئله ی خاص 
با شما موافق نیستند؛ این نباید موجب بشود که شما او را طرد کنید، از دایره ی 
انقلابی گری خارج بدانید. هر چه میتوانید جبهه ی انقلاب را گســترش بدهید، 
جذب کنید؛ البتّه منظورم جذب منافق نیست، جذب آدم بی اعتقاد نیست؛ جذب 

آدم معتقدی است که با شما اختلاف سلیقه دارد.
۷( صراحت و قوّت در مقابل ایجاد کنندگان تردید در مبانی و تزئین 

کنندگان دشمن
 نکته ی بعدی -که نکته ی هفتم است- این است که در نقطه ی مقابل این حالت طرد 
و رد، یک حالت دیگری هســت که آن هم غلط اســت: بعضی ها هســتند همه ی 
سعی شان این اســت که در مبانی انقلاب ایجاد تردید کنند و نشانه های پیشرفت 
کشور را انکار کنند؛ با اینها با قوّت و با صراحت حرف بزنید، یعنی مرزتان را با اینها 
مشــخّص کنید. من هیچ توصیه نمیکنم با کسی که مبانی انقلاب را قبول ندارد و 
ایجاد تردید در این مبانی میکند و دشمن را تزئین میکند و راه غلط را در مقابل پای 
ما میگذارد، با مماشات رفتار کنیم؛ نخیر، آنجا با صراحت رفتار کنید، با قوّت رفتار 

کنید. و این ]هم[ که تردید ایجاد کنند، این ستون فقرات کار فرهنگی دشمن است؛ 
این، آن لبُّ جنگ نرم دشمن است که ایجاد تردید کنند. اگر کسی هم در مجموعه ی 
کشور، داخل کشور همین کار دشمن را انجام میدهد، طبعاً باید در مقابل او ایستاد. 

بالاخره کسانی به دشمن کمک میکنند؛ یعنی تزئین میکنند دشمن را.
نفرت ملّتها و حتّی دولتها از آمریکا

 من میخواهم این را عرض بکنم که آمریکا علی رغم هزینه ی سنگینی که در طول 
سالهای متمادی انجام داده برای اینکه از کشور آمریکا یک موجود جذّاب برای 
همه ِی دنیا به وجود بیاورد، امروز جامعه ی آمریکایی نه فقط جذّابیّت ندارد، بلکه 
کشور آمریکا، جامعه ِی آمریکایی و نظام آمریکایی به یک معنا یک موجود منفور 
در بخش مهمّی از دنیا شده؛ این واقعیّتی است. اینکه پرچم آمریکا را در خیلی از 
کشورها آتش میزنند حتّی در خود آمریکا -چندی پیش گزارش روشنی وجود 
داشت که پرچم آمریکا را یک عدّه ای در خود آمریکا آتش زدند- ]نشان میدهد 
که[ ملتّها متنفّرند؛ حتّی رؤسای همین دولتهایی که با آمریکا همراهی میکنند 
در بسیاری از مسائل، آن وقتی که به حرف می آیند و حرف دل خودشان را بیان 
میکنند، آدم میبیند که نسبت به مجموعه ی دولتمردان آمریکا و حکومت آمریکا 
حالت نفرت و حالت بی اعتمادی و بی اعتنائی دارند. البتّه این منفور بودن و مطرود 
بودن در این سالهای اخیر، یک مقدارش به برکت وجود این آقایانی است که آنجا 
سرِ کار هستند، یک مقدار مربوط به اینها است، ]یعنی[ این آقایان محترمی که 
در رأس کشورند؛ آن از رئیس جمهورشان که ]درباره اش[ گفتند: »دکتر ترامپ«! 
یک برنامه ای جوانهای طنّاز ما اجرا میکردند ]به نام[ »دکتر ســلام«؛ آدم به یاد 
آن می افتد. آن از وزیر خارجه ی بســیار کم مایه و مهمل گو  و پرُ حرف که دائماً 
همیــن  طور اینجا و آنجا حرفهای بی حســاب و بی کتاب و بی ربط و و حرفهای 
بی منطق و مهمل ]میزند[؛ اینها البتّه تأثیر دارد؛ وجود این حضرات در نفرت ملتّها 
و حتّی مسئولان کشــورها از آمریکا تأثیر دارد، لکن فقط این نیست؛ عملکرد 
بلندمدّت آمریکا، جنگ افروزی آمریکا، عملکرد آمریکا در بسیاری از کشورها، در 
افغانستان، در عراق، در سوریه،  ]هم تأثیر دارد.[ صریحاً اعلام میکنند که ما در 
سوریه در فلان جا نیرو پیاده میکنیم برای اینکه نفت در آنجا وجود دارد؛ یعنی با 
صراحت این را اعلام میکنند؛ وقاحت تا این حد. البتّه آمریکایی ها نه در سوریه و 

نه در عراق ماندنی نیستند و باید خارج بشوند و قطعاً خارج خواهند شد، در این 
تردیدی نیست، یعنی اخراج خواهند شد لکن خب رفتارشان این ]طور[ است؛ 
برادرکشــی، جنگ افروزی، کمک به دولتهای مستبد و بدنام، دولتهایی که به 
معنای واقعی کلمه در دنیا بدنامند، جنایتهایی که کردند، جنگ افروزی هایی که 
کردند، تروریسم پروری هایی که کردند، حمایت بی دریغی که از ظلم روزافزون 
رژیم صهیونیستی انجام دادند و بی عدالتی ها و اخیراً هم مدیریتّ افتضاحشان 
در قضیّه ی کرونا، چیزهایی اســت که موجب نفرت از آمریکا است؛ حالا همین 

آمریکا را بعضی ها سعی میکنند که در نظرها جلوه  بدهند.
۸( توجّه به پیشرفت علمی

 نکته ی بعدی که نکته ی هشتم است، مسئله ی پیشرفت علمی است. مسئله ی 
پیشرفت علمی را که بنده سالها است روی آن تکیه میکنم، همچنان مورد تکیه 
است. باز هم عرض میکنم: العِلمُ سُلطان،)۲( علم اقتدار است، علم قدرت است و 
باید دنبال علم بود. محیط های دانشــگاهی، محیط های تحقیقاتی و پژوهشی 
حتماً بایستی به مسئله ی علم توجّه کنند. ضمناً توجّه بکنید، اینکه من تأکید 
میکنم روی مسئله ِی علم، ]برای این است که[ علم برای پیشرفت کشور است، 
علم برای گشــایش افق آینده است، علم برای همان چیزی است که من سالها 
پیش گفتم که پنجاه ســال بعد باید ما به جایی برسیم که هر کسی خواست از 
تازه های علمی دنیا بهره ببرد، مجبور باشد زبان فارسی یاد بگیرد؛ علم با این نیّت، 
با این هدف. آن کسانی هم که در دنیا علم را پیش بردند، کسانی هستند که با این  
جور هدفها وارد شدند، وَالّا ]اینکه[ دنبال کار علمی باشیم برای سود شخصیِ نقد 
کوتاه مــدّت خودمان، نه، این ارزش زیادی ندارد؛ عمده نگاه کردن به علم با آن 

نگاه افق گشای این  جوری است.
۹( اهمّیّت به مسئله ی حجاب و حیای اسلامی در محیط دانشگاه

 توصیه ی نهم، مسئله ی حجاب و حیای اسلامی است در دانشگاه ها که من نسبت 
به این مســئله دغدغه دارم و من خواهش میکنم که هم مسئولان دانشگاه ها و 
رؤسای دانشگاه ها، هم مدیران وزارتهای مربوط به دانشگاه ها، هم خود دانشجوها 
ـ به مسئله ی حجاب، به مسئله ی فاصله گذاری بین  ــ بخصوص دخترخانم ها ـ
زن و مرد که در اسلام وجود دارد توجّه کنند، به آن اهمّیّت بدهند، موازین شرعی 

را در دانشگاه رعایت کنند.
۱0( توجّه و مراقبت به سربازگیری دشمن از جامعه ی جوان کشور

 آخرین نکته این اســت که هم خود جوانان و هم کســانی که با مســائل جوانان و 
سازمانهای مرتبط با آنها سر و کار دارند باید بدانند همچنان که ما به مسئله ی جوان 
اهمّیّت میدهیم برای آینده ی کشور و پیشرفت کشور، دشمن ما هم برای تخریب 
کشور و برای به زانو در آوردن انقلاب، به مسئله ی جوان اهمّیّت میدهد، او هم نقش 
جوان را میداند. همه به این توجّه داشته باشند که آنها هم روی جوان ما کار میکنند، 
آنها هم ســعی میکنند که از جوان ما سوء استفاده کنند، آنها هم همه این را دنبال 
میکنند و برای این برنامه ریزی میکنند؛ یک جاهایی به عواملی در داخل کشور احتیاج 
دارند، روی جوان داخل کشور کار میکنند؛ یک جاهایی به عنصر تبلیغاتی و تحلیل گر 
و عنصر  سیاسی و مانند اینها احتیاج دارند، روی او کار میکنند؛ یک جاهایی هم به 
این احتیاج دارند که یک جوانی را وادار کنند که مثلًا پشت به کشور بکند و برود که 
دیده ایم اتفّاق می افتد؛ هنرپیشــه، ورزشکار، طلبه ی نیمه سواد، دانشجو را به یک 
نحوی با سر و صدا وادار میکنند که از کشور خارج بشوند؛ از این قبیل کارها از طرف 
دشمن روی جوانها دارد انجام میگیرد. همه به این توجّه داشته باشند و مراقب باشند 

که به سربازگیری دشمن از جامعه ی جوان کشور کمک نشود.
 امیدوارم که خدای متعال به همه ی شماها لطف و تفضّل کند. بنده برای جوانها 
به طور مرتبّ، بدون تعطیل، یعنی هر شبانه روزی لااقل، یک مرتبه دعا میکنم؛ 
برای شما جوانها و برای همه ی جوانهای کشور دعا میکنم که خداوند کمکشان 
کند، خدا هدایتشان کند، خدا سعادتمند شان کند، خدا مشکلاتشان را برطرف 
کند؛ مشکلات شغل، مشکلات ازدواج، مشکلات گوناگونی که دارند برطرف کند. 
باز هم دعا خواهم کرد ان شــاءالله؛ و امیدواریم که ان شاءالله خداوند این دعاها را 
مستجاب کند و مستجاب هم میکند. مطمئنّاً وضع جامعه ی جوان ما فردا از امروز 
بهتر خواهد بود به توفیق الهی و به  برکت تفضّلات حضرت بقیّةالله )ارواحنا فداه(. 
توسّل به این بزرگوار را هم همیشه در یاد داشته باشید و از این بزرگوار هم کمک 
و شفاعت و دعا بخواهید، و ان شاءالله خدای متعال دل آن بزرگوار را به شما، به ما، 
به همه ی ملّتهای مسلمان و ملتّ عزیز ما مهربان کند و مهربان نگاه بدارد و ما را 
لایق این مهربانی قرار بدهد و به روح مطهّر امام بزرگوارمان و به روح شــهدای 
عزیزمان درود میفرستیم و رحمت و مغفرت الهی را برای آنها مسئلت میکنیم. 
)انگشترهایی هم که آقایان فرمودند و آن خانم اشاره کردند، همچنین چفیه و 

قرآن و مانند اینها را که گفتند، ان شاءالله همه را تقدیم خواهم کرد.(
والسّلام علیکم و  رحمةالله و برکاته

 ۱( به موجب این قرارداد، تشکیلات نظامی و مالی ایران تحت نظارت انگلیس ها 
قرار میگرفت و امتیاز راه آهن و راه های شوسّه ی ایران نیز به آنها واگذار گردید.

۲( شرح نهج البلاغه ابن ابی الحدید، ج۲۰، ص ۳۱۹

رهبر معظم انقلاب اسلامی صبح امروز )چهارشنبه( در سخنرانی 
زنده تلویزیونی به مناســبت ســالگرد ارتحال امام خمینی)ره( 
بنیانگذار جمهوری اســلامی، »تحول خواهــی، تحول انگیزی و 
تحول آفرینی« را از مهمترین خصوصیات امام راحل عظیم الشأن 
خواندند و تأکید کردند: برای زنده ماندن انقلاب باید با درس آموزی 
از این ویژگی نرم افزاری و عملیاتی امام، رویکرد تحولی و گرایش 
پرشتاب به »بهتر شــدن و حرکت جهشی« را، در همه زمینه ها 
بخصوص در زمینه هایی که بی تحرکی یا عقب گرد داشــته ایم با 

جدیت دنبال کنیم.
حضرت آیت الله خامنه ای با اشاره به روحیه تحول خواهی امام 
از دوران جوانی، افزودند: امام به روش پیامبران سرشت نهفته و غرایز 
معنوی انسان ها را بیدار می کرد که این ویژگی ده ها سال قبل از آغاز 
نهضت اســلامی نیز در درس اخلاق منقلب کننده ایشان در حوزه 

علمیه قم مشهود بود.
ایشان، امام خمینی را »امام تحول« نامیدند و افزودند: امام از 
دوران مبارزات تا پایان حیات مبارکشان در میدان عمل نیز در نقش 
یک فرمانده بی نظیر، روند تحول خواهی را رهبری و اقیانوس عظیم 

ملت ایران را در مسیر تحقق اهداف طوفانی ومتلاطم می کرد.
رهبر انقلاب اســلامی در تبیین تحولات ایجاد شده در پرتو 
روحیه تحول آفرینی امام، به »تبدیل روحیه خمودگی و تسلیم ملت 
ایــران به روحیــه ای مطالبه گر« اشــاره کردنــد و افزودند: امام 
عظیم الشأن، ملت ایران را از ملتی بی تحرک که فقط به فکر زندگی 
شخصی خود بود، به ملتی مطالبه گر وحاضر در میدان تغییر داد که 
این ویژگی از آغاز نهضت در ســال ۴۱ و پس از آن ۱۵ خرداد ۴۲ تا 
مبارزات منتهی به پیروزی انقلاب و ســال های بعد از آن، نمایان و 

مشهود است.
ایجاد تحول در نگاه حقارت پندارانه ملت در برابر »قدرت های 
خارجی و حتی مسئولان دون پایه رژیم پهلوی به ملتی دارای اعتماد 
به نفس و عزت ملی و مؤثر در سرنوشت کشور« دومین نکته ای بود 
که رهبر انقلاب در تبیین نتایج روحیه تحول خواهی امام خمینی 

به آن پرداختند.
حضرت آیت الله خامنه ای »تحول در مطالبات اساسی مردم 
از خواسته های بسیار محدود به مطالباتی همچون استقلال و آزادی« 
و »تحول در نگاه مردم به دین از یک چارچوب عادی و فردی به یک 
مکتب نظام ســاز وتمدن ســاز« را از دیگر آثار تعیین کننده نگاه 

تحول خواه رهبر کبیر انقلاب اسلامی برشمردند.
ایشان در بیان نکته ای دیگردر همین زمینه افزودند: در شروع 
نهضت اسلامی هیچ افقی از آینده در ذهن ملت نبود اما امام این نگاه 
بی افق را به نگاه کنونی ملت یعنی تشکیل امت اسلامی و ایجاد تمدن 

نوین اسلامی در افق آینده متحول کرد.
رهبر انقلاب »ایجاد تحول در مبانی معرفتی کاربردی و وارد 
کردن فقه در عرصه نظام ســازی و اداره کشور« و نیز »پافشاری بر 
تعبد و معنویت در عین نگاه نوگرایانه به مســائل« را دو نتیجه بارز 

نگاه تحول انگیز امام راحل برشمردند.
حضرت آیت الله خامنه ای »تحول اساسی در نگاه به جوانان و 

نسل جوان« را از دیگر آثار مبارک و عمیق رویکرد تحولی امام خمینی 
خواندند و افزودند: سپردن کارهای بزرگ به جوانان و استفاده از آنان 
به عنوان ثروت و ذخیره ملی، روش روشــن امام بود البته آن بزرگوار 
در عین حال به افراد غیرجوان نیز به عنوان ثروت ملی اعتماد می کردند 
که این واقعیت نیز در انتصابات ایشــان مشــهود است و اکنون نیز 

همچنان که گفته ایم باید همین نگاه و روش مد نظر باشد.
ایشان در تبیین دیگر نتایج بسیار مهم نگاه تحول خواه امام، 
ایســتادگی و تحقیر ابرقدرت ها را مورد توجه قرار دادند و افزودند: 
زمانی کسی حتی تصور نمی کرد بشود روی حرف آمریکا حرف زد 
اما امام خمینی با ایجاد تحول در نگاه به ابرقدرت ها، آن ها را تحقیر 
و ثابت کــرد که زورگویان جهانی ضربه پذیرند که این حقیقت در 

فروپاشی شوروی سابق و اوضاع امروز آمریکا مشهود است.
رهبر انقلاب اسلامی با تأکید بر اینکه امام، »امامِ تحول« بود 
افزودند: مهمترین نکته این است که امام که عامل اصلی این تحولات 

بود، به درستی همه آنها را از خدا می دانست.
ایشان نکته مهم دیگر در روحیه تحول انگیز امام را نگاه ایشان 
به اهمیت تحول روحی و اعتقادی در جوانان دانســتند و در جمع 
بندی این بخش از سخنانشــان افزودند: درســی که ما از روحیه و 
حرکت تحولی امام می گیریم این است که باید حرکت تحول آفرین 
در همه بخشها ادامه داشته باشد، اگرچه کشور و انقلاب در سی سال 

گذشته از رویکرد تحولی امام فاصله نگرفته است.
حضرت آیت الله خامنه ای، »پیشــرفت ها و حرکت علمی 
کشــور«، »توانمندی هــای دفاعی و رســیدن بــه نزدیکی مرز 
بازدارندگــی« و »چهــره قدرتمند جمهوری اســلامی در عرصه 
سیاسی« را نمونه هایی از پیشرفت و حرکت تحولی در دوران بعد از 
امام برشمردند و خاطر نشان کردند: در این ۳۰ سال با وجود پیشرفت 
و تحول در عرصه های گوناگون، در برخی موارد در زیر ساختها تحول 
به وجود آمد اما به فعلیت نرســید و در برخی موارد هم عقب گرد و 

پسرفت داشتیم که تأسف بار و غیر قابل قبول است.
ایشان، نقطه مقابل انقلاب را که طبیعت آن »نوآوری، تحول، 
پیشرفت و جهش« است، »ارتجاع« خواندند و افزودند: پیشرفت و یا 
پسرفت انقلابها بستگی به اراده انسان ها دارد زیرا اگر انسانها در مسیر 
درســت حرکت نکنند، خداوند نعمت خود را از آنها خواهد گرفت، 

بنابراین باید به شدت مراقب بود که دچار چنین وضعیتی نشویم.

رهبر انقلاب اســلامی با تأکید بر اینکه »ما قادر هستیم در 
بخش های مختلف تمدنی کشور و نظام، تحول ایجاد کنیم و از بنده، 
جوانان، نخبگان و مردم انتظار است به فکر ایجاد تحول در بخشهای 

مختلف باشیم«، به برخی الزامات ایجاد تحول اشاره کردند.
»قانع نبودن به داشــته ها و داشتن روحیه تحول خواهی و 
پیشرفت مستمر و افزودن بر داشته ها« اولین نکته ای بود که رهبر 
انقلاب به آن اشــاره کردند و گفتند: تحول خواهی لزوماً به معنای 
اعتراض نیست و یا نباید حتماً بعد از شکست به فکر تحول افتاد بلکه 
تحول یعنی میل مستمر به شــتاب و سرعت گرفتن در حرکت و 

اجتناب از تحجر و پافشاری بر مشهورات غلط.
حضرت آیت الله خامنه ای، تحول صحیح را نیازمند پشتوانه 
فکری دانستند و با تأکید بر لزوم تحول در مقوله »عدالت« افزودند: 
تحول باید مبتنی بر یک اندیشه متقن و شکل یافته باشد همچنانکه 
هر حرکت تحولی امام، مبتنی بر مبانی معرفتی اسلام بود زیرا اگر 
چنین پشتوانه فکری وجود نداشته نباشد، تحول غلط خواهد بود و 

ثبات قدم وجود نخواهد داشت.

ایشان در همین خصوص به برخی افراد انقلابی و علاقه مند 
در اویل انقلاب اشاره کردند و گفتند: این افراد چون پایه های فکری 
و ایمانی مستحکم و متین و پشتوانه های عقلانی محکم نداشتند، 
بعــد از گــذر از دوران جوانی و مراحل مختلــف زندگی، به همان 
فسیل هایی تبدیل شدند که انقلاب برای مقابله با آن فسیل های کج 

رو بوجود آمده بود.
ایشان با تأکید بر اینکه تحول را نباید با »استحاله فکری« اشتباه 
گرفت، افزودند: تحول باید رو به جلو باشد در حالی که مسایلی همچون 
تجدد و غرب گرایی که در دوران پهلوی مطرح شد، سلب هویت دینی 

و ملی و تاریخی ملت ایران و به عبارتی »مرگ تمدنی« بود.
رهبر انقلاب اســلامی خاطر نشان کردند: در تحول، سرعت 
مهم است اما این سرعت با شتابزدگی و کارهای عجولانه سطحی 
متفاوت است ضمن آنکه در تحول باید یک دست هدایتگر مطمئن 

وجود داشته باشد.
حضــرت آیت الله خامنه ای در ادامه به چند نمونه از مواردی 
که در کشور نیازمند تحول است، اشاره کردند و افزودند: در مسائل 

اقتصادی »قطع وابستگی اقتصاد از نفت و بودجه بندی عملیاتی«، 
در مسائل آموزشی »فایده محور و عمقی و کاربردی شدن دروس 
در مراکز آموزشی«، در مسائل اجتماعی »تأمین عدالت« و در مسایل 
خانواده و موضوع ریشه کنی اعتیاد و همچنین جلوگیری از پیر شدن 

کشور، نیازمند حرکت های تحولی هستیم.
حضرت آیت الله خامنه ای شرط ایجاد تحول را »نترسیدن از 
دشمن و دشمنی ها« برشمردند و افزودند: در مقابل هر اقدام مثبت 
و کار مهم، مخالفانــی وجود دارد، مثلًا در فضای مجازی غالباً نوع 
مخالفتها تیز و آزاردهنده است یا جبهه وسیعی از دشمن خارجی 
وجــود دارد که با هــر حرکتِ به صلاح کشــور، مقابله می کند و 
امپراتوری تبلیغاتی وابسته به صهیونیست ها نیز آن را می کوبد ولی 
در انجــام یک کار حساب شــده، نباید ملاحظه ایــن مخالفتها و 

دشمنی ها را کرد.
ایشان راه غلبه بر ترس از دشمنی ها را حضور نیروهای جوان، 
نترس و بدون ملاحظه در صحنه دانستند و گفتند: حضور نیروهای 

جوان یعنی استفاده از فکر، روحیه، جسارت و اقدام جوانان.
رهبر انقلاب اسلامی در بخش پایانی سخنانشان، آشفتگی 
جبهه دشمنان جمهوری اســلامی را نتیجه اعتماد ملت ایران به 
پروردگار خواندند و خاطرنشان کردند: یک بخش از جبهه دشمنان 
ایران، شوروی بود که با آن وضع فروپاشید و بخش دیگر آن آمریکا 

است که امروز وضع آشفته آن را همه می بینند.
حضرت آیت الله خامنه ای حوادث جاریِ این روزهای آمریکا 
را بروز واقعیات پنهان نگه داشته شده ی آمریکا دانستند و گفتند: زانو 
زدن پلیس بر روی گردن یک سیاهپوست و فشار دادن آن تا جان 
باختن شخص و تماشای این صحنه از طرف چند پلیس دیگر، چیز 
جدیدی نیست بلکه همان اخلاق و طبیعت حکومت آمریکا است 
که قبلاً نیز با بسیاری از کشورهای دنیا مثل افغانستان، عراق، سوریه 

و قبل از آن در ویتنام، همین کارها را کرده اند.
ایشــان شــعار امروز مردم آمریکا یعنی »نمی توانیم نفس 
بکشــیمِ« را حرف دل همه ملتهای تحت ظلم دانستند و افزودند: 
البته آمریکایی ها با رفتارهایشان در دنیا رسوا شده اند. آن از مدیریت 
ضعیفشان در کرونا که به علت فساد موجود در هیئت حاکمه آمریکا، 
تلفات و مبتلایان به بیماری در آمریکا چندین برابر کشورهای دیگر 
اســت و این هم از برخورد وقیحانه شان با مردم که آشکارا جنایت 
می کنند، عذرخواهی هم نمی کنند و بعد هم می گویند حقوق بشر، 

انگار آن مرد سیاهی که کشته شد، بشر نبود و حقوقی نداشت.
حضرت آیت الله خامنه ای با اشــاره به احســاس خجالت و 
ســرافکندگیِ بجایِ ملت آمریکا از حکومتهــای خود و حکومت 
فعلی شان افزودند: با این وضع پیش آمده، برخی از ایرانی های داخل 
یا خارج از کشــور هم که شغلشان حمایت از آمریکا و بزک آن بود، 

دیگر نمی توانند سر بلند کنند.
رهبر انقلاب اسلامی در پایان ابراز امیدواری کردند که خداوند 
حوادث عالم را به نفع ملت ایران و اقتدار روزافزون جمهوری اسلامی 
پیش ببرد و روح امام بزرگوار و شهید عزیز سلیمانی را با اولیاء خود 

محشور فرماید.

رهبر معظم انقلاب اسلامی در نشست تصویری با جمعی از دانشجویان:

 پرچم آرمان خواهی و مطالبه گری را زمین نگذارید

رهبر معظم انقلاب اسلامی در سخنان تلویزیونی به مناسبت سالگرد ارتحال امام خمینی)ره(:

درس امام برای امروز استمرار تحول است انقلاب 
نباید دچار ارتجاع شود

در پی وعده رئیس قوه قضائیه در نخستین ماه های انتصاب وی مبنی بر 
ارائه گزارش صریح و شفاف در خصوص حساب های قوه قضائیه که پیش 
از این بحث برانگیز شده بود، گزارش جامع این قوه در خصوص نحوه هزینه 
کرد سود حســاب های سپرده دستگاه قضایی منتشر شد.بر اساس این 
گزارش کل سود متعلقه به این حساب ها در سال ۱۳۹۸، مبلغ ۴۳۰ میلیارد 

تومان بوده که از این میزان حدود ۴۰۰ میلیارد تومان هزینه شده است.
به گزارش اعتبار  به نقل از میزان در این گزارش و در تشریح منشأ 
حساب سپرده قوه قضائیه آمده است: بر خلاف برخی ادعاها و اظهار نظرها، 
تمامی وجوهی که مردم به هر دلیلی به هریک از حساب های قوه قضائیه 
پرداخت می کنند، به حساب خزانه دولت جمهوری اسلامی ایران واریز 
می شود و براساس ضوابط قانونی، امکان برداشت از آن برای قوه قضائیه 
مطلقاً وجود ندارد. این وجوه که شامل مواردی همچون هزینه دادرسی 
)ابطال تمبر دعاوی( خســارت احتمالی، وجوه توقیفی و... می شود، در 
مواردی )همچون هزینه دادرسی( غیر قابل برگشت است، اما در مواردی 
)همچون خسارت احتمالی یا وجوه توقیفی( که قابل برگشت است، در 
هرماه درصدی از این وجوه از ناحیه خزانه جهت استرداد وجوه سپرده 
به صورت تنخواه در اختیار قوه قضائیه قرار می گیرد و ذیحساب مربوطه 

به استناد حکم قاضی، مجوز استرداد را صادر می کند و اینگونه نیست که 
دستگاه قضایی مستقیماً و رأساً به برداشت از آن وجوه و استرداد آن به 
شخص ذینفع مبادرت کند.بر اساس این گزارش از آنجا که بودجه مصوب، 
تکافوی هزینه های ضروری و نیازهای روزافزون مردم به خدمات متنوع 
دســتگاه قضایی را نمی دهد راهکاری اتخاذ شــد که استفاده از سود 
حساب های سپرده است. بر اساس این راهکار و پس از استیذان از رهبر 
معظم انقلاب و طی مراحل قانونی و اداری، مبلغ معینی از خزانه جمهوری 
اسلامی ایران به صورت »غیر قابل برداشت« و صرفاً بلوکه شده در حساب 
)یا حساب هایی( متمرکز نزد بانک دولتی »ملی« سپرده شده و صرفاً از 

محل سود آن، برخی حوائج و ضروریات دستگاه قضایی برطرف شود.
در توضیح سود حساب های سپرده قوه قضائیه هم آمده است: کل 
سود متعلقه به این حساب ها )بر اساس محاسبات سیستم بانکی( در سال 
۱۳۹۸، مبلغ ۴۳۰ میلیارد تومان )معادل حدود ۳.۳ درصد کل اعتبارات 
قوه قضائیه در ســال ۹۸( بوده است که از این میزان در سال ۹۸ حدود 
۴۰۰ میلیارد تومان هزینه شده است. حدود ۱۳۰ میلیارد تومان از این 
مبلغ، مستقیماً به دادگستری استان ها و به میزان حدود ۲۷۰ میلیارد 
تومان نیز به ســازمان های وابسته و واحدهای ستادی اداری تخصیص 

یافته که اکثر این مبالغ نیز با واسطه در استان ها هزینه شده است.
در ادامه این گزارش آمده اســت: از مجموع حدود ۱۳۰ میلیارد 
تومان منابع پرداختی به استان ها، ۶۱.۲۹ درصد در حوزه عمرانی، ۲۰.۲۱ 
درصد در حوزه رسیدگی ویژه به پرونده های معطله و تسهیل امور جاری 
دادگستری و ۱۸.۵۰ درصد نیز به عنوان مصوبات سفرهای استانی هزینه 
شده است. همچنین از مجموع حدود ۲۷۰ میلیارد تومان منابع پرداختی 
به سازمان های تابعه و واحدهای اداری، ۷۷.۲۷ درصد در امور عمرانی و 
زیربنایی، ۶.۱۵ درصد در حوزه توســعه زیرساخت فناوری های نوین 
عدالت الکترونیک، ۶.۰۱ درصد در حوزه رسیدگی به پرونده ها و پیگیری 
گزارش ها و شــکایات مردمی، ۵.۶۹ درصــد در حوزه آموزش قضات و 
کارآموزان قضایی، ۳.۸۴ درصد در حوزه توسعه نظارت و ارتقای سلامت 
درون قــوه قضائیه و ۱.۰۳ درصد در حوزه پژوهــش و بهبود روندها و 

برنامه های تحولی هزینه شده است.
به نوشــته قوه قضائیه مهم ترین حوزه هایی که اســتان ها، سود 
حساب های مذکور را در آن هزینه کرده اند در حوزه های زیر بوده است؛ 
حوزه عمرانی و تملک دارایی، رسیدگی به پرونده ها و تسهیل امور جاری 

و اجرای مصوبات سفرهای استانی رئیس قوه قضائیه.

فرهاد دژپســند وزیر امور اقتصاد و دارایی 
گفت: براساس قانون امکان تجدیدنظر در 
روند ارائه سهام عدالت به جاماندگان این 
سهام وجود ندارد، ساماندهی معافیت های 
مالیاتی یکی از محورهای جدی مورد بحث 
در فرایند اصلاح قانون مالیات های مستقیم 
است، در برخی موارد معافیت ها حذف و در 
برخی قسمت ها اصلاح می شود حتی در 
موارد دیگر تــداوم معافیت های مالیاتی 
ضــرورت دارد و بایــد باقــی بماند، نظام 
جدیدی برای مالیات معرفی شــده که ما 
نیازهای تحقق مالیات هوشمند را در آن در 
نظر گرفته ایم و اکنون این لایحه با اولویت 
در دولت در حال بررسی است و مسلما بعد 
از نهایی شــدن، آن را به مجلس ارســال 
می کنیــم. بــزودی لایحه ســاماندهی 
معافیت هــای مالیاتی به مجلــس ارائه 

می شود
از مجلس خواهش کرده ام تا این لایحه را با 

اولویت در دستور کار خود قرار دهد تا قبل 
از ارســال لایحه بودجه سالانه، این قانون 
نهایی شود، سهام عدالت فوتی ها براساس 
قوانین به وراث آنها می رســد، در اصل ۴۴ 
قانون اساســی صریحا ذکر شده که سهام 
عدالت تنها به ۶ دهک افراد جامعه داده شود 
و ارائه ســهام عدالت در سال ۸۵ آغاز شد و 
اکنون دیگر نمی تــوان برای جاماندگان 
سهام عدالت کاری انجام داد. آماده سازی 

۱۳ شرکت برای ارائه در بورس
از ۴۹ شرکتی مورد نظر ۳۶ شرکت بورسی 
بوده و ۱۳ شرکت هم غیربورسی هستند و 
مــا در حال آماده ســازی شــرکت های 
غیربورسی هستیم تا آن هایی را که امکان 
دارد به بازار بورس وارد کنیم، آزادسازی به 
معنای مدیریت سهام عدالت توسط خود 
سهامداران است که شامل فروش، تبدیل 
سهام و نگهداری آن می شود و اکنون حدود 
۱۷ ملیــون و پانصد هزار نفــر مدیریت 

مستقیم را برگزیده اند.وی درباره نظر دولت 
نســبت به طرح مجلس برای ارائه سهام 
عدالت به جاماندگان آن هم گفت: من این 
طرح را ندیده ام اما امکان تجدیدنظر در روند 
ارائه سهام عدالت به جاماندگان این سهام 
وجود ندارد زیرا آن شرکت های دولتی مورد 
نظر را در قالب سهام ارائه کرده ایم یا اکنون 
براساس قانون بودجه ســال ۹۹ در حال 
واگذاری آنها هستیم بنابراین چنین چیزی 

امکانپذیر نیست.

 گزارشی درباره هزینه کرد،  4۳0 میلیارد تومان ،سود حساب های 
سپرده دستگاه قضا در سال ۹8

امکان ارائه سهام عدالت به جاماندگان وجود ندارد



ســعید مدنی کارشناس ارشد صنعت 
خودرو:    روش قرعه کشی می توانست 
تا حدودی نظر مدیران ارشــد وزارت 
صمت را تامین کند اما تغییراتی که در 
اجرای آن اتفاق افتاد سبب شد تا ایده 
مدیران ارشــد وزارت صمــت برای 
شناسایی متقاضی واقعی محقق نشود. 
وی تاکید می کند که سیاست گذار خودرویی با ایجاد موانعی 
تــلاش کرد از حضور دلال ها و واســطه ها در این روش توزیع 
جلوگیری کند اما حذف پیش پرداخت باعث شــد متقاضیان 
زیادی بخت خود را در دریافت خودرو با قیمت کارخانه بیازمایند. 
همین اتفاق شانس متقاضیان واقعی و به دنبال آن امکان توزیع 
عادلانه خودرو را به میزان قابل توجهی کاهش داد. ایشــان با 
مقایســه تعداد ثبت نام کنندگان و میزان تقاضای واقعی بازار 
می گوید بازار خودروی کشــور سالانه به ۵/ ۱ میلیون خودرو 
احتیــاج دارد. در چند ســال اخیر به دلیــل چالش هایی که 
خودروســازان با آن مواجه بودند بخشــی از این تقاضا امکان 
دسترسی به خودرو نداشت چنانچه تقاضای امسال را با تقاضای 
سرریز شده از سال های گذشته جمع کنیم در حال حاضر رقمی 
حــدود ۳ تا ۵/ ۳ میلیون تقاضای خــودرو در بازار وجود دارد 
درحالی که تعداد ثبت نام کنندگان در طرح فروش فوق العاده 
خودروســازان بیش از این رقم اســت، بنابرایــن این تعداد 
ثبت نام کننده نمی تواند نشــان دهنده تقاضای واقعی باشد و 
شاهد هستیم که بخشــی نیز برای حفظ سرمایه خود در این 

طرح فروش شرکت کرده اند.
وی در پاسخ به این سوال که این نحوه توزیع چه تاثیری 
در بازار دارد، می گوید: از مسیر قرعه کشی نمی توان قیمت ها را 
در بــازار کنترل کرد. در یک هفته اخیــر به دلیل اینکه تمام 
تمرکزها روی قرعه کشی و اعلام نتایج آن بوده قیمت ها اندکی 
کاهش یافته اما بی شک بعد از اعلام نتیجه، آن بخش از تقاضای 
واقعی که امکان دسترسی به خودرو از مسیر قرعه کشی را پیدا 
نکــرده به ناچار به بازار ورود می کند تا نیاز خود را تامین کند و 

همین مساله سبب افزایش قیمت ها در بازار خواهد شد.

خودرو
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سرپرســت وزارت صنعت در جلسه دیشب کمیته خودرو، 
سازمان نوسازی صنایع ایران را مکلف به همکاری با وزارت 

راه برای نوسازی ناوگان تجاری کرد.
به گزارش اعتبار به نقل از وزارت صنعت، معدن و تجارت، جلسه 
کمیته خودرو با حضور حسین مدرس خیابانی، سرپرست وزارت 
صنعت، معدن و تجارت تشکیل شد. در این جلسه ضمن بررسی 
آخرین وضعیت نوســازی ناوگان تجاری کشور، مقرر شد تا 
»کمیته دائمی نوسازی ناوگان تجاری« با مسئولیت سازمان 
گســترش و نوســازی صنایع ایران و با حضــور وزارت راه و 
شهرسازی و صندوق توسعه ملی تشکیل شود. بر این اساس قرار 
است که این کمیته با حضور دستگاه های ذی ربط، به صورت 
منظم و هفتگی تشکیل جلسه داده و گام های عملیاتی برای 
نوسازی ناوگان تجاری کشــور را در هماهنگی با وزارت راه و 
شهرسازی برنامه ریزی و پیشرفت کار را پایش کند. همچنین 
در این جلســه ضمن بررســی ابعاد و زیرساخت های تولید 
موتورسیکلت ها و خودروهای برقی، مقرر شد تا زنجیره تولید 
این خودرو مورد بررسی قرار گرفته و پشتیبانی های لازم برای 
تأمین قطعات و داخلی ســازی آنها صورت گیرد؛ همچنین 
هماهنگی های لازم با قطعه سازان جهت تولید قطعات مورد نیاز 
برای موتورسیکلت ها و خودروهای برقی به عمل آید. بحث و 
بررســی در مورد ســرمایه گذاری بــر روی پلت فرم جدید 
خودروهای سواری، از جمله مباحث مطرح شده در جلسه روز 

گذشته کمیته خودرو بود.

دولت آیین نامه اجرایی مجوز تهاتر مطالبات سازمان های گسترش و 
نوسازی صنایع ایران )ایدرو( و توسعه و نوسازی معادن و صنایع معدنی 
ایران )ایمیدرو( و وزارت نفت از طریق شــرکت دولتی تابعه با بدهی 

آنها به دولت را تصویب کرد.
به گزارش اعتبار به نقل از پایگاه اطلاع رسانی شرکت ملی نفت ایران، 
در نشست هیأت دولت که به ریاست دکتر حسن روحانی برگزار شد، 
تعدادی از آیین نامه های اجرایی قانون بودجه ســال ۱۳۹۹ کشور 
تصویب شد. در این نشســت، هیأت وزیران، آیین نامه مجوز تهاتر 
مطالبات سازمان های گسترش و نوســازی صنایع ایران )ایدرو( و 
توسعه و نوسازی معادن و صنایع معدنی ایران )ایمیدرو( و وزارت نفت 
از طریق شرکت دولتی تابعه با بدهی آنها به دولت را تصویب کرد. بر 
همین اســاس، به دولت اجازه داده می شود مطالبات پیش از سال 
۱۳۹۷ سازمان های گسترش و نوسازی صنایع ایران )ایدرو( و توسعه 
و نوسازی معادن و صنایع معدنی ایران )ایمیدرو( بابت مشارکت در 
تأمین سرمایه بانک تخصصی صنعت و معدن و همچنین مطالبات 
سازمان های مذکور و وزارت نفت از طریق شرکت دولتی تابعه بابت 
سهم متعلق به آنها از واگذاری سهام مطابق قوانین مربوط مشروط 
به انجام تکالیف موضوع قانون اجرای سیاســت های کلی اصل ۴۴ 
قانون اساسی را با بدهی آنها به دولت بابت مالیات و سود سهام تا سقف 
هفت هزار و ۸۰۰ میلیارد ریال به  صورت جمعی - خرجی از طریق 
گردش خزانه تهاتر کند. هیئت دولت در ادامه، با هدف تحقق عدالت، 
کاهش فقر مطلق و توسعه بهداشت و سلامت مردم و معطوف  کردن 
پرداخت یارانه به خانوارهــای نیازمند، آیین نامه اجرایی بند )الف( 
تبصره )۱۴( قانون بودجه، موضوع منابع و مصارف هدفمندی یارانه ها 
را به تصویب رساند. مطابق این آیین نامه، وزارتخانه های نفت و نیرو 
مکلفند از طریق شــرکت های تابعه ذی ربط تمامی دریافتی های 
)منابع( مربوطه را از طریق حساب های مفتوحه خزانه داری کل کشور 
نزد بانک مرکزی به حساب سازمان هدفمندسازی یارانه ها واریز کنند. 
سازمان هدفمندسازی یارانه ها نیز مکلف است به ازای هر ردیف از 
دریافتی های فوق، نســبت به افتتاح حســاب نزد بانک مرکزی با 
هماهنگی خزانه داری اقدام کند. خزانه داری کل کشــور نیز موظف 
است سهم عوارض شهرداری ها و دهیاری ها را به حساب سازمان امور 
مالیاتی نزد خزانه داری واریز کرده تا ســازمان امور مالیاتی عوارض 
مذکور را به حســاب وزارت کشــور برای پرداخت به شهرداری ها و 
دهیاری ها واریز کند. هیئت وزیران همچنین آیین نامه اجرایی بند)ج( 
تبصــره )۲۰( قانون بودجه، موضوع بودجه ریزی مبتنی بر عملکرد 
دستگاه های اجرایی را به تصویب رساند. بر این اساس، دستگاه های 
اجرایی موضوع این آیین نامه موظفند اعتبارات هزینه ای ابلاغی سال 
۱۳۹۹ خود را در چهارچوب مفاد دستورالعمل اجرایی بودجه ریزی 

مبتنی بر عملکرد هزینه کنند.

فرشاد مقیمی مدیر عامل گروه صنعتی ایران خودروخبـــــر

تجاری سازی9 هزار خودرو در چند روز اخیر
مدیرعامل گروه صنعتی ایران خودرو از تجاری 
سازی ۹ هزار دستگاه خودرو در در چند روز اخیر 
خبر داد و گفت: در حــال حاضر روزانه دوهزار 
دســتگاه خودرو تولید می کنیم و با ترخیص 
قطعات از گمرک تعداد عرضه را افزایش خواهیم 

داد.
تجاری ســازی۹ هزار خودرو در چند روز اخیر/ 

پیش فروش ۴۵ هزار خودرو از فردا 
ایکوپرس- فرشاد مقیمی امروز در حاشیه مراسم 
قرعه کشــی فروش فوق العاده،  با اعلام این که 
کســری برخی قطعات تامین شــده و درحال 
ترخیص از گمرک است گفت: با وصول قطعات 
و تکمیل خودروهــا، تعداد عرضه افزایش قابل 

توجهی خواهد یافت. 
وی از اجرای برنامه پیش فروش ۴۵ هزار دستگاه 
خودرو از فردا یکشنبه خبر داد و گفت: افرادی 
که موفق به دریافت خودرو در طرح فروش فوق 
العاده نشده اند می توانند در طرح پیش فروش 

نسبت به انتخاب خودروی مورد نظر خود اقدام 
کنند.

مقیمی تصریح کرد: در صورت بالا بودن متقاضی 

نســبت به ظرفیت،  حداکثر شنبه هفته آینده 
قرعه کشی طرح پیش فروش انجام خواهد شد. 
وی با اشــاره به شرایط مناســب و روند نزولی 

تعهدات معوق تاکید کرد: باقی مانده تعهدات را 
به زودی به صفر خواهیم رساند تا بدهی به مردم 

نداشته باشیم. 
مدیرعامل گروه صنعتی ایران خودرو در پاسخ به 
سوال حذف شرط پلاک فعال برای خودروهای 
فرسوده گفت: در فروش فعلی اولویت با افرادی 
است که فاقد خودرو هستند، امکان ثبت نام برای 
دارندگان پلاک برای خودروهای فرسوده را نیز 
طبق مصوبات کمیته خــودرو و در چارچوب 

ضوابط تعیین شده فراهم خواهیم کرد. 
مقیمی اضافه کرد: سند خودروها به مدت یک 
سال در رهن ایران خودرو خواهد بود، با مکانیزم 
هایی که به کار گرفته ایم به دنبال این هستیم 
که افراد دیگری جز مصرف کننده نهایی انگیزه 

ای برای ثبت نام نداشته باشد.
 وی در پایــان تصریح کرد:  درحال حاضر برای 
تحویل خودروهای بنزینی با استاندارد یورو ۵ 

مشکلی نداریم.

واسطه گری و بازار خودرو

گفتگو

هفته نامه اقتصادی ایران

بنابر اعلام شورای نگهبان، »با توجه به اینکه مستفاد از ماده ۴ مصوبه، تجویز 
واردات خودرو های مذکور است، این ماده مغایر بند های ۸ و ۹ سیاست های 
کلی اقتصاد مقاومتی و در نتیجه مغایر بند )۱( اصل ۱۱۰ قانون اساسی 
شناخته شد.« در ادامه اطلاعیه شورای نگهبان آمده که »همچنین با توجه 
به برطرف نشدن مغایرت این ماده با سیاست های کلی نظام، مغایرت مصوبه 
با بند ۲ اصل ۱۱۰ قانون اساسی نیز کماکان به قوت خود باقی است.« شورای 
نگهبان در نهایت تاکید کرده که »در ماده ۴، با توجه به اصرار مجلس شورای 
اسلامی بر مصوبه خود، ایراد سابق این شورا کماکان به قوت خود باقی است.« 
با توجه به اطلاعیه شورای نگهبان، به نظر می رسد اصل حرف این شورا این 
است که تسهیل واردات خودرو )به هر شکل( در تضاد با سیاست های کلی 
نظام است، بنابراین ماده ۴ طرح ساماندهی خودرو قابل پذیرش نیست.بند 
۴ این طرح بر تسهیل واردات خودروهای پاک )برقی و هیبریدی( تاکید 
دارد و از همان ابتدا با مخالفت شورای نگهبان مواجه شد. دلیل مخالفت این 
شورا اما سیاست های کلی نظام به ویژه اقتصاد مقاومتی درباره محدودیت 
واردات و کنترل خروج ارز از کشــور است. اواخر بهمن ۹۲ بود که رهبری 
سیاست های کلی اقتصاد مقاومتی را اعلام و در بندهای ۸ و ۹ آن، بر ضرورت 
ترویج مصرف کالای داخلی و اصلاح و تقویت بنیه مالی کشور تاکید کردند.  
طبق بند هشتم، »مدیریت مصرف با تاکید بر اجرای سیاست های کلی 
اصلاح الگوی مصرف و ترویج مصرف کالاهای داخلی همراه با برنامه ریزی 

برای ارتقای کیفیت و رقابت پذیری در تولید« باید به اجرا در بیاید که طبعا 
یکی از معانی آن، محدودیت واردات کالاهای به اصطلاح غیر ضرور و دارای 
مشابه داخلی از جمله خودرو است. همچنین در بند ۹ نیز »اصلاح و تقویت 
همه جانبه   نظام مالی کشور با هدف پاسخگویی به نیازهای اقتصاد ملی، ایجاد 
ثبات در اقتصاد ملی و پیشگامی در تقویت بخش واقعی« مورد توجه قرار 
گرفتــه که آن نیز بر محدودیت واردات تاکید دارد. از همان ابتدا که طرح 
ساماندهی به شورای نگهبان رفت، این شورا روی ماده ۴ نظر منفی داشت، 
چه آنکه آن را در تضاد با سیاست های کلی نظام به ویژه اقتصاد مقاومتی 
می دانست. در نهایت نمایندگان مجلس شورای اسلامی در دوره قبل، اواسط 
اردیبهشت امسال ایرادات چندباره شورای نگهبان با طرح ساماندهی خودرو 
را رفع و آن را برای تایید به شورا فرستادند. بر این اساس، ماده ۴ به این شرح 
اصلاح شد که »واردات خودروهای سواری تمام برقی و تمام ترکیبی )تمام 
هیبریدی( در راستای کاهش آلودگی های محیط زیستی و کاهش مصرف 
سوخت های فسیلی، تا زمان تولید آنها در داخل، از دریافت و ارائه گواهی 
اسقاط خودرو معاف هستند.« به توجه به این اصلاحیه، مجلسی ها در واقع 
خودروهای هیبریدی را از ارائه گواهی اسقاط معاف کرده اند تا راه ورود آنها 
به کشور هموارتر شود. این اصلاحیه در واقع تسهیل روند واردات خودروهای 
به اصطلاح پاک بود، به نحوی که نمایندگان قصد داشتند آن را به عنوان 
قانون تصویب کنند تا پس از لغو ممنوعیت واردات خودرو )و تغییر احتمالی 

سیاست های کلی نظام در بحث واردات در صورت بهبود شرایط اقتصادی 
کشــور(، ورود این خودروها هموار شود. با این حال شورای نگهبان اصل 
»تسهیل واردات خودرو« را به هر شکل در تضاد سیاست های کلی نظام 
دانسته و به آن ایراد گرفته است. طبق نظر شورای نگهبان، اصلاحیه مجلس 
بر ماده ۴ طرح ساماندهی خودرو، در تضاد با بند )۱( اصل ۱۱۰ قانون اساس 
است، بندی که طبق آن، رهبری می توانند با مشورت مجمع تشخیص 
مصلحت نظام، سیاست های کلی نظام را تبیین کنند. یکی از این سیاست ها، 
اقتصاد مقاومتی است و بنابراین شورای نگهبان می گوید تسهیل واردات 
خودرو با این موضوع همخوانی ندارد. از نظر شورای نگهبان، تسهیل واردات 
خــودرو، با بند ۲ اصل ۱۱۰ قانون اساســی )نظارت بر حســن اجرای 
سیاست های کلی نظام( نیز در تضاد است، زیرا اگر راه واردات هموار شود، 
عملا اقتصاد مقاومتی نادیده گرفته شده است. هرچه هست، طرح ساماندهی 
خودرو به عنوان میراث مجلس قبلی همچنان معلق مانده و تایید نمی شود، 
آن هم در حالی که حذف و اضافه های زیادی را به خود دید و طبق آخرین 
اصلاحیه، عملا چیزی جز همین تسهیل واردات خودروهای پاک از آن 
باقی نماند. باید منتظر ماند و دید آیا مجلس جدید اقدامی در راستای رفع 
ایراد شورای نگهبان به طرح ساماندهی خودرو انجام خواهد داد یا با توجه به 
ایراد اساسی آن )مغایرت با سیاست های کلی نظام( این طرح در نهایت ره 

به جایی نخواهد برد.

طرح ساماندهی خودرو باز هم رد شد

کمیته نوسازی ناوگان، دائمی شد

آیین نامه اجرایی مجوز تهاتر مطالبات وزارت 
نفت با بدهی اش به دولت تصویب شد
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آگهــی تغییــرات شــرکت تجــارت بیــن الملــل طرفــه شــرکت بــا مســئولیت محــدود بــه 
شــماره ثبــت 3۶۱۶۹۷ و شناســه ملــی ۱0۱040۸5۹5۷ بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی 
فــوق العــاده مــورخ  ۱3۹5/0۷/0۱تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : بــه موضــوع فعالیــت مــوارد ذیل 
الحــاق شــد و مــاده مربوطــه در اساســنامه اصــلاح شــد واردات وصــادرات وترخیــص وخریــد 
وفــروش هرنــوع فــراورده غذایــی ودارویــی ودامــی وآزمایشــگاهی وبذر وقلمــه وپیوند وریشــه 
ومیــوه ونهــال وتخــم ودانــه وبیولوژیــک نظیــر ســرم وواکســن و فــراورده هــای آزمایشــگاهی 
ومــواد غذایــی تولیــد محصــولات کشــاورزی وهرنــوع فــراوره غذایــی ودارویــی وآزمایشــگاهی 
وبیولوژیــک ودامــی ،ارائــه خدمــات وتامیــن نیــاز تولیــد کننــدگان آنهــا ) در صــورت نیــاز بــا 
اخــذ مجوزهــای لازم( ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات 

غیرتجــاری تهــران )۸۶4۷۸۸(

آگهــی تغییــرات شــرکت کوشــا نت پلاســت بــا مســئولیت محــدود بــه شــماره ثبــت 2225 و شناســه ملی 
۱4004۶۶0۹۹۷ بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی فــوق العــاده مــورخ ۱3۹۸/02/2۸ تصمیمــات ذیــل اتخاذ 
شــد : - احمدرضــا داروغــه خالــدی بــه شــماره ملــی: 00۷4۹4۹0۸۱ بــا دریافــت مبلــغ5/000/000  ریــال از صندوق 
شــرکت از ردیــف شــرکا خــارج و دیگــر هیچگونــه حق و ســمتی در شــرکت نــدارد. در نتیجه ســرمایه شــرکت از 
مبلــغ25/000/000  ریــال بــه 20/000/000 ریــال کاهــش یافــت و مــاده مربوطــه در اساســنامه اصــلاح گردید لیســت 
شــرکاء بعــد از کاهــش ســرمایه : ســید مهــدی صالحــی بــه شــماره ملــی 00۷4۹۱3344 دارنــده مبلــغ۱۸/000/000  
ریال ســهم الشــرکه و ســحر یــزدی بــه شــماره ملــی 00۷4۸0۸32۱ دارنــده مبلــغ 2/000/000 ریال ســهم الشــرکه 
حجــت الــه قلــی تبــار سرپرســت اداره ثبــت شــرکتها وموسســات غیرتجــاری شهرســتانهای اســتان تهــران 
ســازمان ثبــت اســناد وامــلاک کشــور اداره کل ثبــت اســناد و امــلاک اســتان تهــران مرجــع ثبــت شــرکت هــا و 

موسســات غیرتجاری پاکدشــت )۸۶4۷۸۷(

آگهــی تغییــرات شــرکت آرتــا تجــارت ســاوین شــرکت با مســئولیت محــدود بــه شــماره ثبــت 42۱۶۷2 
ــورخ ۱3۹۸/۱2/۱3  ــاده م ــوق الع ــی ف ــع عموم ــه مجم ــتناد صورتجلس ــه اس ــی ۱0320۷3۶۷0۷ ب ــه مل و شناس
تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : اکبرکاظمــی بــه شــماره ملــی 003۶4۱۱۹5۷ باپرداخــت ۱5200000000ریــال ســهم 
الشــرکه خــود را از ۷۱440000000ریــال بــه ۸۶۶40000000 ریــال افزایــش داد . عبــاس کاظمــی بــه شــماره ملــی 
00555۶35۹۷ باپرداخــت 20000000000 ریــال ســهم الشــرکه خــود را از ۹4000000000 ریــال بــه ۱۱4000000000 ریــال 
افزایــش داد . امیررضــا کاظمــی بــه شــماره ملــی 00۱333۷۹55 باپرداخــت 4۸00000000 ریــال ســهم الشــرکه 
خــود را از 225۶0000000 ریــال بــه 2۷3۶0000000 ریــال افزایــش داد . درنتیجــه ســرمایه موسســه از ۱۸۸000000000 
ــه شــرح مذکــور اصــلاح شــد .  ــال افزایــش یافــت و مــاده مربوطــه اساســنامه ب ــه 22۸000000000 ری ــال ب ری
اســامی شــرکاء و میــزان ســهم الشــرکه هریــک پــس از افزایــش ســرمایه بــه شــرح ذیــل مــی باشــد : اکبــر 
کاظمــی دارای مبلــغ ۸۶۶40000000 ریــال ســهم الشــرکه به کــد ملــی 003۶4۱۱۹5۷ عبــاس کاظمــی دارای مبلغ 
۱۱4000000000 ریــال ســهم الشــرکه بــه کدملــی 00555۶35۹۷ امیررضــا کاظمــی دارای مبلــغ 2۷3۶0000000 ریال 
ســهم الشــرکه بــه کــد ملــی 00۱333۷۹55 . ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و 

موسســات غیرتجــاری تهــران )۸۶4۷۹3(

ــه  ــا مســئولیت محــدود ب گهــی تغییــرات شــرکت فنــی مهندســی ســامان زمیــن همــگام ب
ــی  ــع عموم ــه مجم ــتناد صورتجلس ــه اس ــی ۱0۱03۶۹4554 ب ــه مل ــت 3302۷0 و شناس ــماره ثب ش
ــدم  ــم آذر مق ــد : خان ــاذ ش ــل اتخ ــات ذی ــورخ ۱3۹۹/02/۱4 تصمیم ــاده م ــوق الع ــور ف ــادی بط ع
ــد  ــا ک ــدم ب ــا مق ــای محمدرض ــره و آق ــات مدی ــس هی ــمت رئی ــه س ــی003۹۸3۸۱02 ب ــد مل ــا ک ب
ملــی2۹۹۱530۷۶۶ بــه ســمت عضــو هیــات مدیــره و مدیرعامــل شــرکت بــه مــدت نامحــدود تعیین 
گردیدنــد. کلیــه اوراق و اســناد تعهــد آور شــرکت از قبیــل چــک بــرات ســفته قراردادهــا و عقــود 
اســلامی و نیــز اوراق عــادی شــرکت بــا امضــای مدیرعامــل یــا هریــک از اعضــای هیــات مدیــره بــه 
تنهایــی بــه همــراه مهــر شــرکت دارای اعتبــار مــی باشــد. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره 

ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )۸۶4۷۹2(

آگهــی تغییــرات شــرکت نســیم ســبز یــاس شــرکت با مســئولیت محــدود بــه شــماره ثبــت 44۶52۹ 
و شناســه ملــی ۱4003۷۷۱۷2۷ بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی فــوق العــاده مــورخ ۱3۹2/۱0/0۸ 
تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : ۱ - مــواردی بشــرح ذیــل بــه موضــوع شــرکت الحــاق شــد : طراحــی - اجراء 
- احــداث - مشــاوره - نظــارت و نگهــداری فضــای ســبز و مراقبــت و احــداث تاسیســات وابســته بــه فضای 
ســبز دولتــی و خصوصــی - معابــر ســازی - خریــد و فــروش بــذل - نهــال - گل و گیــاه و درخــت ، ســاخت 
گل خانــه و مشــاوره در احــداث محصــولات گل خانــه ای - اجــراء انــواع سیســتم هــای آبیــاری ، خـدمـــات 
ســم پاشــی ، خاکبــرداری ، خــاک ریــزی زمیــن هــای ورزشــی ، خریــد و فــروش و صــادرات محصــولات 
وســایل کشــاورزی و انجــام مکانیزاســیون کشــاورزی ، تشــخیص آفــات و بیماریهــای باغــی و زراعـــــی و 
کنتــرل علــف هــای هــرز باغــات ، ضدعفونــی و مبــارزه بــا آفــات انبــاری و حشــرات مــوذی جهــت تخلیــه 
اماکــن عمومــی و خصوصــی ، احــداث و ترمیــم و بــاز پیرایــی فضــای ســبز ، تامیــن و تجهیزات نـهادهـــای 
کشــاورزی . درنتیجــه مــاده 2 اساســنامه شــرکت بشــرح فــوق اصــلاح میگــردد . ســازمان ثبــت اســناد و 
امــلاک کشــور اداره ثبــت شــرکتها وموسســات غیر تجــاری ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبت 

شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )۸۶4۷۹0(

آگهــی تغییــرات شــرکت مــاد نیــرو کســری بــا مســئولیت محــدود بــه شــماره ثبــت 320۱2۸ و شناســه ملی 
۱0۱035۷5۹5۹ بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی عــادی بطــور فــوق العــاده مــورخ ۱3۹۸/04/30 تصمیمات 
ذیــل اتخــاذ شــد : -میررفیــع شــریعت پناهــی 0453۱۶۸442 بســمت مدیرعامــل و عضــو هیئــت مدیــره و فاطمه 
امیــری33۶۹3۱۱۱00 بســمت نائــب رئیــس و عضــو هیئــت مدیــره و راحلــه جامــی بســمت عضــو هیئــت مدیــره 
ــری بســمت  45۶۹524۷02 و محمــد ســالمی335۸۸2۱2۱۸ بســمت رئیــس و عضــو هیئــت مدیــره و علــی صاب
ــد  ــره 45۶00۱0005 و محم ــت مدی ــو هیئ ــمت عض ــیرازی زاده بس ــی ش ــره 00۸2۶۹۶03۹ و عل ــت مدی ــو هیئ عض
ســروش ســالمی بســمت عضــو هیئــت مدیــره 3242244532 بســمت اعضــای هیئــت مدیــره تاتاریــخ ۱/۱۱/۹۹ 
انتخــاب گردیدنــد امضــاء کلیــه اوراق و اســناد بهــادار و تعهــدآوراز قبیــل چک و ســفته و بــروات و عقود اســلامی و 
قراردادهــا بــا امضــاء رئیــس یــا نائــب رئیــس هیئــت مدیــره منفــردا بــا مهــر شــرکت معتبــر اســت ســازمان ثبت 

اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )۸۶4۷۸۹(

آگهــی تغییــرات شــرکت ســبز اندیشــان ویســتا بــا مســئولیت محــدود بــه شــماره ثبــت 430۹0۶ و 
شناســه ملــی ۱4002۹۷44۷۸ بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی فــوق العــاده مــورخ ۱3۹۸/0۸/۱۹ 
تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : محــل شــرکت در واحــد ثبتــی تهــران بــه نشــانی : اســتان تهــران - منطقــه 
ــان  ــان هجــرت ، خیاب ــاغ فیــض ، خیاب ۱4 ، شهرســتان تهــران ، بخــش مرکــزی ، شــهر تهــران، محلــه ب
پیامبــر ، پــلاک 53 ، ســاختمان ققنــوس ، طبقــه اول ، واحــد ۱۶ کــد پســتی ۱4۷3۶۱4۸۶۹ تغییــر یافــت و 
مــاده مربوطــه در اساســنامه اصــلاح گردیــد. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و 

موسســات غیرتجــاری تهــران )۸۶4۷۹۱( 

ــت  ــماره ثب ــه ش ــدود ب ــئولیت مح ــا مس ــن ب ــلاد که ــمه می ــرکت تس ــرات ش ــی تغیی آگه
44۶۸۹4 و شناســه ملــی ۱4003۷۸54۷۶ بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی عــادی بطــور 
فــوق العــاده مــورخ ۱3۹۶/۱۱/2۱ تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : افــراد ذیــل بــه ســمت اعضــای 
ــا شــماره ملــی  ــه تقــی زاده ب ــا محــدود انتخــاب شــدند: محبوب هیئــت مدیــره بــرای مــدت ن
ــنادواملاک  ــت اس ــازمان ثب ــی 055۷۸43۱۸۹ س ــماره مل ــا ش ــی ب ــی بهلول 055۹۹0۶۷4۹ و عل

ــران )۸۶4۷۹4(  ــاری ته ــات غیرتج ــا و موسس ــرکت ه ــت ش ــور اداره ثب کش

ــی  ــه مل ــت ۱۸4۱2 و شناس ــماره ثب ــه ش ــیان ب ــدگار پارس ــیمای مان ــرکت س ــرات ش ــی تغیی گه
۱0۱00۶304۶4 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی فــوق العــاده مــورخ  ۱3۹۹/0۱/۱۷طــی شــماره 
مجــوز ۱4۷0/۱/۹۹ بــه شــماره ۱3۹۹/02/۱3 صــادره از وزارت فرهنــگ و ارشــاد اســلامی تصمیمــات ذیــل 
اتخــاذ شــد : محــل شــرکت در واحــد ثبتــی تهــران بــه آدرس تهــران خیابــان ســهرودی شــمالی پــل 
ســیدخندان خیابــان برازنــده پــلاک 5 طبقــه 3 بــه نشــانی شــمیرانات، بخــش مرکــزی، شــهر تجریش، 
ولنجــک، خیابــان هجدهــم، پــلاک ۹ طبقــه اول کــد پســتی ۱۹۸5۷44۹45 انتقــال یافــت. در نتیجــه 
مــاده مربوطــه اساســنامه بــه شــرح فــوق اصــلاح گردیــد. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره 

ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )۸۶4۷۸۶(

قرعه کشی طرح فروش فوق العاده محصولات سایپا برگزار شد
مراسم قرعه کشی طرح فروش فوق العاده گروه خودروسازی 
سایپا با حضور نهادهای نظارتی و  نمایندگان وزارت صنعت، 

معدن و تجارت برگزار شد.
به گزارش ســایپانیوز، در طرح فروش فوق العاده گروه خودرو 
سازی سایپا ۱۰ هزار می توانستند برای خودروهای تیبا، تیبا ۲، 
ســاینا، وانت ریچ، وانت زامیاد دوگانه سوز، وانت سایپا ۱۵۱ و 

وانت زامیاد دیزل ثبت نام کنند.
بر این اساس در طرح فروش فوق العاده سایپا یک میلیون و ۸۰ 
هزار نفر موفق به ثبت نام شدند که از این میزان ۸ درصد به علت 
مغایرت با شروط وزارت صمت )نداشتن گواهینامه و داشتن 

پلاک جاری(، ریزش داشتند.
در این طرح بزرگ ملی، خودروی ساینا تقاضایی معادل ۲۱۵ 
هزار و ۵۹۵ دســتگاه داشت که ظرفیت پیش بینی شده آن 
۱۹۰۰ دستگاه بود و ۱۰ درصد این رقم معادل ۱۹۰ دستگاه به 

صورت رزرو پیش بینی شده است.
در حاشیه این مراسم، مجید باقری؛ قائم مقام مدیرعامل گروه 
خودروسازی سایپا درباره روند تحویل خودروهای ثبت نام شده، 
گفت: از بهمن ماه سال گذشته و همزمان با التهاب بازار خودرو 
۱۲۰ هزار خودرو به مردم تحویل شده است همچنین از ابتدای 

امسال نیز شاهد رشد ۵۵ درصدی تحویل خودرو بوده ایم که 
نشان از تلاش سایپا برای عرضه مستمر خودرو در بازار است.

وی با اشاره به غیرتجاری شدن تعدادی از خودروها به دلیل نقص 
قطعه، اظهار کرد: به دلیل اثبات اســتمرار در عرضه خودرو  از 
سوی سایپا و پس از پیامک به برنده ها، سایت فروش برای طرح 
پیش فروش ۴۰ هزار محصول در ساعت ۱۴ امروز باز خواهد 

شد که ۹ محصول در این طرح عرضه خواهد شد.
باقری ادامه داد: سه روز سایت سایپا برای ثبت نام باز خواهد بود 

که تحویل این خودروها یک ساله خواهد بود.
وی با بیان این که در طرح پیش فروش خودرو، قیمت خودروها 
به صورت علی الحساب دریافت می شود، تصریح کرد: قیمت 
این خودروها به روز خواهد بود و همه شروطی که برای فروش 
فوق العاده پیش بینی شده در طرح پیش فروش نیز اعمال 

می شود.

غلامحســین شــافعی رئیس اتاق 
بازرگانی، صنعت، معدن و کشاورزی 
ایــران گفــت: مشــکل اقتصادی 
گریبانگیر کشور ناشی از تصمیمات 
نادرستی است که در گذشته اتخاذ و 
در قالب برنامه های توســعه ای پنج 

ساله اجرایی شد.
وی در آییــن افتتاح مجتمع 
اداری و آموزشــی اتــاق بازرگانی 
مازندران در ساری افزود: در ۶ برنامه 
گذشــته مصوباتــی در قالب قانون 

تدوین و به استان ها ابلاغ شد که منشأ 
آن اقتصاد نابسامان فعلی است. وی 
گفــت: تحریــم ظالمانــه امریکا و 
همه گیری ویروس کرونا در ســطح 

کشور باعث شده است تا دمل چرکین 
اقتصاد ایران سرباز کند و این در حالی 
است که این مشکلات در گذشته نیز 

وجود داشته است.
رئیس اتاق ایران راهکار برون 
رفت از مشکلات اقتصادی کنونی را 
بازنگــری در تدوین برنامه های پنج 
ساله در آینده دانست و افزود: باید در  
برنامه های جدید بــه ظرفیت های 
استانی بیشترین توجه صورت گیرد 

تا مشکلات حل شود.

مشکل اقتصادی ایران مربوط به گذشته است

مهدی جمالی نژاد معاون عمران و توسعه امور شهری و روستایی وزیر کشور 
با صدور بخشنامه ای مجددا بر آمادگی حداکثری مدیریت شهری و روستایی 
و رعایت نکات لازم از سوی شهرداری ها و دهیاری ها درباره پیشگیری از 
وقوع آتش سوزی در بوستان ها، فضاهای سبز شهری و روستایی و جنگل ها و 
مراتع شــهری و روستایی با همکاری دســتگاه های ذی ربط خبر داد. در 
بخشنامه وی به اســتانداری ها در زمینه ضرورت کنترل و پیشگیری از 
آتش سوزی در بوستان ها، فضاهای سبز و جنگل ها و مراتع واقع در شهرها و 
روستاها با اشاره به افزایش دمای هوا و خشک شدن پوشش گیاهی که امکان 
بروز آتش سوزی را افزایش می دهد، بر آماده باش حداکثری و ارتقای سرعت 
عمل واحدهای ذی ربط در شهرداری ها و دهیاری ها برای خاموش کردن 

آتش و انجام گشت های لازم از فضاهای یاد شده تاکید شده است.

آماده باش شهرداری ها و دهیاری ها برای 
پیشگیری از آتش سوزی

www.etebar.net



ایرج خرمدل مدیرعامل سازمان منطقه ویژه اقتصادی انرژی پارس گفت: ماموریت 
اصلی پژوهش و فناوری علاوه بر ایجاد بســتر تولید ثروت، افزایش رضایتمندی 
ذینفعان کلیدی، تسهیل فرآیندها و ارائه راهکارها برای حرکت در مسیر تحقق توسعه 
پایدار است. به گزارش اعتبار به نقل از پایگاه اطلاع رسانی شرکت ملی نفت ایران، وی 
گفت: اشرافیت کامل نسبت به ماموریت و چشم اندازهای سازمانی و نقش پژوهش در 
ارائه راهکار متناسب با افق های ترسیم شده در برنامه ریزی های فصلی و سالانه یکی 
از مهمترین وظایف پژوهش و فناوری است که لازم است بر اساس این معیارها 
شاخص هایی تعریف و متناسب با آن هدف گذاری، برنامه ریزی و اجرا و نتایج و 
اثربخشی انها پایش شود. ایشان مطالعه زمینه هایی که باعث افزایش بهره وری و 
کاهش هزینه ها می شود را از دیگر ماموریت های پژوهش و فناوری عنوان و تاکید 
کرد: پایش عملکرد سازمانی، شناسایی موانع پیشرفت و ارائه راهکارهای علمی 
متناسب با آن، باید به صورت منظم و پیوسته انجام و گزارش آن به مدیریت ارشد 
سازمان و ذینفعان ارایه شود. ایجاد بانک اطلاعاتی پروژه های پژوهشی شرکت های 
مستقر در منطقه ویژه پارس را باید مهم دانست که از فعالیت های پژوهشی مشترک 
و تکراری جلوگیری و سبب ایجاد یکپارچگی بیشتر بین شرکت ها و در نتیجه افزایش 

بهره وری  می شود.

ایجادبسترتولیدثروت،
افزایشرضایتمندی
ذینفعانکلیدی

ایرج  خرمدل

علی اکبر کریمی نماینده مردم در مجلس یازدهم معتقد اســت در حال حاضر 
خودروسازان نمی توانند مصرف کنندگان واقعی را از سوداگران که به دنبال سفته بازی 
و کسب سود هستند، تفکیک کنند ، مکانیسم خودروسازان برای پیش فروش خودرو، 
مشکلات موجود در مسیر ثبت نام متقاضیان در طرح های فروش فوری و پیش فروش 
خودرو به دو گروه تقسیم می شود؛ نخست آنکه اختلاف قیمت خودرو در کارخانه و بازار 
موجب ترغیب مردم و افزایش تقاضا شده است از سوی دیگر عدم پالایش و تفکیک 
متقاضیان دومین ایراد این طرح ها است.اگرچه خودروسازان ضوابط جدیدی، برای 
شرکت در طرح های پیش فروش در نظر گرفته اند که موجب کاهش تقاضای کاذب می 
شود اما این مکانیسم باید به گونه ای اصلاح شود که تمامی متقاضیان واقعی توانایی 
ثبت نام و استفاده از این ظرفیت را داشته باشند.وی با بیان اینکه باید با تقویت عرضه، 
زمینه کاهش قیمت خودرو فراهم شود، اظهار کرد: خودروسازان باید با به کارگیری 
حداکثر توان خود، تیراژ تولید را افزایش دهند، تا مردم از وجود خودرو در بازار اطمینان 
داشته باشند.ضرورت ثبت نام مصرف کنندگان اصلی در طرح های پیش فروش 
خودروسازان باید برای ترافیکی که هنگام ثبت نام در طرح های پیش فروش ایجاد می 
 شود، تدابیر ویژه ای اخذ کنند تا مصرف کنندگان اصلی به سهولت بتوانند در این 

طرح ها ثبت نام کنند.

باتقویتعرضه
قیمتخودروکاهش
مییابد

علی اکبر کریمی
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رئیسجمهوریبااشارهبهبعضیازپروژههایبزرگملیکهدرایندولتبهثمررسیده،ازجملهتداومخودکفاییدرتولیدبنزین،گازوئیلوگاز،افزایشصادراتغیرنفتیو...گفت:هریکازاینموفقیتهایبزرگسزاوارتوجه

ویژهرسانهایاستوبایدبرایمردمبهخوبیبازگوشود.
بهگزارشاعتباربهنقلازپایگاهاطلاعرسانیشرکتملینفتایران،دکترحسنروحانی،درنخستیننشستبرنامهریزیبرایتحققشعارجهشتولیدوتکمیلپروژههایکلانملیضمنتاکیدبرعزموارادهجدیدولتبرایاتمام

پروژههایکلانملیگفت:اینکهرهبرانقلابامسالراسالجهشتولیدنامیدندنشانازاینداردکهبهتواندولتوملتبرایتحققاینشعاراعتمادداشتهاند.
ویبابیاناینکهدردولتکارهایزیربناییبسیارزیادیانجامشدهاستکهبرخیازآنهادرکشوربینظیربودهاست،افزود:تعیینشعارجهشتولیدنشانهایازتوانملتودولتدرتحققشعاررونقتولیداست.

رئیسجمهوریافتخارهاودستاوردهایدولتراازافتخارهایمجموعهنظامومایهدلگرمیمردمبرشمردوازاینکهدستاوردهایدولتبهخوبیبیاننمیشودانتقادکردوگفت:سکوتوبازگونکردناقدامهایدولتجفابهکل
نظاموملتاست،اینشایستهنظاماسلامینیستکهدستاوردهاواقدامهایمثبتدولتبرایمردمبازگونشود.روحانیبااشارهبهبعضیازپروژههایبزرگملیکهدرایندولتبهثمررسیده،ازجملهتحولسلامت،همکاری
سازندهباجهان،تداومخودکفاییدرگندم،بنزین،گازوئیلوگاز،افزایشصادراتغیرنفتیکشور،احیایدریاچهارومیه،توسعهشرکتهایدانشبنیان،شبکهملیاطلاعات،آبادانیروستاهاو...تصریحکرد:هریکازاینموفقیتهای

بزرگسزاوارتوجهویژهرسانهایبودهواگرایندستاوردهاوآثارآنهابرایمردمبهخوبیبازگوبشودمیتوانددرافزایشاعتمادعمومیبهکلنظامتاثیرگذارباشد.

موفقیتهای
دولتدر

خودکفاییبنزین،
گازوئیلوگازبرای
مردمبازگوشود

رضا اردکانیان وزیر نیرو گفت: تاکنون ۶ میلیارد و 
یکصد میلیون متر مکعب آب سدها برای دریاچه 
ارومیه رهاسازی شده است وی با بیان این که موضوع 
احیای دریاچه ارومیــه از اصلی ترین و اولین های 
سیاســت ها و برنامه های دولت تدبیر و امید بود، از 
رهاسازی ۶ میلیارد و یکصد میلیون متر مکعب آب 

سدها به این منظور تاکنون خبر داد.
به گزارش اعتبار به نقل از پایگاه اطلاع رسانی وزارت نیرو )پاون(، ایشان در آیین 
بهره برداری از ســد اشنویه)چپرآباد( که در چارچوب ششمین هفته از پویش 
#هرهفته_الف_ب_ایران و به صورت ویدئو کنفرانس با حضور رئیس جمهوری 
صورت گرفت، اظهار داشت: ۲۶ راهکار توسط کارگروه ملی احیای دریاچه ارومیه 
در نظر گرفته شد؛ از جمله این راهکارها، انتقال آب از سازه های در دست احداث 
بود و تاکنون ۶ میلیارد و یکصد میلیون متر مکعب رهاسازی از سدها برای این 
دریاچه صورت گرفته و این رقم افزایش هم خواهد یافت،  امروز تراز دریاچه ارومیه، 
۱۲۷۱ متر و ۸۸ سانتی متر است که نسبت به سال ۹۴ که سال شروع اقدام ها 
بوده، یک متر و ۳۲ سانتی متر افزایش پیدا کرده و حجم فعلی آب دریاچه ۵ میلیارد 
و ۲۵۰ میلیون متر مکعب و سطح فعلی آب افزون بر ۳۲۴۰ کیلومتر مربع است. 
سد اشنویه در استان آذربایجان غربی چهل و دومین سد به بهره برداری رسیده 
در دولت تدبیر و امید است و تا نیمه سال آینده این رقم به ۵۸ افزایش پیدا خواهد 
کرد. به این معنا که دولت تدبیر و امید به محضر ملت گزارش خواهد داد که در 
پایان دوره هشت ساله در کمتر از هر دو ماه، یک سد مخزنی ملی به بهره برداری 
رسیده است.  وی این رکورد را بسیار دلگرم کننده  خواند و افزود: امیدواریم افتتاح 
این سد که بیش از نیمی از  آب تنظیمی آن برای کمک به احیای دریاچه ارومیه 
است و همچنین مصارف شرب و بهداشت منطقه و حق آبه برهای کشاورزی هم 

از آب این سد تامین می شود بر هموطنان مرزنشین ما گوارا و مبارک باشد.

لزوم اجرای عدالت و رسیدگی منصفانه به اتهامات سیاسیخبـــر

مرتضی شهیدزاده :اختصاص یک میلیارد دلار به صنعت خودرو

با گذشت ۴ سال از ابلاغ قانون جرم سیاسی، آیت اا... سید 
ابراهیم رییسی،رئیس قوه قضائیه بخشنامه ای درخصوص 
»لزوم اجرای عدالت و رســیدگی منصفانه به اتهامات 
مرتکبان جرایم سیاسی« صادر کرد. این بخشنامه که به 
مراجع قضایی سراسر کشور ابلاغ شد، دو هدف مهم را 
دربر دارد: نخست؛ »اجتناب از تلقی جرایم موضوع قانون 
جرم سیاسی به عنوان جرم غیرسیاسی« و دوم، »ایجاد 
رویه واحد در رسیدگی به این جرایم«. این دو مورد که 
حتی پیش از به تصویب رســیدن قانون جرم سیاسی 
همواره محل بحث بود، با ابلاغ این قانون که ۴ سال از آن 
می گذرد، راه به جایی نبرد و باز هم هیچ دادگاهی با عنوان 
جرم سیاسی تشکیل نشد. عدم برگزاری حتی یک جلسه 
دادگاه برای جرم سیاسی، سال ها مورد انتقاد بود و هر بار 
هم در پاســخ به آن عنوان می شد که اتهامات افراد، زیر 
عنوان جرم سیاسی قرار نگرفته است و متهمان با عنوان 
متهم امنیتی شناخته می شدند. چندی پیش سخنگوی 
قوه قضائیه در پاسخ به سؤال خبرنگار »ایران« مبنی بر 
وجود انتقاداتی درخصوص جرم سیاسی و سلیقه هایی 
که درخصوص سیاسی و یا امنیتی بودن اتهامات اعمال 
می شود، گفته بود: »آنچه را که در قانون برای جرم سیاسی 
آمده است کاملاً قبول داریم و اجرا می کنیم. شاید نقطه 
مثبت این باشد که در جامعه ما کسی جرمی که مشمول 
جرم سیاسی باشد انجام نمی دهد یا کسانی که باید تعقیب 
کنند با دیده اغماض می نگرند.« اما با وجود اســتقبال 
دستگاه قضایی از وجود چنین قانونی، هیچ تغییری در 
روش دادسراها و دادگاه ها ایجاد نشد تا رئیس قوه قضائیه 
بار دیگر بخشنامه ای برای اجرای یک قانون ابلاغ کند. به 

گزارش مرکز رسانه قوه قضائیه، در بخشنامه رئیس قوه 
قضائیه آمده است: نظر به لزوم اجرای عدالت و رسیدگی 
منصفانه به اتهامات مرتکبان جرایم موضوع ماده ۲ قانون 
جرم سیاســی، مصوب ۲/۲۰/ ۱۳۹۵ مجلس شورای 
اسلامی و اجتناب از تلقی جرایم موضوع این قانون به 
عنوان جرم غیرسیاسی و با امعان نظر به ضرورت ایجاد 
رویه واحد در رسیدگی به جرم سیاسی، لازم است مراجع 
قضایی به شرح زیر اقدام کنند: ۱- با توجه به اصل ۱۶۸ 
قانون اساسی، دادگاه رسیدگی به جرایمی که مطابق 
قانون مذکور، سیاسی محسوب می شود، با حضور هیأت 
منصفه و به صورت علنی و برابر مقررات مواد ۳۰۵ و ۳۵۲ 
قانون آیین دادرسی کیفری و قانون مطبوعات برگزار 
گردد. ۲- تشــخیص سیاســی بودن اتهام با دادسرا یا 
دادگاهی است که پرونده در آن مطرح است، دادسرا یا 

دادگاه مربوط در تشــخیص سیاسی بودن اتهام، باید 
ماهیت جرم، انگیزه و قصد متهم از ارتکاب جرم را مد نظر 
قرار دهد. در مورد پرونده های مطروحه در دادگاه کیفری 
۲ و انقلاب، هرگاه دادگاه رســیدگی کننده، با بررسی 
کیفرخواست و مستندات و مطالعه پرونده، جرم ارتکابی 
را از جرایم مندرج در ماده دو قانون جرم سیاسی تشخیص 
دهد، پرونده را با قرار عدم صلاحیت به دادگاه کیفری یک 
مرکز اســتان محل وقوع جرم و اگر مرتکب از مقامات 
مذکور در ماده ۳۰۷ قانون آیین دادرسی کیفری باشد به 
دادگاه کیفری یک استان تهران ارسال می نماید. در مرحله 
تجدید نظر، چنانچه دادگاه جرم ارتکابی از ناحیه متهم را 
سیاســی تشــخیص دهد، لکن دادگاه بــدوی آن را 
غیرسیاسی تشخیص داده باشد، جهت رعایت تشریفات 
قانونی با نقض حکم صادره پرونده را به مرجع صالح ارسال 

می نماید. ۳- در جریان تحقیقات و رسیدگی در دادسرا 
در هر مرحله از آن و تا پایان جلسه اول دادرسی در دادگاه، 
متهم می تواند، به غیرسیاسی بودن اتهام خود ایراد کند. 
مرجع رسیدگی کننده با صدور قرار در این مورد اظهارنظر 
می نمایــد. اعتراض به قرار صــادره تابع مقررات آیین 
دادرسی می باشد. در سایر موارد چنانچه متهم به لحاظ 
سیاسی دانستن اتهام خویش ضمن ارائه دلائل مبنی بر 
انگیزه و قصد خود به صلاحیت دادگاه ایراد داشته باشد، 
مطابق قانون آیین دادرسی کیفری عمل خواهد شد. 
۴- هیأت منصفه که براساس ماده ۳۶ قانون مطبوعات 
تشکیل می شــود، پس از اعلام ختم رسیدگی توسط 
دادگاه مطابق قانون مطبوعات وارد شور شده و نسبت به 
مجرمیت یا بی گناهی متهم اعلام نظر می کند. ترتیب 
اظهارنظر هیات منصفه و نحوه صدور رای دادگاه، تابع 
ماده ۴۳ قانون مطبوعات است. ۵- دادسرا ها و دادگاه ها 
موظفند در اتهامات و جرایم سیاسی حقوق متهم مندرج 
در ماده ۶ قانون جرم سیاسی را در کلیه مراحل دادرسی 
و اجرای حکم را رعایت نمایند. هرچند فعلاً باید منتظر 
ماند که چه زمانی نخستین دادگاه جرم سیاسی با وجود 
بخشنامه رئیس قوه قضائیه برگزار می شود، اما مرکز رسانه 
قوه قضائیه در ادامه این خبر، به طور خوشبینانه ای تأکید 
دارد که: »نقد سیاستمداران یا سیاست های داخلی و 
خارجی کشور توسط فعالان سیاسی گه گاه با عواقب 
خطرناکی روبه رو می شــد. اما بخشنامه جدید جرم 
سیاسی، انگیزه اصلاح امور و نیت خیر منتقدان را ملاک 
قضاوت قرار می دهد و فرایند قضایی را براساس قانون 

مطبوعات سامان می دهد.«

مرتضی شــهیدزاده مدیرعامل صندوق 
توســعه ملی گفت: یک میلیــارد دلار 
تســهیلات ارزی از محل این صندوق به 
صنعت خودروسازی کشور اختصاص داد تا 
بتوان تولید داخلی را رونق داد و با بهره گیری 
از شــرکت های دانش بنیان قطعات را در 
داخل کشور تولید کرد. صندوق تسهیلات 
ارزی ۵.۵ میلیارد دلار برای هشــت هزار 
مگاوات نیروگاه در کشور پرداخت کرده که 

برخی از این نیروگاه ها به تولید رسیده و برخی 
هنوز به تولید نرسیده اند، یکی از بهترین و 
مشخص ترین راهبردهایی که رهبر معظم 
انقلاب در مساله توسعه اقتصادی در پیش 
گرفتند ایجاد صندوق توسعه ملی بود که 
اهدافی از جمله تبدیل بخشی از منابع به 
ثروتهای ماندگار مولد و سرمایه های زاینده 
اقتصادی و حفظ سهم نسلهای آینده از منابع 
نفت و گاز و فرآورده های نفتی از طریق تامین 

مالی طرحهای اقتصادی و سرمایه گذاری در 
قالب اعطای تسهیلات بانکی به بخشهای 
غیردولتی و سرمایه گذاری در بازارهای پولی 
و مالی خارجی را دنبال می کند، مصارف این 
صندوق با رعایت اصل هشتادم قانون اساسی 
عبارتند از اعطای تسهیلات به بخشهای 
خصوصی، تعاونی و بنگاه های اقتصادی 
متعلق به موسسات عمومی غیردولتی برای 
تولید و توسعه ســرمایه گذاریهای دارای 

توجیه فنی و مالی و اقتصــادی، اعطای 
تسهیلات صادرات خدمات فنی و مهندسی 
به شرکتهای خصوصی و تعاونی ایرانی که در 
مناقصه های خارجی برنده می شوند، اعطای 
تسهیلات خرید به طرفهای خریدار کالا و 
خدمات ایرانی در بازارهای هدف صادراتی 
کشور، سرمایه گذاری در بازارهای پولی و 
مالــی خارجــی، اعطای تســهیلات به 
سرمایه گذاران خارجی با در نظر گرفتن 

شرایط رقابتی و بازدهی مناسب اقتصادی 
به منظور جلب و حمایت از سرمایه گذاری 
در ایران، صندوق توسعه ملی برای اجرایی 
شدن اصل ۴۴ قانون اساسی ایجاد شده و به 
اجرای طرح هایی کمک می کند که بتوانند 
اشتغالزایی داشته باشند و در این راستا ۸۰ 
درصد منابع این صندوق متعلق به فعالان 
خالص بخش خصوصی و ۲۰ درصد متعلق 

به موسسات غیردولتی است.

ظرفیت ثبت نام طرح اقدام ملی مسکن در 
اصفهان قابلِ افزایش است

مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان خبر 
داد: امکان افزایش ظرفیت ثبت نام طرح 

اقدام ملی مسکن در اصفهان وجود دارد.
به گزارش اعتبار  به نقل از اداره ارتباطات و 
اطلاع رســانی راه و شهرســازی استان 
اصفهان، علیرضا قاری قرآن مدیرکل راه و 
شهرسازی استان اظهار کرد: بیش از ۶۵ 
هزار نفر در مراحل دوگانه طرح اقدام ملی مسکن )اسفند و آذرماه سال 
گذشته( در این استان متقاضی بودند و ثبت نام کردند اما در صورتیکه 
هنوز متقاضی واجد شرایط وجود داشته باشد امکان افزایش ظرفیت 

وجود دارد.
وی افزود: حدود ۲۵ هزار نفر از متقاضیان استان در گام نخست و ۴۰ 
هزار نفر نیز در مرحله دوم برای طرح اقدام ملی مسکن ثبت نام کردند.

مدیرکل راه و شهرسازی استان با بیان اینکه ۴۰هزار نفر در مرحله دوم 
طرح اقدام ملی مسکن در استان اصفهان ثبت نام کرده اند ادامه داد: 
پیش بینی شده که حدود ۴۰ درصد از این افراد واجد شرایط باشند و 
اکنون در حال بررسی زمین هایی برای ساخت منازل مسکونی برای 

این دسته از متقاضیان هستیم.
وی اذعان داشت: تمامی متقاضیان ثبت نام شده در مرحله دوم ثبت نام 
و نیز افرادی که به دلیل شرایط فاصله گذاری اجتماعی ناشی از شیوع 
ویروس کرونا در مرحله دوم تنها کدملی خود را به سامانه پیامکی طرح 
اقدام ملی مسکن ارسال کردند، می توانند برای ثبت نام و بارگذاری 
مدارک از روز سه شنبه تا اطلاع بعدی، با مراجعه به بخش "پیگیری 
درخواست" در سامانه طرح اقدام ملی مسکن نسبت به تکمیل اطلاعاتِ 

ثبت نام اقدام کنند.
قاری قرآن گفت: هیچگونه ثبت نامی جدیدی در این مرحله برای 
متقاضیان وجود ندارد و فقط افرادی که در مهلت تعیین شده نسبت به 
ارسال کد ملی خود اقدام کردند می توانند برای تکمیل اطلاعات خود 

اقدام کنند.
وی بیان کرد: احداث نزدیک به هشت هزار واحد برای شهرهای زیر و 
بالای یکصد هزار نفر و نزدیک به ۲۰ هزار واحد در شهرهای جدید در 

طرح اقدام ملی استان اصفهان در نظر گرفته شده است.
قاری قرآن اظهار کرد: استفاده نکردن از تسهیلات مسکن در سال های 
پس از انقلاب اسلامی، متاهل بودن، سکونت بیش از پنج ساله در محل 
مورد تقاضا از جمله مهمترین ملزومات دیگر ثبت نام در این طرح به 
شمار می رود. در قالب طرح اقدام ملی مسکن قرار است ۴۰۰ هزار واحد 
مسکونی در کشور ساخته شود که از این تعداد ۲۰۰ هزار واحد مسکونی 
در شهرهای جدید، ۱۰۰ هزار واحد در بافت های فرسوده شهری و ۱۰۰ 

هزار واحد در شهرهای کوچک ساخته می شود.
طرح »اقدام ملی تولید و عرضه مسکن« به منظور احداث ۴۰۰ هزار 

واحد مسکونی در سراسر کشور آغاز شد.

هفته نامه اقتصادی ایران

احیایدریاچهارومیهازاصلیترین
سیاستهایدولتتدبیروامیدبود

دکتر محمدرضا پورابراهیمی نماینده مجلس گفت: در طرح جاماندگان سهام عدالت در چند 
گروه تقسیم می شوند؛ گروه نخست افرادی هستند که در سال ۸۴ جزو مشمولان دریافت 
سهام عدالت بودند اما به دلایل مختلف از لیست نهایی سازمان خصوصی سازی حذف شدند، 
که تعداد آنها حدود یک میلیون و هشــتصد هزار نفر تا دومیلیون نفر است، مشاغل 
تعریف نشده که اطلاعات جامعی از آنها وجود ندارد، مانند کارگران ساختمانی، دستفروشان 
و... نیز جزو گروه مذکور هستند، دومین گروهی که در طرح ساماندهی سهام عدالت تعیین 
تکلیف می شوند، افرد کمتر از ۱۴ سال هستند، از سال ۸۵ تاکنون بسیاری از خانواده هایی 
که سهام عدالت دریافت کردند، صاحب فرزند جدید شدند که این فرزند از سهام عدالت 
محروم است، سومین گروهی که در طرح ساماندهی سهام عدالت، صاحب این سهام 
می شوند، افرادی هستند که طی سال های گذشته به دلیل بروز مشکلات اقتصادی، توان 
مالی آنها کاهش یافته و در حال حاضر جزو دهک های کم درآمد محسوب می شوند، برای 
اجرایی کردن طرح ساماندهی ســهام عدالت وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی باید 
اطلاعات دقیقی از افراد مشمول در اختیار قرار دهد، در واقع باید بانک اطلاعاتی مورد نیاز 
را تهیه کند، میزان واگذاری های جدید باید براساس فرمول خاصی صورت گیرد، زیرا این 
افراد همانند سایر صاحبان سهام عدالت که از سال ۸۶ مشمول سود سهام شدند، از آن 

برخوردار نیستند، بنابراین میزان سهام عدالت آنها متفاوت خواهد بود.

طرحمجلسبرای
واگذاریسهامعدالت
بهمشمولانجدید

محمدرضا پورابراهیمی

محمود محمودزاده معاون وزیر راه و شهرسازی از تهیه لایحه قانونمند کردن بازار 
مسکن و اجاره بها خبر داد و گفت: به دنبال ساماندهی بازار مسکن هستیم. وی درباره 
بازار اجاره و قیمت افسارگسیخته مسکن و راهکارهای وزارت راه برای ساماندهی بازار 
اجاره بها، اظهار کرد: معتقدیم اگر برای دهک های ۴ تا ۷ اقدامی در خصوص تأمین 
مسکن انجام نشود، آنها دچار مشکلات جدی برای تأمین مسکن و پرداخت اجاره بها 
خواهند شد. به همین دلیل لایحه قانونمند کردن بازار مسکن و اجاره بها در حال 
پیگیری است،  هدف از تدوین لایحه قانونمند کردن بازار مسکن و اجاره بها، تعیین 
قیمت نیست، بلکه ساماندهی بازار مسکن و اجاره بها، مدنظر است. در عین حال، با توجه 
به اینکه بر اساس آخرین سرشماری در کشور، به طور متوسط جمعیت اجاره نشین به 
جمعیت صاحب خانه در مقیاس کشوری ۳۱.۷ درصد و در مقیاس شهر تهران ۴۳.۵ 
درصد برآورد شده با این احتساب در کلانشهرها نزدیک به ۵۰ درصد جمعیت شهر را 
اجاره نشین ها به خود اختصاص داده اند. بنابراین ساماندهی این بخش ضرورت داشت 
که در برنامه نیز قرار گرفته است. ایشان با بیان اینکه بخشی از مشکلات امروز بازار 
اجاره بها کشور به دلیل عدم عرضه و تولید کافی مسکن در سال های گذشته است، افزود: 
با اجرای طرح ملی مسکن تلاش خواهد شد تا بخشی از کمبودها در تولید ناکافی 

مسکن در سال های گذشته جبران شود.

بازارمسکنو
اجارهبها
قانونمندمیشود

محمود محمودزاده

محمدجواد آذری جهرمی وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات گفت: شبکه های ۵G نه 
تنها حجم دیتا روی شبکه ها را چندصد برابر می کنند، بلکه سرعت انتقال دیتاها را نیز 
بسیار زیاد می کنند و تأخیر آن کمتر از یک میلی ثانیه خواهد بود، در حالی که تأخیر در 
۴G برابر ۲۵ تا ۴۰ میلی ثانیه است. استانداردهای ۵G هم چنین امکان استفاده از 
طیف پهن ۳۰ تا ۳۰۰ گیگاهرتز را در اختیار می گذارد. سازمان GSMA یا سیستم 
 Global System for Mobile( جهانی بــرای ارتباطات تلفــن همــراه
Communications( در گزارش خود، تعداد اتصالات ۵G را تا سال ۲۰۲۵ 
حدود ۱.۴ میلیارد در کل جهان پیش بینی کرده است. ایشان سال گذشته درباره 
اینترنت نسل پنج  گفته بود مقدمات پیاده سازی ۵G در ایران انجام شده است و از 
اجرایی کردن اولین نسخه ۵G و ارائه خدمات اینترنت نسل پنج، به عنوان یک مطالبه 
جدی و نیازمندی کسب وکارها، ۵G فناوری غالب جهان در دهه آینده جهان خواهد 
بود و ایران نیز در حال آماده سازی شرایط و بسترهای لازم برای جذب این فناوری از 
طریق ایجاد زیرساخت ها و نیز افزایش آگاهی و علاقه مردم نسبت به کاربردهای متعدد 
و متنوعی است که این فناوری برای زندگی آن ها به ارمغان خواهد آورد. فکر می کنم 
اولین سایت ۵G تا چهار هفته دیگر در ایران نصب شود. مطابق برنامه تا شهریورماه، 

پنج منطقه تاریخی تهران زیر پوشش نسل پنجم تلفن همراه قرار می گیرد.

نصباولین
سایت5G درایرانتایک
ماهآینده

محمدجواد آذری جهرمی

www.etebar.net

 سیدعبداله موسوی مدیرعامل شرکت ملی حفاری ایران گفت: پاکت های مناقصه 
توسعه میدان بالارود که در آن هفت شرکت داخلی مشارکت داشتند، گشایش و پس از 
بررسی های فنی و بررسی نرخ پیشنهادی، ملی حفاری به عنوان برنده مناقصه اعلام شد، 
تصریح کرد: توسعه میدان نفتی بالارود در شمال استان خوزستان در دو بخش سطح 
الارضی و تحت الارضی تعریف شده است.وی ارزش این پروژه را بیش از ۴۱ میلیون یورو 
برآورد کرد،توسعه این میدان در بخش برون چاهی شامل ایجاد لوکیشن، خط انتقال آب 
و... و بخش درون چاهی شــامل تامین دکل، ارایه خدمات فنی و مهندسی حفاری 
می شود. وی به توانمندی های این شرکت در ارائه عملیات حفاری و خدمات یکپارچه 
جانبی صنعت حفاری با تکیه بر دانش فنی، متخصصان مجرب، امکانات و تجهیزات لازم 
و همچنین سابقه حفاری در میدان نفتی بالا رود اشاره کرد و گفت: در این ارتباط 
حفاری شش حلقه چاه توسعه ای با به کارگیری دو دکل حفاری سنگین در مدت ۲۴ ماه 
در نظر گرفته شده که در جریان اجرای پروژه با توافق میان شرکت ملی مناطق نفت خیز 
جنوب و ملی حفاری برای شتاب بخشی در انجام کار احتمال بکارگیری دستگاه حفاری 
سوم نیز وجود دارد، مقرر شد امور قراردادهای شرکت ملی مناطق نفت خیز جنوب 
نسبت به تنظیم قرارداد توسعه این میدان اقدام و ملی حفاری پس از انعقاد پیمان در یک 

مقطع زمانی چهار ماهه در خصوص تجهیز کارگاه اقدام کند.

براوردارزشپروژهتوسعه
میداننفتیبالارودبیشاز
۴۱میلیونیورو

سیدعبداله موسوی

حجت الاسلام پژمان فر رییس مجمع نمایندگان خراسان رضوی در مجلس شورای اسلامی 
ضمن اشاره به برنامه ششم توسعه گفت: مهم ترین رکن اساسی در حوزه ایجاد استقلال 
کشور بخش کشاورزی است که باید حمایت واقعی از این عزیزان صورت بگیرد، در همین 
راستا طی یک جدول زمانبندی کوتاه مدت ، میان مدت و دراز مدت نسبت به ارائه راهکار 
برای پاسخ به درخواست های تشکل ها، اقدام خواهد شد و مدیران عامل تشکل ها ی بخش 
کشاورزی خراسان رضوی مسائل و مشکلات و درخواست های خود را در رابطه با نهاده های 
کشاورزی بیان نمودند که کاظم خاوازی وزیر جهاد کشاورزی گفت یکی از علل سفرهای 
اینجانب به استان ها این است که درد و دل های دوستان را شنیده و برای رفع مشکلات در 
خدمتشان باشیم، یکی از برنامه هایی که در دستور کار اینجانب بوده است مشورت از بزرگان 
و کشاورزان عزیز در تصمیم گیری ها است ما در کارگروه کرونا پنج رسته در بخش کشاورزی 
از جمله گل و گیاه، ماهیان زینتی را مصوب کردیم و در صدد هستیم رسته های دیگری را 
نیز مصوب نماییم تا تسهیلاتی به آنان تعلق گیرد.، بخش خصوصی به صورت فردی و تشکل 
در آن سهیم است تا تمام تصمیم گیری ها از طرف وزارت جهاد کشاورزی نباشد. مقرر شده 
است تا یکسال آینده سیستم یکپارچه اطلاعات بخش کشاورزی ایجاد شود تا آنجا تمام افراد 
بتوانند اطلاعات خود را ارائه کنند. برای رفع مشکلات بخش کشاورزی باید کل زنجیره تولید 

از نهاده تا صادرات در اختیار وزیر جهاد کشاورزی باشد.

راهاندازیسیستم
یکپارچهاطلاعاتبخش
کشاورزی

کاظم خاوازی

 دکتر خداداد غریب پور رییس هیات عامل سازمان توسعه و نوسازی معادن و صنایع 
معدنی ایران )ایمیدرو (گفت: اصفهان به سبب اینکه ۳۰درصد از تولیدات صنعت سنگ 
تزئینی را برعهده دارد، پایلوت توسعه و رونق تولید و صادرات این صنعت می شود. 
غریب پور در این نشست که محمد آقاجانلو معادن طرح های توسعه معدن و صنایع 
معدنی ایمیدرو و اعضای اتاق بازرگانی اصفهان، جعفر سرقینی مدیر عامل شرکت 
آسکوتک و وجیه ا... جعفری حضور داشتند، ادامه داد: برخی از غرفه های میدان نقش 
جهان اصفهان هم برای ارایه تولیدات کیفی صنعت سنگ در نظر گرفته می شود. وی 
افزود: ایمیدرو در این فرایند نقش تسهیل گری و پشتیبانی دارد و برای رفع موانع به 
ویژه در بخش صادرات، با نهادهایی همچون بانک مرکزی و وزارت صنعت معدن و 
تجارت رایزنی می کند. غریب پور یادآور شد: طبق آمارهای به دست آمده اکنون بیش 
از ۹۰۰ معدن غیرفعال در این حوزه وجود دارد که نیاز به احیا و فعال سازی دارند، از این 
رو ایمیدرو تسهیل برای تولید و صادرات این نوع معادن را در راستای طرح فعال سازی 
معادن کوچک انجام می شود. وی نقش شرکت تهیه و تولید در احیا معادن سنگ 
تزئینی را برشمرد و گفت: در بخش صادرات نیز شرکت های خارج کشور وابسته به این 
سازمان، قادر به همکاری برای بازاریابی و توسعه صادرات سنگ های تزئینی هستند و 

۴ کشور خارجی زمینه تسهیل صادرات این سنگ ها را فراهم خواهند کرد.

اصفهانپایگاهتوسعه
صنعتسنگهایتزئینی
برایتولیدوصادرات

خداداد غریب پور

قاسم تقی زاده خامسی معاون آب و آبفای وزیر نیرو گفت: شیوع بیماری 
کرونا باعث تغییر الگوی مصرف آب خانوارها شده و میزان مصرف آب شرب 
در کشور را ۳۵ درصد افزایش داد. ایشــان  اظهار داشت: در موج نخست 
بیماری کرونا با توجه به حساسیت شهروندان، حضور خانواده ها در محیط 
خانه و خانه تکانی های نــوروزی، میزان مصرف آب شــهروندان افزایش 
چشمگیری پیدا کرد. وی اضافه کرد: اما این وضعیت افزایش سرانه مصرف 
آب شرب خانوارها ناشی از شیوع بیماری کرونا، زیاد پایدار نبود و بتدریج 
خانواده ها به این شرایط عادت کردند و مصرف آب در بسیاری از استان های 
کشور متعادل تر شد. به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی وزارت نیرو 
ایشان با اشاره به افزایش مصرف آب در تهران طی هفته اخیر نیز افزود: در 
این هفته با توجه به شــروع فصل گرما و استفاده شــهروندان از وسایل 
سرمایشی میزان مصرف آب در استان تهران ۲۱ درصد افزایش پیدا کرده 
است. وی ادامه داد: ظرفیت تصفیه خانه ها محدود است و برای جلوگیری از 
کمبود آب آشــامیدنی، ضمن تأکید بر رعایت اصول بهداشتی بخصوص 
شستن دست ها، باید در مصرف آب دقت کرد تا همه ایرانیان بتوانند از آب 

شرب مطلوب بهره مند شوند.

کرونامصرفآبدرکشور
را۳۵درصد
افزایشداد

قاسم تقی زاده خامسی

مصطفی قلی خسروی رئیس اتحادیه مشاوران املاک با اعلام این که طرح 
بلوک بندی قیمت مسکن دولت دهم غلط بود، گفت: گزارش بانک مرکزی از 
قیمت مسکن را قبول نداریم. ایشــان در گفت وگو با تسنیم با اشاره طرح 
بلوک بندی برای تعیین قیمت مسکن در دولت دهم، اظهار کرد: این طرح 
غلط بود؛ ما تجربه داریم. پنجاه سال است که کار بنده همین است. وی با 
بیان این که ۲۷ سال است که در اتحادیه مشاوران املاک هستم، ادامه داد: 
تجربه بالاتر از علم اســت، در دولت احمدی نژاد بــا همراهی تعزیرات به 
بنگاه های املاک رفتیم و گفتیم که امسال سقف افزایش نرخ اجاره بها ۷ 
درصد است و سال بعد هم ۹ درصد، همان زمان فردی آمد و گفت مادرزنم 
نارمک است و دوست دارم ۲۰ درصدی هم زیرمیزی پرداخت کنم چون 
فرزندم را به جای مهدکودک پیش او می گذارم. خســروی با بیان این که 
مجلس خیلی مصوبه دارد که ابتر مانده است، اضافه کرد: مجلس باید دقت 
کند، فلان قانون قابلیت اجرا را دارد یا خیر،متوسط قیمت ۱۶ میلیون و ۹۷۰ 
هزار تومانی بانک مرکزی و ۱۷ میلیون و ۶ هزار و ۶۰۰ تومانی وزارت راه را 

برای هر مترمربع واحد مسکونی در تهران قبول نداریم.

گزارشبانکمرکزیاز
قیمتمسکنراقبول
نداریم

مصطفی قلی خسروی

محمد مسیحی معاون درآمدهای مالیاتی سازمان امور مالیاتی کشور گفت: صاحبان 
مشاغل )اشخاص حقیقی( تا پایان مردادماه فرصت دارند، اظهارنامه مالیاتی عملکرد سال 
۱۳۹۸ خود را به صورت الکترونیکی به سازمان تسلیم نمایند. به گزارش رسانه مالیاتی 
ایران، صاحبان مشاغل )اشخاص حقیقی( که مطابق قانون می باید تا ۳۱ خرداد ماه هر 
سال نسبت به تسلیم اظهارنامه مالیاتی خود اقدام نمایند، امسال با توجه به شرایط خاص 
ناشی از شیوع ویروس کرونا و تاثیری که این معضل بر کسب و کار و مشاغل کشور داشته 
است، براساس مصوبه ستاد ملی مبارزه با کرونا و شورای هماهنگی اقتصادی سران قوا، تا 
۳۱ مردادماه فرصت دارند اظهارنامه مالیاتی خود را به صورت الکترونیکی به سازمان امور 
مالیاتی کشور ارسال و مالیات خود را نیز به صورت الکترونیکی پرداخت نمایند، ضروری 
است مودیان محترم از هر گونه مراجعه غیرضرور به ادارات مالیاتی اجتناب نمایند. ضمنا 
محمود علیزاده معاون حقوقی و فنی سازمان امور مالیاتی کشور، گفت: مودیان محترم 
جهت دریافت شماره اقتصادی و یا گواهینامه ثبت نام در نظام مالیات بر ارزش افزوده، 
نیازی به مراجعه به ادارات مالیاتی ندارند. به گزارش رسانه مالیاتی ایران، وی با اشاره به 
مراجعه برخی مودیان به ادارات کل امور مالیاتی جهت دریافت گواهینامه ثبت نام در نظام 
مالیات بر ارزش افزوده خاطرنشان کرد: هم اکنون، با تمهیداتی که با هماهنگی سایر 

دستگاه ها از جمله اداره ثبت شرکت ها اندیشیده شده است.

صاحبانمشاغلتاپایان
مردادبرایتسلیم
اظهارنامهفرصتدارند

محمد مسیحی

به گزارش روابط عمومی بانک ملی ایران، یکی از اثرات مهم در توزیع منابع بانک ها از 
طریق عقود اسلامی در نظام بانکداری بدون ربا، رشد اقتصادی کشور است چرا که این 
تسهیلات بیشتر در فعالیت های مولد مورد استفاده قرار می گیرند و از این رو پرداخت 
وام عقود اسلامی یکی از سیاست های مهم اعتباری بانک ملی ایران به شمار می رود. 
این بانک در یک ماه نخست امسال ۴۶ هزار و ۴۲۱ میلیارد ریال از انواع عقود اسلامی 
در قالب مضاربه، مشارکت مدنی، فروش اقساطی، جعاله، خرید دین، قرض الحسنه 
و... در ۱۱ هزار و ۲۹۱ فقره پرداخت کرده است. بر این اساس طی مدت مذکور، دو 
هزار و ۹۶۸ میلیارد ریال تسهیلات در دو هزار و ۳۰۵ فقره در قالب عقد مضاربه و ۲۹ 
هزار و ۷۷۹ میلیارد ریال تسهیلات در یک هزار و ۶۸۲ فقره در قالب عقد مشارکت 
مدنی پرداخت شده است. در بخش فروش اقساطی نیز شعب این بانک ۳ هزار و ۲۵۸ 
فقره تسهیلات به ارزش چهار هزار و ۶۷۵ میلیارد ریال تسهیلات اعطا کرده اند. 
پرداخت تسهیلات قرض الحسنه نیز در بانک ملی ایران از اهمیت ویژه ای برخوردار 
است به طوری که در فروردین ماه، این بانک یک هزار و ۳۸۲ فقره تسهیلات به ارزش 
بیش از ۲۸۱ میلیارد ریال در قالب قرض الحسنه به متقاضیان پرداخته است. در 
بخش خرید دین نیز دو هزار و ۴۰ میلیارد ریال، مرابحه ۹۱۶ میلیارد ریال و در بخش 

سلف سه هزار و ۱۳۶ میلیارد ریال تسهیلات پرداخت شده است.

پرداخت۴6
هزارمیلیاردریال
وامعقوداسلامی

بانک ملی ایران

چهارمین بخش از مجموعه پنج قسمتی محتوای 
فرهنگ سازی امنیت اطلاعات، با موضوع مهندسی 
اجتماعی انتشار یافت. به گزارش روابط عمومی بانک 
ملت، بخش های اول تا سوم این مجموعه در هفته های 
گذشته منتشر شــد و  اکنون کارکنان، مشتریان و 
کاربران فضای مجازی می توانند به چهارمین قسمت 

از این محتوای آموزشی از طریق کانال های اطلاع رسانی روابط عمومی بانک ملت 
 دسترســی پیدا کنند. در عین حال، موشن گرافیک مهندسی اجتماعی علاوه بر 
سایت های اینترانتی و اینترنتی بانک ملت، از طریق کانال رسمی بانک ملت در آپارات 
به نشانیaparat.ir/bankmellat.official و کانال رسمی این بانک در روبیکا 

به نشانی  rubika.ir/bankmellatنیز برای علاقمندان قابل مشاهده است.

انتشارچهارمینبخشازموشن
گرافیکمهندسیاجتماعی



دکتر غلامرضا سلیمانی رییس کل بیمه مرکزی، ج .ا.ا گفت: شیوه رفتار با بازنشستگان 
در ایجاد انگیزه برای کارکنان سازمان ها از اهمیت بالایی برخوردار است و بیمه مرکزی 
در این خصوص دستاوردهای درخشانی داشته است. خوشبختانه تمامی مدیران کانون 
پیش از این در هیات عامل بیمه مرکزی فعالیت داشتند و به همین خاطر با ظرفیت ها 
و همچنین محدودیت های نهاد ناظر، آشنایی کافی دارند. رییس کل بیمه مرکزی این 
درک و شناخت کانون از قوانین بالادستی و آیین نامه های نهاد ناظر را عامل موثری 
برای تسریع در ارائه تسهیلات به بازنشستگان دانست و گفت: هر تشکلی برای پیمودن 
مسیر موفقیت به انسجام و همگرایی نیاز دارد که این همراهی در کانون بازنشستگان 
بیمه مرکزی مشهود است. وی رضایتمندی بازنشستگان را از اولویت اهداف بیمه 
مرکزی اعلام کرد و اظهار داشت: بالارفتن سطح رفاه بازنشستگان در کارکنان فعلی نهاد 
ناظر نیز ایجاد انگیزه می کند. تاکنون نظرات کارشناسی اعضای کانون در تصمیم گیری 
ها و تصمیم سازی های نهاد ناظر بسیار موثر بوده و تلاش ما این است که در آینده 
حجم همکاری ها در قالب های گوناگون نظیر تشکیل کارگروه ها و شوراهای مشورتی 
افزایش یابد. ایشان در پایان، بر تسریع روند یکسان سازی حقوق و مزایای بازنشستگان 
و کارکنان تاکید کرد و از مدیران خود خواست تا برای رضایت حداکثری این قشر 

شریف بیشتر تلاش کنند.

بیمهمرکزیازسرمایه
هایانسانیخودبه
درستیصیانتمیکند

 غلامرضا سلیمانی
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اقتصادیدولت
برایجلوگیریاز
افزایشقیمتارز

مرتضی طلایی گفت: پیام رهبر معظم انقلاب 
برای آییــــــن گشایش یازدهمیـــــن 
مجلـــــــــس شورای اسلامی تکلیف 
قوای سه گانه کشور و شخصیت های حاضر 
در این قوا از جمله نقشه راه رئیس مجلس و 
نمایندگان را به روشــنی مشخص کرد. به 
شخصه به عنوان یک شهروند، یک نیروی 
سیاسی و کسی که خود را در مجموعه نیروهای انقلاب تعریف می کند 
انتظار دارم که آقای قالیباف زمینه تحقق اهداف ریل گذاری شده از سوی 
رهبری نظام را ایجاد کند و در مدیریت مجلس رویه ای را در پیش بگیرد 

که حاصل آن کمک به دولت برای به ســرانجام رســاندن برنامه ها و 
پروژه هایش باشد. نمایندگان محترم مجلس و ریاست آن حتماً توجه دارند 
که ما به اقتضای شرایط بین المللی و مسائل مبتلا به در سیاست خارجی 
نوعی دوره گذار را طی می کنیم.در چنین شرایطی اگر چه اختلاف نظر ها 
در تاکتیک و روش محترم است اما لازم است همه نیروها و قوا دست به 
دســت هم دهند و راهبردی واحد را پیگیری کنند و حداکثر تعامل و 
همکاری را بروز دهند. با شناختی که از آقای قالیباف دارم تردیدی ندارم 
که ایشان نهایت تلاش اش را خواهد کرد تا در این راستا عمل کند. اینکه 
دولت بتواند با موفقیت بیشتری دوره خود را پشت سر بگذارد امری است 
که باید فرای رقابت های جناحی مورد توجه قرار گیرد. بی گمان در این 

مهم مجلس به تناسب جایگاه قانون گذاری اش سهم مؤثر و مهمی دارد.
قصد نقد عملکرد مجلس دهم را ندارم. با این حال واقعیت این است که 
گرچه آن مجلس به نوعی همسوی دولت تلقی می شد اما چنان که باید 
و شاید پشتیبان دولت نبود. امیدوارم مجلس یازدهم همکاری و تعامل 
مؤثر و مفید بیشتری داشته باشد. ما سال آینده انتخابات ریاست جمهوری 
را در پیش داریم و مردم برای حضور در آن انتخابات به عملکرد مجلس 
یازدهم و اینکه تا چه حد به عنوان نهاد پیشبرنده امور به سمت حل مسائل 
عمل می کند نگاه خواهند کرد. این دوره زمانی مهمی است که رئیس 
مجلس یکی از بازیگران مهم آن است و امیدوارم در عمل به مسئولیت 

ملی خود موفق باشد.

قالیباف اهل تعامل است

هفته نامه اقتصادی ایران

سورنا ستاری معاون علمی و فناوری رئیس جمهوری:

 »دانشگاه عملگرا« راهکار حل مشکلات استانی و محلی است
به گزارش  اعتباربه نقل از مرکز ارتباطات و اطلاع 
رســانی معاونت علمــی و فناوری ریاســت 
جمهوری، سورنا ستاری معاون علمی و فناوری 
رئیــس جمهوری، در این دانشــگاه با توجه به 
اختصاص ساختمان  در خور به مرکز نوآوری و 
شتابدهی در مراکز دانشــگاهی استان، گفت: 
خوشحال هستم که نهاد دانشگاه در بیرجند و 
سراسر کشور به این بلوغ رسیده است که بهترین 
ساختمان ها و امکاناتش را برای مراکز نوآوری، 
رشد و شتابدهی تخصیص دهد. حرکت به این 
ســو، این امکان را فراهم می کند که دانشگاهی 
عملگرا و در مســیر حل مشکلات مردم متولد 
شود. چنین دانشگاهی در نقطه مقابل دانشگاه 

صرفاً مقاله محور و تئوریک قرار دارد.
ستاری ضمن تشــریح وظایف بنیادین مراکز 
دانشگاهی، افزود: نمی شود در یک استان چند 
دانشگاه بزرگ و فراگیر وجود داشته باشد، اما آن 
استان به شکلی وســیع از مشکلات مربوط به 
کشــاورزی و یا هدر رفت منابع آبی رنج ببرد. 
وظیفه دانشــگاه بیش از همه چیز تعهد به حل 
چنین مشکلاتی است.  این مسئله مستلزم این 
موضوع است که دانشگاهی چابک داشته باشیم 
که راهکارهای فناورانه، سریع و قابل اجرا برای 
مشکلات و گرفتاری های مردم در جوامع محلی 
ارائه دهد و این راهکارها را تا  اتمام کار دنبال کند.

حرکت همزمان کلیه اجزای زیست بوم
معاون علمــی و فناوری رئیس جمهوری، بیان 

کرد: وقتی مشاهده می کنیم که دانشگاه صنعتی 
بیرجند در این مسیر مثبت حرکت می کند، کلیه 
اجزای زیست بوم مبتنی بر اقتصاد دانش بنیان 
احساس مسئولیت بیشتری خواهند کرد که این 
دانشگاه را در این مسیر همراهی کنند.  معاونت 
علمی و فناوری نیز با ارائه بســته های حمایتی 
مادی و معنوی اعم از حمایت مالی، تسهیلات و 
خدمات تسهیل در فرایندهای اداری این استان 
و فعــالان دانش بنیان و فنــاور آن  را همراهی 
خواهد کرد تا  به سمت اهداف متعالی و فناورانه 

خود استوارتر گام بردارند.
وی افزد: یک زیست بوم شامل صندوق پژوهش 
و فناوری، پارک علم و فناوری، شتابدهنده ها، 

مراکز رشد، مراکز نوآوری و نظایر آن در استان 
طراحی شده است تا  مستعد ترین بستر را برای 
توسعه نوآوری در اســتان فراهم کند. امیدوار 
هستیم که مجدداً شــور و شوق علم جویی در 
دانشگاه با گذر از شیوع کرونا اوج بگیرد و شاهد 
حضور پر شمار جوانان دوستدار علم و زیست بوم 

دانش بنیان کشور در دانشگاه ها باشیم.
ستاری در همین شهر و در نشستی دیگر که در 
جمع مســئولان و فناوران استان که در محل 
پارک علم و فناوری خراسان جنوبی برگزار شد، 
ضمن تاکید بر کارنامه قابل قبول زیســت بوم 
مبتنی بر اقتصاد دانش بنیان در مسئله شیوع 
ویروس کووید ۱۹ بیان کرد:  خوشبختانه هر بار 

که به این استان سفر می کنم شاهد گام های رو 
به جلوی هستم که  در نوع خود امید بخش است. 
شرکت های  فناور و استارتاپ ها نیازمند تامین 
مالی هســتند و باید بخش خصوصی را ترغیب 
کرد تا فرصت های کم نظیر سرمایه گذاری در 
شهرســتان ها را نیز مد نظر قرار دهند و تنها به 

پایتخت اکتفا نکنند.
معاون علمی و فناوری رئیس جمهوری با اشاره 
به عملیاتی شدن کار صندوق پژوهش و فناوری 
استان، افزود: امیداوریم با کمک این صندوق و 
جذب ســرمایه گذاری های خطر پذیر شاهد 
تزریق حجم بیشــتری از نقدینگی به طرح ها و 

شرکت های فناور در استان باشیم.
معاون علمی و فناوری رئیس جمهوری همچنین 
در نشست با امام جمعه و نماینده ولی فقیه در 
استان و همچنین در نشست اقتصاد دانش بنیان 
و جهش تولید که به حضور مســئولان استانی 
برگزار شــد، آخرین نیازمنــدی ها و تحولات 
زیست بوم اقتصاد دانش بنیان استان و شرکت 
ها و استارتاپ های فعال در شرق کشور را بررسی 

کرد.
بازدید از چند نمایشگاه عرضه محصولات دانش 
بنیان و فناور و افتتاح مرکز نوآوری دانشــگاه 
صنعتی بیرجند در کنــار بازدید از دیگر مراکز 
دانشــگاهی و علمی اســتان، بخش دیگری از 
برنامه های ســفر معاون علمی و فناوری رئیس 

جمهوری به استان را شامل شد.
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سرپرست وزارت صنعت، معدن و تجارت بر تدارک 
خط ویژه خدمات به فعالان معدنی دارای اهلیت و 

خوش سابقه تاکید کرد.
بــه گزارش  اعتبار به نقل ازروابط عمومی وزارت 
صمت،  حســین مدرس خیابانی در نشستی با 
اعضای هیات مدیره خانه معدن، ضمن این مطلب 
و با تشریح سیاست های معدنی وزارت صنعت، 
معدن و تجارت در سال جهش تولید گفت: اگر قرار است به اقتصاد ایران، برچسب 
اقتصاد تک محصولی زده شود، بهتر است که این برچسب به نام معدن و صنایع 
معدنی باشد. وی افزود: بخش عمده ای از ۲۰۰ طرح قابل بهره برداری تا سال 
۱۴۰۰، مربوط به بخش معدن و صنایع معدنی است و در سال جهش تولید، تعداد 

قابل توجهی از انها راه اندازی می شوند.
راه اندازی طرح های عظیم معدنی و صنایع معدنی در شرایط تحریم

مدرس خیابانی گفت: از سال ۹۸ که اقتصاد ایران به نوعی از درآمدهای نفتی جدا 
شده، درآمدهای ارزی معدن و صنایع معدنی کمک زیادی به تامین نیازهای ارزی 
کشور کرده اســت. وی افزود: در حال حاضر، به رغم شرایط سخت تحریمی، 

طرح های توسعه ای عظیمی در این بخش در حال راه اندازی است.
هدفگذاری ۱0.5 میلیارد دلاری صادرات معدن و صنایع معدنی

سرپرست وزارت صنعت، معدن و تجارت با تاکید بر اینکه فعال سازی معادن 
کوچک و غیرفعال یکی از سیاست های اصلی این وزارتخانه در حوزه معدن و صنایع 
معدنی است، گفت: بر این اساس، نسبت تعداد معادن غیرفعال به کل معادن به 
تفکیک هر استان اعلام شده و در اختیار استانداران قرار می گیرد. وی ادامه داد: 
هدفگذاری صادرات محصولات معدنی در سال جاری معادل ۱۰.۵ میلیارد دلار 
خواهد بود و البته سیاســت وزارت صنعت، معدن و تجارت، حرکت به سمت 

حلقه های با ارزش افزوده بالاتر و تقویت صادرات در کل زنجیره فولاد است.
واگذاری پهنه ها به اهلیت آن مدرسی خیابانی با بیان اینکه صادرات در سال جهش 
تولید، زیر چتر حمایتی همه جانبه وزارت صنعت، معدن و تجارت قرار دارد، تصریح 
کرد: پایش مجوزهای مرتبط با معادن در دســتور کار قــرار گرفته و یکی از 
سیاست های اصلی در این رابطه، آزادسازی پهنه های اکتشافی و سپردن آنها به 
دست افراد صاحب اهلیت است.وی افزود: تامین تجهیزات مورد نیاز بخش معدن 
در دستور کار جدی قرار دارد و در این حوزه، برای افراد دارای اهلیت که کارنامه 
شفاف و قابل قبولی دارند، باید در صدور پروانه اکتشاف، استخراج و بهره برداری 

خط ویژه ای در ارایه خدمات تدارک دیده شود.
دستور تهیه بهره برداران توانمند معدنی

سرپرست وزارت صنعت، معدن و تجارت، به معاونت معدنی این وزارتخانه و سازمان 
توسعه و نوسازی معادن و صنایع معدنی ماموریت داد: فهرستی از بهره برداران 
قدرتمند در حوزه معدن و صنایع معدنی را تهیه کرده تا نسبت به واگذاری پهنه های 
اکتشافی در معادن به اهل فن، اقدام کنند. وی افزود: طراحی سامانه هایی به منظور 
شفاف سازی فرآیند صدور مجوزهای معدنی در وزارت صنعت، معدن و تجارت 

در حال پیگیری است.

هدفگذاری ۱۰.۵ میلیارد دلاری صادرات 
معدن و صنایع معدنی

حسن قالیباف اصل رئیس سازمان بورس و اوراق بهادارگفت: بازار سرمایه در حال حاضر 
یکی از فرصت ها بزرگ در اقتصاد کشور است و اتفاقات گذشته باعث توجه بیشتر به 
این بازار شده و فرصت تامین مالی را فراهم کرده است،در سال های گذشته اتفاقات 
بزرگی مانند تصویب قانون بازار سرمایه صورت گرفته و باعث شده ابزارها و نهادهایی که 
در بازار سرمایه وجود نداشت، خلق شود. ماموریت توسط مقام معظم رهبری به بازار 
سرمایه سپرده شد که کمک کرد این بازار مورد توجه قرار بگیرد یکی از این اقدامات 
اجرای اصل ۴۴ قانون اساسی بود،در سال ۸۸ ارزش کل بازار سرمایه ۴۲ هزارمیلیارد 
تومان بود که اکنون این رقم به ۵ هزار هزار میلیارد تومان رسیده و نشان از پتانسیل 
بالای این بازار دارد، سال گذشته مبلغ تامین مالی در بازار سرمایه ۲۶۰ هزار میلیارد 
تومان بود، در صورتی که سال ۸۸ این عدد هزار میلیارد تومان بوده است، یکی دیگر از 
اتفاقات مهمی که در بازار سرمایه رخ داده آزادسازی سهام عدالت است، طی ۱۵ سال 
گذشته مردم نمی توانستند دارایی خود را ببینند و آن را مورد معامله قرار دهند، با اذن 
مقام معظم رهبری درحال حاضر مردم می توانند دارایی خود راببیند و آن را معامله 
کنند. مردم تمایل دارند سهام عدالت خود را به عنوان دارایی ارزشمند حفظ کنند، در 
حال حاضر بدون ســهام عدالت ۱۳ میلیون کد معاملاتی داریم که با اضافه شدن 

دارندگان سهام عدالت تعداد این رقم به بالغ بر ۶۰ میلیون نفر افزایش پیدا می کند.

بازارسرمایهفرصت
بزرگدراقتصادکشور
است

حسن قالیباف اصل

دکتر برات کریمی، مدیرعامل بانک دی گفت: پس از دریافت مجوز عملیات ارزی مرحله 
اول و دوم و احراز شرایط لازم برای انجام عملیات ارزی گسترده تر، بانک دی موفق به 
دریافت مجوز انجام عملیات ارزی در سطح مرحله سوم از سوی بانک مرکزی شد، بانک دی 
پس از دریافت مجوز مرحله دوم ارزی، با ایجاد اتاق معاملات ارز و پیاده سازی استانداردها، 
مقررات و ضوابط اجرایی تعیین شده از سوی بانک مرکزی همزمان با تکمیل کادر ارزی 
متخصص و توانمند مورد نیاز شعب، حائز دریافت مجوز انجام عملیات ارزی در سطح مرحله 
سوم از سوی بانک مرکزی شد. بر اساس مجوز اداره کل مقررات، مجوزهای بانکی و مبارزه 
با پولشویی بانک مرکزی از این پس بانک دی ضمن عضویت در بازار بین بانکی تهران و 
دسترسی به سامانه نظام یکپارچه معاملات ارزی )نیما(، قادر به انجام معاملات ارزی با بانک 
مرکزی و سایر بانک ها خواهد بود. وی  ضمن قدردانی از حمایت های دکتر عبدالناصر 
همتی، رییس کل بانک مرکزی و پیگیری های مستمر اعضای هیئت مدیره گفت: با همت 
مدیریت امور بین الملل بانک دی و در راستای تکمیل کادر متخصص ارزی، تمامی شعب 
بانک به تدریج به شعب ارزی تبدیل خواهند شد و امیدواریم با توسعه فعالیت های ارزی و 

درآمدهای کارمزدی حاصل از آن زمینه سودآوری هرچه بیشتر بانک فراهم شود.

بانکمرکزیمجوزانجام
عملیاتارزیدرسطح
مرحلهسومبرایبانک

برات کریمی

رئیس جمهور به استناد اصل یکصد و بیست و چهارم قانونی اساسی با صدور حکمی »سعید 
اوحدی« را به عنوان »معاون رئیس جمهور و رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران« منصوب کرد.

متن حکم حجت الاسلام والمسلمین دکتر حسن روحانی به این شرح است:
بسم الله الرحمن الرحیم

جناب آقای سعید اوحدی
به استناد یکصد و بیست و چهارم قانون اساسی و نظر به مراتب تعهد و تجربیات ارزنده به 
موجب این حکم، جناب عالی را به عنوان »معاون رئیس جمهور و رئیس بنیاد شهید و امور 
ایثارگران« منصوب می نمایم. انتظار دارد با بکارگیری تمام توان و وقت خود و همکارانتان، 
رضایت خانواده شهداء، جانبازان، آزادگان و همه ایثارگران را حاصل نمایید. که همه ما 
مدیون این عزیزان هستیم و ارتقاء منزلت و کرامت آنان وظیفه همگان است. توفیق شما 
را در خدمت به اسلام و ملت شریف ایران با رعایت اصول قانون مداری، اعتدال گرایی و 

منشور اخلاقی دولت تدبیر و امید از خداوند بزرگ مسألت می نمایم. 
حسن روحانی رئیس جمهوری اسلامی ایران

انتصابمعاونرئیس
جمهورورئیس
بنیادشهید

سعید اوحدی

بر اساس امضای تفاهم نامه میان سازمان منطقه آزاد کیش و بانک صادرات ایران، 
شرکت های پیمانکاری می توانند از انواع ضمانت نامه، تسهیلات ریالی و ال سی به 
شکل های مختلف استفاده کنند و این اقدامات طبق برنامه ریزی های صورت گرفته از 
سوی سازمان منطقه آزاد کیش قابلیت اجرا دارد، جلسه با حضور مصطفی خانزادی 
معاون عمرانی و زیر بنایی و معراج نادری فصیح، مدیر سرمایه گذاری و برخی از 
مدیران سازمان منطقه آزاد کیش، محمدعلی اسماعیلی زاده مدیر شعب استان 
هرمزگان بانک صادرات و عباس خرازی افرا رییس اداره کل بانکداری جامع این بانک 
و شرکت های پیمانکاری کیش در سالن رازی مرکز همایش های بین المللی کیش 
برگزار و امکان صدور ضمانت نامه ریالی تا ســقف پنج هزار میلیــارد ریال برای 
شرکت های معرفی شده از سوی این سازمان فراهم شد. در این جلسه محمدعلی 
اسماعیلی زاده در ارائه خدمات بانکی و توسعه تعاملات فی مابین بر اجرایی شدن هر 
چه سریع تر مفاد تفاهم نامه تأکید کرد.  عباس خرازی افرا، رئیس اداره کل بانکداری 
جامع بانک صادرات ایران نیز در این نشست از گشایش اعتبار اسنادی ریالی تا سقف 
پنج هزار میلیارد ریال برای شرکت های پیمانکاری در کیش و یکی از مزیت های این 
تفاهم نامه بهره مند شدن از ال سی و تخفیف سی درصدی کارمزد برای دریافت انواع 

ضمانت نامه بدون داشتن گردش و معدل موجودی حساب است.

گشایشاعتباریبا
شرکتهایمنطقهآزاد
کیشتاسقفپنجهزار
میلیاردریال

بانک صادرات ایران

در مراسمی که با حضور دکتر غلامرضا سلیمانی رئیس کل بیمه مرکزی، دکتر حجت 
اله صیدی مدیرعامل بانک صادرات، مهندس مهدی مهدوی مدیرعامل و دکتر مجتبی 
کاتب رئیس هیئت مدیره بیمه سرمد برگزار شد، این شرکت از سامانه های تازه خدماتی 
خود رونمایی کرد. بر اساس توضیحات مهندس مهدوی، مدیرعامل بیمه سرمد، مرکز 
تماس ۱۵۱۶ به صورت شبانه روزی و بدون نیاز به گرفتن پیش شماره های مخابراتی در 
دسترس بیمه شدگان قرار گرفته است. این مرکز تماس امکان صدور معرفی نامه 
بیمارستانی را به صورت غیرحضوری برای بیمه شدگان فراهم کرده است. وب اپلیکیشن 
سرمد که دومین خدمت رونمایی شده در این مراسم بود، به گفته مهندس مهدوی 
مدیرعامل سرمد امکان صدور بیمه نامه، ثبت درخواست بیمه نامه عمر و مشاهده سوابق 
بیمه ای و خسارات درمان را به صورت آنلاین مهیا می کند و همچنین با تجهیز به نقشه 
و مسیریاب، جستجو و مسیر رسیدن به مراکز درمانی را برای بیمه شدگان تسهیل کرده 
است . سومین دستاوردی که در این مراسم رونمایی شد و مورد تحسین غلامرضا 
سلیمانی، رئیس کل بیمه مرکزی قرار گرفت، سامانه آنلاین ارزیابی پروژه های بیمه ای 
است که به گفته سلیمانی می تواند به عنوان مدل ابتکاری بیمه سرمد ثبت شده و با 
حفظ امتیاز برای این شرکت بیمه ای در مرکز مدیریت ریسک و بازار متشکل بیمه ای 

صنعت بیمه مورد بهره برداری قرار گیرد.

۳خدمت
جدید
برایمشتریان

شرکت بیمه  سرمد

عزت اله اکبری تالارپشتی نماینده مردم در مجلس یازدهم گفت: مشکلات مربوط به 
این حوزه لوث شده است زیرا ســاختار و مدیریت در شرکت های خودروسازی با 
کاستی و نقصان بسیاری روبه رو است. خودروسازی ها براساس اصول بنگاه داری اداره 
نمی شوند  وی با بیان اینکه خودروسازی ها به حیات خلوت دولت تبدیل شده اند، 
افزود: اگرچه دولت در ایران خودرو ۱۴ و سایپا ۱۷ درصد سهام دارد، اما ۱۰۰ درصد 
مدیریت این شرکت در اختیار دولت بوده و در تمامی انتصابات دخالت می کند و 
خودروسازان براساس اصول بنگاه داری اداره نمی شوند، از آنجایی که خودروسازان در 
برابر هیچ نهادی پاسخگو نیستند، بدون حساب و کتاب و به صورت گعده ای مدیر 
تعیین می کنند ضرورت راه اندازی نظام جامع تولید و توزیع این نماینده مردم در 
مجلس یازدهم پیش فروش خودرو را طرحی برای سرگرم کردن مردم برشمرد و 
اضافه کرد: این طرح ها غیرعلمی و غیراصولی است، زیرا شرکت های خودروسازی در 
تمام دنیا، به دنبال مشتری برای فروش محصولات خود هستند، اما در ایران برای 
فروش ۲۵ هزار دستگاه خودروی بی کیفیت حدود ۷ میلیون متقاضی ثبت نام کردند ، 
مادامیکه نظام جامع تولید، توزیع، مالیات، تعرفه، بیمه، صادرات و واردات راه اندازی 
نشود، نمی توان به بهبود وضعیت خودروسازی امید بست زیرا الزامات هر بخش 

مشخص نمی شود.

پیشفروشخودرو
طرحیبرایسرگرم
کردنمردم

عزت اله اکبری تالارپشتی

در اردیبهشت سال جاری با جذب ۱۴ هزار میلیارد تومان سپرده بیشتر نسبت به 
فروردین ماه توانســته رشــدی ۱۲۰ درصدی را در کارنامه امسال خود در زمینه 
سپرده گیری به ثبت برساند. بانک تجارت در حال حاضر با سرمایه ۲۲۳ هزار و ۹۲۶ 
میلیارد و ۱۲۷میلیون ریال به عنوان بزرگ ترین بانک بورسی از نظر شاخص سرمایه 
شناخته می شود. انتشار اطلاعات عملکرد و تجارت در سایت کدال نشان می دهد مانده 
سپرده های بانکی در این بانک تجاری در اردیبهشت امسال به ۲۱۵هزار میلیارد تومان 
رسیده است و حدود ۸۳ درصد سپرده های خود را به صورت وام به متقاضیان پرداخت 
کرده است. میزان درآمد این بانک از محل وام های پرداختی هم در دوره یادشده حدود 
۲۸۰میلیارد تومان اعلام شــده است. در اردیبهشت ســال جاری بانک تجارت به 
سپرده گذاران خود ۱۴۰۰میلیارد تومان سود پرداخت کرده در حالی که بیش از ۱۷۰۰ 
میلیارد تومان از محل پرداخت تسهیلات درآمد نصیب این بانک شده است. مانده 
تسهیلات »وتجارت« در پایان اردیبهشت ماه امسال هم به بیش از ۱۷۹ هزار میلیارد 
تومان رسیده است. میزان تسهیلات پرداختی این بانک در اردیبهشت سال جاری بیش 
از ۵۲ هزار میلیارد تومان اعلام شده که نسبت به ماه قبل از آن ۴/ ۶درصد رشد را نشان 
می دهد. بر اساس صورت های مالی سال ۹۸ بانک تجارت، کل درآمدهای این بانک در 

پایان سال گذشته معادل ۱۹هزار میلیارد تومان گزارش شده بود.

رشد۱۲۰درصدی
سپردههای
بانک

 بانک تجارت

محمدکاظم چقازردی مدیرعامل بانک سپه گفت: تمامی شعب بانک سپه در سراسر کشور 
پس از ادغام بانک های وابسته به نیروهای مسلح در این بانک، خدمات پایه یکپارچه و یکسان 
به مشتریان عرضه می کنند. وی در حاشیه مراسم راه اندازی نخستین سامانه واسط کاربری 
بانک های ادغام شونده )ESB( در شعبه نوروز آفریقا، اظهار داشت: مشتریان برای دریافت 
سایرخدمات و محصولات خاص بانک های ادغامی با راهنمایی شعب به نزدیک ترین شعبه 
اصلی راهنمایی خواهند شد، اتمام موفقیت آمیز این پروژه بزرگ، افتخار ملی محسوب 
می شود، این بانک بعد از ادغام هم آماده خدمات رسانی به مشتریان بانک های ادغام شونده در 
چارچوب ضوابط و مقررات بانک مرکزی است. ایشان با تأکید بر ضرورت جلب رضایتمندی 
مشتریان به ویژه نیروهای مسلح و خانواده های آنها، گفت: بانک سپه ازلحاظ انضباط اداری و 
مالی از بانک های مطرح نظام بانکی کشور است و باید با وحدت رویه به تمامی مشتریان بانک 
سپه و بانک های ادغام شونده خدمات مطلوب و یکپارچه عرضه شود، نخستین بانک ایرانی 
برای تبدیل شدن به بزرگ ترین و کارآمدترین بانک از تجارب چند دهه مدیران و کارکنان 
خود و توانمندی های نیروهای جوان بانک های ادغام شونده به صورت مطلوب استفاده 
خواهد کرد، بر اساس ضوابط، شاخص های ارزیابی عملکرد و معیارهای معین، مسیر شغلی 
هر فرد در بانک سپه مشخص شده و کارکنان متعهد، متخصص و مسئولیت پذیر می توانند 

در بانک سپه مراحل ارتقای اداری را به تدریج طی کنند.

راهنماییمشتریانبرای
دریافتمحصولاتخاص
بانکهایادغامی

محمدکاظم چقازردی

رحیم زارع  نماینده مردم در مجلس یازدهم گفت: از زمان واگذاری سهام 
عدالت در سال ۸۶ تاکنون ارزش پول ملی، به حدود یک دوازهم کاهش 
یافته و نرخ ارز چندین برابر شده که در اثر این تغییرات قدرت خرید مردم به 
شدت کاهش یافته است. وی با بیان اینکه از آنجایی که قدرت خرید مردم 
طی سال های گذشته به شــدت کاهش یافته، واگذاری سهام عدالت به 
جاماندگان ضرورت دارد، افزود: دولت باید با اولویت بندی در مرحله نخست، 
به جاماندگان مناطق محروم و کمتر توسعه یافته سهام عدالت واگذار کند و 

در مراحل بعدی به سراغ افرادی که در مناطق توسعه یافته هستند، رود 
دولت جامعه یارانه بگیران معیشتی را اصلاح کند

 برای شناسایی افراد واجد شرایط که از دریافت سهام عدالت جاماندند، می 
توان از بانک اطلاعاتی وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی استفاده کرد. این 
نماینده مردم در مجلس یازدهم با اشاره به ضرورت تعیین تکلیف جاماندگان 
یارانه معیشــتی، اضافه کرد: از آنجایی که برای پرداخت یارانه معیشتی در 
تبصره ۱۴ قانون بودجه سال ۹۹ اعتبارات موردنیاز پیش بینی شده است، 

دولت باید با شناسایی افراد واجد شرایط، جامعه یارانه بگیران را اصلاح کند.

ساماندهیجاماندگان"سهام
عدالت" و"یارانهمعیشتی"روی
میزمجلسیازدهم

رحیم زارع

یادداشت-۲۱
بانکداری اسلامی

عبدالحسین سیف اللهی کارشناس 
ارشد اقتصادی: تقســیم درآمد را به 
صورت دســتی کاهش می دهــد. به این 
صورت، توسعه اقتصادی به تغییر نهادی 
منجر می شود. نهادهای پیشرفته تبدیل به 
نهادهای خصوصی می شوند. تبادل کالاها 
در نظام بازار انجام می شــود و تقسیم کار 
توسط بازار کار انجام می شود. وام های با بهره، 

جایگزین وام های بدون بهره می وشند. طبق تأکید پلاتو )۱۹۹۱( در مطالعه 
شبکه های همبستگی در جهان سوم، این تغییر نهادی ممکن است به 
ارزش های اخلاقی ربط داشته باشد. تقویت نفوذ ارزش هاش بازار، باعث از 
دست رفتن روابط جوامع سنتی می شود. افراد بیشتر از زیر فشار این گروه ها 
خارج می شوند و بسیار کمتر به این گروه های اجتماعی یا خانوادگی اهمیت 
می دهند. به عبارت دیگر، نفوذ بازار منجر به کاهش فشار گروه ها و افزایش 

خودخواهی افراد می شود.
4-۱0. جمع بندی

نیروهایی که نهادهای رسمی را با مقیاس کوچک به چالش می کشند، 
امکان توسعه بانک های اسلامی را تهدید می کنند. نفوذ بازار به شکل دسترسی 
به بانک داری مبتنی بر بهره نیاز به توافق رسمی ریسک را کاهش می دهد و 
ممکن است قیدهای احساســی میان افراد را در جامعه تضعیف کند. یک 
متخصص اقتصاد اسلامی از بهره تا نزول اخلاقی، به روش زیر خط می کشد. 
بهره شامل عشق به پول و تمایل یه جمع کردن ثروت برای خود است. بهره 
انسان ها را خودخواه، سنگ دل و کوته فکر می کند. هنگامی که فردی نیاز به 
شراکت ندارد، این نظر که بهره، مسئول نزول اخلاقی است ممکن است اینگونه 
صحیح باشد که توسعه اقتصادی با گسترش نهادهای مبتنی بر بازار مانند بیمه 
و بانک داری، نیاز به پیوندهای اجتماعی را کاهش می دهد، افراد را کوته فکر و 
خودخواه می کند. به هر حال، حرمت بهره که بیشــتر اقتصاددانان اسلامی 
طرف دار آن هستند، می تواند چنین طرظ فکری را در جامعه تغییر دهد. یک 
رویکرد عملی تر و مفیدتر به بانک داری اسلامی می تواند چنین نهادهایی را در 
بخش روستایی و سنتی اقتصاد توسعه دهد. در نتیجه، بانک داری اسلامی به 
شکل بانک های توسعه روستایی می تواند نقش مهمی در رشد اقتصادی جوامع 
اسلامی ایفا کند. این برنامه عملی بانک داری اسلامی با اصل حرمت بهره در 

اسلام که همان رفع نیاز نیازمندان است، هماهنگ تر است.
۱۱- مالیه اسلامی

مالیه اسلام یکی از اجزای نظام اسلامی است. توسعه مالیه )تأمین 
مالی( از اجزای مهم راهبردی توسعه همه جانبه است. می توان گفت یک 
عامل مرتبط با این نظر به توسعه و مالیه، هزینه های مرتبط با تأمین مالی 
خارجی است که به اطلاعات دوجانبه میان وام گیرندگان و وام دهندگان نیز 
وابسته است. بانک های اسلامی مانند دیگر بانک ها و نهادهای مالی، برای 
صاحبان وجــوه و همچنین برای اســتفاده کنندگان از آن فرصت های 

سودآوری را فراهم می کنند. 

بانک ایران و ونزوئلا وارد بورس می شود و با تحقق این امر، این بانک نخستین بانک 
مشترک بورسی کشورمان خواهد بود. سعید مستشار سرپرست بانک ایران ونزوئلا 
که سابقه مدیریت بورسی را در کارنامه خود دارد با اعلام این خبر افزود: سرمایه این 
بانک به ۱۰هزار میلیارد ریال افزایش یافته است. بانک مشترک ایران و ونزوئلا از 
حدود ۱۰ سال قبل با سرمایه ۲۰۰میلیون دلار، به عنوان تنها بانک مشترک در 
کشور فعالیت خود را آغاز کرد که از این مبلغ، ۱۰۰ میلیون دلار از طرف بانک 
توسعه صادرات ایران و ۱۰۰میلیون دلار نیز از طرف ونزوئلا تأمین شده است. این 
بانک دارای مجوزهای کامل فعالیت در حوزه های ارزی و ریالی از ســوی بانک 
مرکزی است و سال ها در حوزه های مختلف همانند ارائه تسهیلات و تعهدات ارزی 
و ریالی، نقل و انتقالات و حوالجات ارزی و ... فعالیت داشته و روند این فعالیت ها در 
سال های اخیر روند رو به رشدی را تجربه کرده است. وی گفت:بانک مشترک ایران 
و ونزوئلا به عنوان یک نهاد مالی با ماهیت بین المللی، فراتر از مرزهای کشور 
جمهوری بولیواری ونزوئلا، منطقه آمریکای جنوبی را به عنوان منطقه استراتژیک 
همسو با برنامه های سیاست خارجی جمهوری اسلامی ایران مورد هدف گذاری قرار 
داده تا زمینه حضور سرمایه گذاران، صادرکنندگان، تجار و نیروی انسانی متخصص 

کشور در این منطقه فراهم شود.

ورودبانکایرانو
ونزوئلابه
بازارسرمایه

سعید مستشار

دکتر سید ضیاء ایمانی مدیر عامل بانک سینا گفت: کمک به توسعه و ایجاد اشتغال در 
روستاها از آنجا که به تثبیت جامعه مولد کشور و کاهش پیامدهایی چون حاشیه نشینی 
شهرها می انجامد و رفع محرومیت ها را به دنبال دارد، همواره مورد توجه مراکز اصلی 
تصمیم گیر بوده و بانک ســینا نیز به عنوان یکی از شــرکت های زیرمجموعه بنیاد 
مستضعفان، سیاست حمایت از توسعه و پایداری اقتصاد در مناطق روستایی را در مسیر 
مسئولیت های اجتماعی خود به صورت جدی اجرایی ساخته است، این بانک در سال های 
اخیر با ارائه خدمات اقتصادی مناسب و اعطای تسهیلات یارانه دار در حمایت از طرحهای 
اشتغالزایی روستایی، زمینه اشتغال بیش از ۱۶ هزار جویای کار کشور را از طریق اختصاص 
۲۰ هزار میلیارد ریال اعتبار به ۴۴۰۰ طرح روستایی فراهم آورده و برای حضور موثرتر و 
مطلوبتر و امیدواریم با اقدام بیشتر از قبل به تحقق اهداف مدنظر کمک نماید، یکی از 
اقدامات مهمی که برای افزایش نقش همکاران در توسعه و تعالی بانک انجام شده، افزایش 
دامنه اختیارات شعب در تخصیص منابع است که همکاران با استفاده بهینه از این ظرفیت، 
می توانند سهم بانک سینا از جامعه بانکی را بیش از پیش ارتقا دهند. وی همچنین طی 
موافقت با افزایش اختیارات منطقه با یک درجه بالاتر به مدت یکسال در صدور ضمانت نامه 
ها، گفت: با توجه به کاهش حاشیه سود بانکی، تلاش برای افزایش سهم بانک از خدمات 

غیرمشاع که به کاهش قیمت تمام شده پول نیز می انجامد، ضروری است.

ارتقاءوحمایت
مطلوبترازطرحهای
روستاییدربانک

سید ضیاء ایمانی
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 مهدی طغیانی نمایندۀ مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی:

 مجلس یازدهم برای رفع موانع و مشکلات تولیدکنندگان 
داخلی تلاش خواهد کرد به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی 

شــرکت ملی صنایــع مس،  اردشــیر 
ســعدمحمدی مدیر عامل شرکت ملی 
صنایع مس  ایران با تأکید بر اینکه شرکت 
مس از لحاظ عملکردی مسیر خوبی را طی 
می کند، گفت: سال گذشته سال خوبی را 
پشت سر گذاشتیم؛ چراکه سال گذشته با 
ثبت رشد ۱۲۷ درصدی در فروش، از نظر 
رشد فروش در کشور مقام نخست را در همه شرکت ها و بخش ها کسب 
کردیم، در پایان ســال گذشته فروش شرکت مس از ۱۰ هزار میلیارد 
تومان سال ۹۷  به ۲۲ هزار و ۷۰۰ میلیارد تومان ارتقا یافت و همچنین 
در سال گذشته اولین شرکت به لحاظ رشد سود نیز بودیم که این عملکرد 
مالی نشــان دهنده این است که شرکت مس ازلحاظ عملکردی مسیر 

خوبی را طی می کند.
وی با بیان اینکه ارزش بازار سهام مس در پایان سال ۹۷ مبلغ ۳۰ 
هزار میلیارد تومان بود ادامه داد: امروز ارزش سهام مس ۱۴۷ هزار میلیارد 
تومان اســت در حالی که ارزش بازار مس در پایان سال ۹۸، هفتاد هزار 
میلیارد تومان که بازهم نشان از این موضوع دارد که از ابتدای سال جاری 
ارزش بازار شرکت مس بالغ بر ۱۰۰ درصد افزایش یافته است و این اعداد 
ثابت می کند رفتار سیستم شرکت قابل قبول است، شرکت صنایع مس 
در حال حاضر سومین شرکت بورسی کشور است که به راحتی می توان 
به جایگاه نخست در کشور دست پیدا کند؛ چراکه در اختیار داشتن ماده 
معدنی مهم ترین مزیت شرکت مس درمقابل سایر شرکت ها است، انجام 
توسعه فاز سوم کنسانتره مجتمع مس سرچشمه یک ضرورت است که 
مدیران این مجموعه باید آن را درک کنند و برای آن برنامه ریزی داشته 
باشند، در دو ماه نخست سال جاری ۷۵ هزار تن کاتد به فروش رسانده ایم 
که این رقم در تاریخ صنعت مس بی سابقه است و کشور و دنیا امروز به 
عرضه مس نیاز دارد و هرچقدر این صنعت را توسعه دهیم نگرانی برای 

فروش آن نداریم.
ایشان با بیان اینکه ظرف ۱۵ سال آینده جمعیت دنیا به ۹ میلیارد 
نفر می رســد ادامه داد:  امروز متوسط ســرانه مصرف مس در دنیا ۳.۲ 
کیلوگرم به ازای هر نفر است که ظرف پانزده سال آینده اگر همین مقدار 
سرانه مصرف را محاســبه کنیم، ۵ میلیون تن به تقاضای مس اضافه 
می شود که باید از این فرصت ها استفاده کرد، با توجه به شرایط کشور، 
اولویت باید بر خرید از داخل کشور و شرکت های داخلی باشد، خوشبختانه 
صنعت مس امروز در کشــور به خاطر جهش در فعالیت های تولیدی و 
انجام فعالیت های مؤثر در حوزه فرهنگ و مسئولیت اجتماعی موردتوجه 
قرارگرفته است، از این رو و با توجه به این اتفاقات خوب ما هم باید حرکت 

کنیم تا در این برهه بهترین اتفاق را برای اقتصاد کشور رقم بزنیم.

منصور یزدی زاده مدیرعامل ذوب آهن 
اصفهان گفت: ذوب آهن اصفهان برای 
تنظیــم بازار مصــرف، جلوگیری از 
افزایــش قیمت ها و جلــب رضایت 
مشــتریان با هدف حمایت از حقوق 
مصرف کننــدگان نهایــی تاکنون 
مجموعه اقدام هایــی را به کار گرفته 
است . این شرکت  نهم خردادماه در اقدامی بی سابقه با ارسال نامه ای 
به همه کارگزاری ها و نهادهای نظارتی بخش ساختمانی ، داوطلبانه 
قیمت پایه را حدود ۴۲۰ تومان کاهش داد که انتظار می رود دیگر 
تولیدکنندگان فولاد کشور در این اقدام ملی  مشارکت کنند، یکی 
از کارکردهــای مهم بورس کالا ،خــروج از نظام قیمت گذاری 
دستوری و شفاف سازی قیمت هاست که به خوبی نیز اثر بخش بود 
و موجب اطمینان عرضه کنندگان گردید ، هرچند در گذشته شاهد 
دخالت هایی در نظام بورس کالا با قیمت گذاری دستوری بودیم ، 
اما خوشبختانه با رویکرد جدید وزارت صمت ، دوباره به انجمن تولید 
کنندگان فولاد و تولید کنندگان عمده اعتماد شده و لذا وظیفه 
داریم که پاسخ این اعتماد را به خوبی بدهیم ،متاسفانه عده ای که 
در گذشته از طریق رانت های حاصل از قیمت گذاری دستوری و 
یا سیستم حواله ای ، منافعی حاصل کردند ، امروز صنایعی را نیز در 
دست گرفته اند که البته نقش کوچکی در صنعت فولاد دارند اما با 
در اختیارگرفتن تریبون های مختلف ، به دنبال ایجاد التهاب در بازار 
فولاد هستند و اینگونه القاء می کنند که بورس کالا کارکرد مثبتی 
در این زمینه ندارد تا دوباره همان سیستمی که رانت ایجاد می کرد 

را دوباره احیا کنند .
منصور یزدی زاده اظهار داشت : ذوب آهن اصفهان به عنوان یک 
مجموعه ملی ، هرچند رویکرد اقتصادی نیز دارد اما به هرقیمتی 
حاضر به فروش محصول خود نیست و حاضر نیست که به مصرف 

کننده آسیب برسد .
وی افزود : قیمت های صادراتی معیار خوبی برای تعیین قیمت 
درداخل است و نباید قیمت های داخلی از قیمت های صادراتی 
بیشتر باشد . البته عده ای تلاش کردند این امر را مغایر با حق و حقوق 
ســهامداران جلوه دهند در حالیکه قیمت های منطقی به نفع 
سهامدار نیز هست و آنها نیز راضی به گرانفروشی نیستند ضمن 
اینکه گرانفروشی علاوه بر ظلم به جامعه ، پشتوانه هم ندارد و باعث 
می شود با کاهش قیمت ها ، ایجاد بحران گردد ،ذوب آهن اصفهان 
زمانی که احساس کرد ممکن است قیمت هایی در بورس کالا شکل 
بگیرد که موجب سواستفاده گردد ، داوطلبانه پایه قیمت عرضه خود 
در بورس کالا را به صورت منطقی پیشنهاد داد  . این کار در واقع 
یک قدردانی از وزارت صمت هم بود که در به تولید کنندگان فولاد 
کشور اعتماد کرد ،پس از اصلاح قیمت و رقابتی که در بورس کالا 
ایجاد شد ، سقف قیمت ثبت شده متناسب با قیمت های صادراتی 
است که بسیار منطقی می باشد و خوشبختانه به دنبال ذوب آهن 
اصفهان ، فولاد خراسان هم به عنوان یک شرکت بزرگ تولید کننده 

مقاطع ساختمانی ، این کار را انجام داد.
وی ابراز امیدواری کرد که فولادسازان در کنار سایر تکالیفی که در 
صنعت و اقتصاد کشور دارند ، بتوانند به عنوان یک بازوی قوی جهت 
تامین ارز مورد نیاز کشــور در شرایط تحریم و فشارهای ظالمانه 
دشمن ، همچون گذشته موفق عمل کنند . این مهم مستلزم این 
است که در امر صادرات خللی ایجاد نشود تا این تولید کنندگان ، 
منویات مقام معظم رهبری در سال جهش تولید را محقق سازند .

گفتگو۱خبر
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در آســتانة آغاز بــه کار یازدهمین دورۀ مجلس 
شورای اسلامی، دکتر مهدی طغیانی نمایندۀ مردم 
اصفهان در مجلس شورای اسلامی، ضمن بازدید 
از خطوط تولید فولاد مبارکه و دیدار با مدیرعامل 
و معاونان این شــرکت، بر اهمیــت رفع موانع و 

مشکلات تولیدکنندگان داخلی تأکید کرد.
وی با بیان اینکه نزدیک به نیمی از اقتصاد استان 
را بخش صنعت در برگرفته اســت، تصریح کرد: 
فولاد مبارکه ازجمله مجموعههایی است که هم 
جایگاه مهمی در تولید و اقتصاد کشور دارد و هم از 
حیــث نیــروی انســانی و مهندســی نقــش 
تعیینکنندهای در توسعة بومیسازی تکنولوژی 
صنعت فــولاد ایفا میکند. ازاینرو اعتقاد ما بر این 
است که این شرکت میتواند با عنایت به ظرفیتهای 
یادشــده، در زمینة توسعه و تولید استان و صادر 
کردن توان تکنولوژیک کشور نیز نقشآفرین باشد.

طغیانی در ادامه، ضمن قدردانی از دســتاوردها و 
تلاش مدیران و کارکنان فولاد مبارکه اظهار داشت: 
به نوبة خود از مدیران و کارگران عزیز این شرکت 
تشکر میکنم و به ایشان خدا قوت میگویم؛ چراکه 
این عزیــزان در واقع در خط مقدم جبهة تولید و 

ایجاد ارزش در اقتصاد کشور مشغول فعالیتاند.
ایــن نمایندۀ مردم اصفهان در مجلس شــورای 
اسلامی تأکید کرد: نمایندگان مجلس براساس 
رسالتی که بر دوش دارند، هر جا که نیاز به اصلاح 
قوانیــن و رفع موانع قانونی تولید باشــد، از هیچ 
همکاری و تلاشی مضایقه نمیکنند و بهگونهای 
عمل خواهند کرد که موانــع داخلی و تحریمها 

نتواند به صنایع و اقتصاد کشور آسیب برساند.
وی با تأکید بر اینکه در بسیاری مواقع، موانعی که 
میتوان از آنها با عنوان تحریمهای داخلی یاد کرد، 
تأثیر مخرب بیشتری نسبتبه تحریمهای خارجی 
دارد، گفت: بدون تردید مجلس یازدهم برای رفع 
موانع و مشــکلات تولیدکنندگان داخلی تلاش 
خواهــد کــرد و بهبود فضای کســبوکار و رونق 
اقتصــادی را در اولویت اقدامات خود قرار خواهد 

داد.
نمایندۀ مردم اصفهان در بخش دیگری از سخنان 
خود افزود: باید دســت در دســت هم و به دور از 
هرگونــه نگاه منطقهای، کاری کنیم که تولید به 
بهترین شــکل ممکن ادامه یابــد و محصولات 
تولیدشده با قیمت تمامشدۀ هرچه کمتر به دست 
مصرفکنندگان واقعی برسد. باید با ارائة ایدههای 
بهتر شــرایطی فراهم کنیم که قیمتها در بازار به 

بهترین شکل ممکن مدیریت شود.

وی در ادامه، بر حمایت از سازندگان واقعی تأکید 
کرد و گفت: طرحهای توسعة کارخانجات، بهویژه 
صنعت فولاد، باید با جدیت انجام شــود. به خاطر 
داشــته باشیم که ظرفیتهای مهندسی خوبی در 
کشور وجود دارد که با استفاده از آنها میتوان رونق 
خاصی در ســاخت و تولید و بازار اقتصادی ایجاد 

کرد.
وی تصریح کرد: تمامی صنایع استان باید در حوزۀ 
مسئولیتهای اجتماعی خود با همکاری مسئولان 
استان از واگرایی بپرهیزند و بهصورت همگرا عمل 
کنند تا از این طریق هر سال شاهد به بار نشستن 
پروژههای بزرگ و هدفمند باشیم. باید سنگها و 
موانع از پیش پای تولیدکنندگان و صاحبان صنایع 
برداشته شود. باید بهگونهای عمل کرد که صنعت 
به مدد کشاورزی بیاید تا با حفظ کشاورزی بهعنوان 
کســبوکار دوم قشر آسیبپذیر، کشاورز و صنعت 
کشــاورزی را یاری کنیــم. در این زمینه میتوان 
صنایع پاییندستی پراکنده در سطح کشور را در 
شرق استان صنعتی اصفهان متمرکز کرد و از این 
طریق به اشتغال پایدار و رونق اقتصادی هرچه بهتر 

دست یافت.
مجلس شــورای اســلامی میتواند بیش از پیش 

یاریرسان بخش صنعت کشور باشد
به گزارش خبرنگار فولاد، در این بازدید، مهندس 
عظیمیــان مدیرعامل فولاد مبارکــه نیز با ارائة 
گزارشی از عملکرد شرکت در سالهای اخیر بهویژه 
در ســال ۹۸ گفت: خرسندیم که در سالی که به 
فرمودۀ مقــام معظم رهبری »جهــش تولید« 
نامگذاری شده است، سه واحد مهم دیگر در گروه 
فولاد مبارکه به بهرهبرداری خواهند رســید و به 

شعار سال جامة عمل خواهند پوشاند.
وی از طرح ۸۰۰ هزار تنی فولادسازی شرکت فولاد 
سفیددشت چهارمحال و بختیاری، طرح ۵ میلیون تنی 
تولید کنسانترۀ سنگان در استان خراسان رضوی و واحد 
الکترود گرافیتی اردکان بهعنوان سه پروژۀ مهم و آمادۀ 
بهرهبرداری در گروه فولاد مبارکه یاد و تصریح کرد: 
فولاد مبارکه برای حفظ سهم ۵۰ درصدی خود از تولید 
فولاد کشور در افق ۱۴۰۴ پروژههای متعدد دیگری را 
نیز طراحی و در دست اجرا دارد که در سالهای آتی به 

بهرهبرداری خواهند رسید.
مهندس عظیمیان در بخش دیگری از سخنان خود با 
اشاره به عملکرد اقتصادی فولاد مبارکه اظهار داشت: 
در سال ۹۸ فروش شرکت فولاد مبارکه به ۳۹ هزار و 
۱۰۰ میلیارد تومان رسید و این رقم نسبتبه مدت مشابه 
ســال ۹۷ که ۲۳ هزار میلیارد تومان بود، رشــد ۶۷ 
درصدی داشته است. وی خاطرنشان کرد: سود خالص 
فولاد مبارکه در ســال ۹۷، به میزان ۱۲ هزار و   ۲۳۰ 
میلیارد تومان و در سال ۹۸ نیز به حدود ۱۲ هزار  و ۳۸۰ 
میلیارد تومان افزایش یافته و  یک درصد رشد داشته 
است. ازاینرو سهامداران این شرکت همچون سالهای 
اخیر از خرید سهام فولاد مبارکه به نحو مطلوب بهرهمند 
شدهاند. مدیرعامل گروه فولاد مبارکه با بیان اینکه 
سرمایة فعلی شرکت فولاد مبارکه طی دو بار افزایش 
سرمایه در سالهای ۹۷ و ۹۸ به ۲۰هزار  و ۹۰۰ میلیارد 
تومان رسیده و این شــرکت در حال حاضر دومین 
شرکت بورسی کشور است، ادامه داد: به لحاظ ارزش 
بازار ارزش سهام فولاد مبارکه بهطور واقعی ۱۸۰ هزار 
میلیارد تومان است. عظیمیان تأکید کرد: در حال حاضر 
عمدۀ نیاز شرکت فولاد مبارکه به مواد اولیه و تجهیزات 
و قطعات یدکی از داخل کشور تأمین میشود. در همین 

زمینه از ابتدای سال ۱۳۸۱ تاکنون با حمایتهای فولاد 
مبارکه بیش از ۱۰۰ هزار قطعه و تجهیز در داخل کشور 
بومیســازی شــده و بیش از ۶ هزار میلیارد تومان 
صرفهجویی اقتصادی به بار آورده است. وی گام نهادن 
فولاد مبارکه در فرایند ماشینسازی و بومیسازی همة 
بخشهای صنعت فولاد را یکی از مهمترین اقدامات 
استراتژیک این شرکت دانست و گفت: با این رویکرد 
کشور ایران به فناوری ساخت خطوط تولید صنایع فولاد 
دســت خواهد یافت. وی در همین خصوص اظهار 
داشت: یکی از نمونههای موفق و به بار نشستة این تفکر، 
احداث ماشین ریختهگری شمارۀ ۵ است که در سال 
۹۶ افتتاح شده و به بهرهبرداری رسیده است. باید توجه 
داشته باشیم که در سال ۹۲ واردات ورق کشور نزدیک 
به ۵ میلیون تن بوده، اما در سال ۹۸ بهطورکلی ۴۸۰ 
هزار تن ورقهای خاص واردات داشتهایم و این نتیجة 
احداث این ماشین و بهرهبرداری بهینه از ظرفیتهای 
ایجادشده در گروه است. مدیرعامل فولاد مبارکه با بیان 
اینکه در بخش ورقهای خاص هنوز شاهد محدودیت و 
واردات هستیم، گفت: فولاد مبارکه بهمنظور تأمین 
حداکثری ورقهای خاص موردنیاز کشور و با رویکرد 
نهادینه کردن دانش فنی احداث خطوط تولید، احداث 
خط نورد گرم شمارۀ ۲ را در دستور کار خود قرار داده 
است و در این فرایند با هدف نهادینه کردن دانش فنی 
ساخت و تولید خطوط تولید، ساخت بیش از ۵۰ درصد 
تجهیزات این خط تولید را در داخل کشور هدفگذاری 
کرده است. وی با اشاره به اینکه فولاد مبارکه در زمینة 
استفادۀ بهینه از منابع آبی اقدامات گستردهای انجام 
داده است گفت: احداث شبکة جمعآوری، تصفیه و 
بازچرخانی فاضلاب شهرستانهای همجوار شرکت در 
خطوط تولید کارخانه از مهمترین دستاوردهای شرکت 
در این حوزه بوده است. مهندس عظیمیان از رعایت 
پروتکلهای مربوط به بیماری کرونا و استمرار افزایش 
تولید در فولاد مبارکه در این شرایط سخت بهعنوان 
یکی دیگر از مهمترین دستاوردهای مهم شرکت یاد 
کرد. وی در بخش پایانی سخنان خود ضمن قدردانی 
از زحمات تمامی نمایندگان مجلس در ادوار گذشته 
خاطرنشان کرد: بدون شک قوۀ مقننة کشور و بهطور 
مشخص مجلس شورای اسلامی میتواند بیش از پیش 
یاریرسان بخش صنعت کشور باشد.     بومیسازی کنترل 
ولو سیستم تصفیه گاز فرایند مگامدولهای احیا مستقیم 
در فولاد مبارکه کنترل ولو اسکرابرهای مدولهای احیا 
مســتقیم که وظیفه اصلی آن تخلیة لجن مخازن 
شستوشــوی گاز فرایند اســت، با همکاری واحد 
بومیسازی، تعمیرات واحد احیا مستقیم و دفتر فنی 

تعمیرات بومیسازی شد 
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جهش تولید با بهره برداری از معادن مس 
در آلو و دره زار

ذوب آهن اصفهان پیشگام منطقی سازی 
قیمت محصولات فولادی

آغاز توزیع حقابه زیست محیطی زاینده رود
حسن ساسانی معاون حفاظت و بهره برداری 
شرکت آب منطقه ای اصفهان گفت : توزیع آب 
زاینده رود برای تخصیص حقابه کشاورزی در 
شرق اصفهان امروز پایان یافت و ادامه جریان 
زاینده رود برای تامین بخشی از حقابه زیست 
محیطی خواهد بود.میزان خروجی از ســد 
زاینده رود، حجم حقابه زیست محیطی و مقدار 

آب جاری در رودخانه در روزهای آینده مشخص خواهد شد.
ورودی فعلی به سد را ۸۷.۸۰  و خروجی از آن را ۷۲ مترمکعب بر ثانیه اعلام کرد 
و افزود: اکنون بالغ بر ۶۱۶ میلیون متر مکعب آب در پشت سد زاینده رود ذخیره 
شده است، میزان بارش ها در ایستگاه اندازه گیری سرشاخه های زاینده رود از 
ابتدای ســال آبــی جاری)مهر ۹۸( تاکنون یک هــزار و ۱۷۰ میلی متر بوده 
است،بارندگی در مدت مشابه سال قبل ۲ هزار و ۱۲۴ و متوسط بلندمدت)۴۴ساله( 
یک هزار و ۳۵۱ میلی متر بود و مقایسه ارقام فوق نشان از کاهش به ترتیب ۴۵ و 
۱۳ درصدی بارش ها نسبت به پارسال و میانگین بلندمدت دارد، ۱۶ تشکل مردمی 
زیست محیطی استان اصفهان با ارسال نامه ای به استاندار اصفهان، احقاق حقابه 
زیست محیطی، ادامه جریان رودخانه زاینده رود و تداوم حیات این رودخانه را 
خواستار شدند، در این نامه تاکید شده که حقابه داران زاینده رود را نباید تنها صنایع 
و کشاورزی تصور کرد، زیرا علاوه بر میلیون ها انسانی که در شهرها و روستاهای 
مسیر زاینده رود زندگی و از آب آن استفاده می کنند، میلیاردها زیستمند بزرگ 
و کوچک از کف زیان و آبزیان تا پرنده و چرنده و انواع گیاهان حیات و مماتشان به 
جریان دائمی رودخانه وابسته است. زاینده رود بزرگترین رودخانه منطقه مرکزی 
ایران اســت که از کوه های زاگرس مرکزی بویژه زردکوه بختیاری سرچشمه 
می گیرد و در کویر مرکزی ایران به سمت شرق پیش می رود و در نهایت به تالاب 
گاوخونی در شرق اصفهان می ریزد. این رودخانه که علاوه بر جاذبه تفریحی و 
فرهنگی، همواره نقشی مؤثر در پایداری محیط زیست، تامین آب آشامیدنی، رونق 
کشاورزی و اقتصاد منطقه مرکزی کشورمان و هستی تالاب گاوخونی داشته، در 
دهه های اخیر به علت برداشت های غیرقانونی، انتقال آب از این حوضه به دیگر 
حوضه ها و استان ها، تراکم جمعیت و  تا حدودی کاهش نسبی بارندگی ها، به یک 
رودخانه فصلی تبدیل و در پایین دست در فصول گرم بویژه تابستان با خشکی 
مواجه شده است. کاهش چشمگیر منابع  آبی و خشکی زاینده رود که عمده آن 
بدلیل برداشت بی رویه غیرقانونی رخُ داده، اکنون در صدر چالش های فراروی 
استان نظیر آلودگی هوا، ترافیک، فرونشست زمین و مسائل زیست محیطی است 
که به تاکید کارشناسان و مسوولان امر باید برای برون رفت از این معضل اساسی، 
برنامه ریزی علمی و عملی پایدار با اجرای طرح های تامین آب صورت گیرد. سد 
زاینده رود به عنوان یکی از اصلی ترین سدهای مرکز کشور و تامین کننده آب 
آشامیدنی، محیط زیست، کشاورزی و صنعت در منطقه مرکزی ایران، در سال 
۱۳۴۹ با ظرفیت ۱.۴ میلیارد مترمکعب بهره برداری شد، این سد قوسی شکل 

در۱۱۰ کیلومتری غرب اصفهان در شهرستان چادگان قرار دارد.

حمیدرضا عظیمیان : حرکت بازار سهام 
ومحصولات فولادی به سمت آرامش

فولادمبارکه به عنوان یکی از بزرگ ترین بنگاه های اقتصادی کشور، نقش 
تاثیرگذاری در تولید، اشتغال زایی و ایجاد ارزش افزوده برای ذی نفعان و اقتصاد 
کشور داشته است. این گروه سال گذشته به رغم همه تحریم ها و محدودیت ها، 
به تولید ۶ میلیون و ۴۵۳ هزار تن کلاف گرم و فروش ۷ میلیون و ۵۸۰ هزار 
تن محصول به ارزش ۳۹۱ هزار میلیارد ریال دســت یافت. همچنین گروه 
فولادمبارکه در دو ماه ابتدایی سال ۹۹ در سالی که جهش تولید نام گذاری شده 
به کسب رکوردهای متعدد دست یافت. حمیدرضا عظیمیان مدیرعامل 
فولادمبارکه، طی گفتگویی ضمن تشریح دستاوردهای این گروه در سال 
گذشته، از طرح ها و برنامه های آینده فولادمبارکه می گوید و به سهامداران خود 
اطمینان می دهد که نوسانات سهام این شرکت در بازار، ناشی از هیجانات ناشی 
از هجوم نقدینگی است و اساس منطقی ندارد؛ بنابراین جای نگرانی ویژه ای 
برای سهامداران وجود ندارد. زیرا بازار با رفتارهای کارشناسی ناشی از رویکرد 
جدید وزارت صمت و عرضه های پیاپی و پر حجم مبارکه، در آینده شاهد آرامش 
نسبی در بازار سهام و قیمت محصولات خواهد بود. مشروح این گفت وگو را در 

ادامه می خوانید.
حرکت بازار سهام ومحصولات فولادی به سمت آرامش

 طی یک ماه گذشته سهام فولادمبارکه در بازار سرمایه نوسان بسیاری را تجربه 
کرده، علل اصلی نوسان سهام فولاد را در چه می دانید؟

بازار سرمایه طی ۳ ماه گذشته شرایط خاصی را شاهد بود؛ درحالی که در دوران 
کرونا تمام بورس های دنیا سقوط کردند و با نوسان های منفی پیاپی مواجه 
بودند، اما بازار سرمایه در ایران مثبت شد؛ بخشی از این امر به دلیل رشد نرخ 
دلار و تاثیر آن بر دارایی شرکت ها بود و بخش دیگر این امر به دلیل هیجانات و 
نقدینگی ۲۵۰۰هزار میلیارد تومانی است که به هر جهتی سوق داده شود با 
هیجان همراه می شود. در مجموع افزایش ارزش سهام پارامترهایی دارد؛ اما 
طی روز های اخیر در مجموع بازار سهام با افت و خیزهای غیر منطقی روبه رو 
بود و در برخی نمادها نوسان ارزش سهام از چارچوب منطقی و علمی برخوردار 

نیست،از این رو کاهش ارزش سهام دلیل ضعف فولاد نیست.
سهام فولادمبارکه از جمله سهام باثبات و بنیادی بازار سرمایه است که خریداران 
آن همواره از آرامش خیال برخوردارند و جای نگرانی ویژه ای برای سهامداران 
وجود ندارد. ناگفته نماند  هر چند که ابطال پیاپی معاملات محصولات در 
بورس کالا بر روند معاملات بازار سهام بی تاثیر نبوده اما خوشبختانه با تغییر 
رویکرد وزارت صمت مبنی بر حمایت از واحدهای صنعتی و معدنی ثبات به 
این بازار بازگشت؛ به گونه ای که در پی رویکرد مثبت وزارت صمت چهارشنبه 
گذشته از میزان ۲۷۰ هزار تن عرضه ما فقط ۲۰ هزار تن معامله مربوط به ورق 
سرد ابطال شد. در راستای حمایت وزارت صمت از واحدهای صنعتی و معدنی 
همچنین محدودیت صادرات برای کل زنجیره فولاد برداشته شد و اصلاح 
سامانه بهین یاب مورد تایید قرار گرفت و قرار است اقدامات کارشناسی آن از 

بزودی شروع شود؛  
ادامه در شماره آینده

در دیدار اعضا هیأت مدیره انجمن روابط عمومی ایران با مدیر عامل 
شرکت آب منطقه ای تهران تاریخچه ، وضعیت منابع آبی تهران و 

نگرانی های تأمین تشریح شد .
به گزارش اعتبار به نقل از  انجمن روابط عمومی ایران در این جلسه 
که در سالن کنفرانس آب منطقه ای تهران برگزار شد دکتر سید حسن 
رضوی ضمن تشریح تاریخچه آب تهران و مشکلات تأمین آب با توجه 
به شرایط کلان شهر تهران  و جمعیت بالای استان و استانهای مجاور 
مثل البرز و قزوین در خصوص ســرانه تأمین آب اظهار داشت : اگر 
بخواهیم از نظر سرانه تأمین آب عددی را اعلام کنیم ، این عدد افتخار 
آمیز نیست و از نظر سرانه آب بعد از سیستان و بلوچستان در ردیف 
دوم قرار گرفته ایم و مشکل آب علیرغم  تلاش  گذشتگان همچنان 

با ما بوده ، هست و خواهد بود.
مدیر عامل آب تهران افزود : از نظر امکانات و تاسیسات موجود آب 
تهران حداقل مدرن ترین سیستم های آب رسانی هم از نظر تصفیه 
خانه ها و هم خطوط انتقال )با توجه به اقدامات اخیر که برای تاسیسات 
و تصفیه خانه ها صورت پذیرفته ( مورد بهره برداری قرار گرفته است 
به عنوان مثال تصفیه خانه فاضلاب جنوب تهران یکی از بزرگترین 
تصفیه خانه های فاضلاب خاورمیانه از نظر حجم و کیفیت اســت. 
همچنین تصفیه خانه ششم که در انتهای خردادماه به بهره برداری 
می رسد ، تصفیه خانه ای با ظرفیت ۱۵ متر مکعب در ثانیه است که 
در ایــران نظیر آن وجود ندارد و جــزء نادرترین تصفیه خانه های 
خاورمیانه است . ولی با همه این امکانات و سرمایه گذاری ها که در 
حدود شش دهه صورت پذیرفته است همچنان نگران تأمین هستیم 
چون سرانه تأمین در کشور برای هر نفر  ۱۳۵۰  متر مکعب است ولی 
در اســتان تهران این عدد نزدیک ۴۰۰ متر مکعب برای هر فرد می 
باشد و در حقیقت آب دغدغه  اصلی ابر شهر تهران است و در بحث 
تأمین با چالش مواجه هســتیم کــه در اینجا بحث صرفه جویی و 
بازچرخانی آب مطرح می شود و اینکه در بازچرخانی آب بعضاٌ فکر 
می کنیم استفاده دو مرحله ای آب کافیست در حالی که در کشور 

هایی مثل ژاپن و کره تقریباٌ ۷ مرحله از آب اســتفاده می کنند و در 
نهایت نیاز و مصرف سرانه آب به شدت کاهش می یابد و در این زمینه 

گامهای اولیه در کشور برداشته شده است.
دکتر رضوی در بخش دیگری از سخنان خود ضمن تأکید بر لزوم برنامه 
ریزی های بلند مدت در بخش آب اظهار داشت : به اعتقاد من تدوین 
و طراحی یک برنامه ۵۰ ساله در بخش آب ضروری است. هنگامی که 
تاریخچه آب تهران را مرور می کنیم ، در دهه ۱۳۳۰ سد گلپایگان به 
عنوان اولین سد ایران با وسایل و امکانات ابتدایی طی ده سال )از سال 
۱۳۲۶ تا سال ۱۳۳۶(با نظارت سازمان برنامه و بودجه که مسئولیت 

تأمین آب را بر عهده داشته ساخته و به بهره برداری می رسد.
همچنین در پایان سال ۱۳۳۷ طرح جامع آب تهران با یک افق ۵۰ 
ساله )۱۳۴۰ تا ۱۳۹۰( توسط الکساندر گیب ارائه می شود که طرح 
بسیار جالب و جامعی است و در حال حاضر که مسائل و مشکلات و 
حــوادث آب تهران را داریم با توجه به افزایــش زاد و ولد و افزایش 
جمعیت استان تهران در طول این ۵۰ سال ، مشاهده می کنیم که 
مشاور طرح همه این مسائل را پیش بینی  و در نظر گرفته است به 
طوری که در طرح مذکور جمعیت تهران را در سال ۱۳۹۰ بالای ۱۳ 
میلیون نفر تعریف کرده است .بنابراین با توجه به اهمیت و تأثیر گذاری 
آینــده نگری و برنامه ریزی های بلند مدت و برنامه جامع در نتایج 
اقدامات و فعالیت های یک سازمان ، می بایست یک برنامه و افق ۵۰ 
ساله )از سال ۱۴۰۰ تا سال ۱۴۵۰( را طراحی و تدوین نماییم و در 
این آینده نگری واقعی باید به رفتارهای اجتماعی جامعه ایران توجه 
نمود تا به نتایج مطلوب برسیم واین بهتر است از آینده نگری ایده آلی 
که نتایج آن دســت یافتنی نیست .دکتر رضوی در ادامه سخنانش 
ضمن تأکید بر ضرورت و اهمیت حضور روابط عمومی ها در پیشبرد 
اهداف سازمان اظهار داشت :به اعتقاد من حضور پر رنگ روابط عمومی 
در سازمان ها بخصوص سازمان های خدمت رسان که می بایست 
ارتباط تنگاتنگی با مشترکین خود داشته باشند بسیار حائز اهمیت 
است و اینکه چقدر میتوانند در تصمیم گیری های مدیریت ارشد و 

بهبود عملکرد سازمانی مؤثر باشند بر هیچکس پوشیده نیست.در 
حقیقت روابط عمومی با انعکاس واقعیت های درون جامعه و همچنین 
درون سازمان به مجموعه مدیران ، آنان را در اتخاذ تصمیمات منطقی 
و صحیح و در نهایت پیشبرد اهداف سازمان یاری و هدایت می کند 
و در این راستا می بایست  از فن آوری های نوین دنیا به منطور پیشبرد 
اهداف و برقراری ارتباط استفاده نمایند . اگر عملکرد روابط عمومی 
ها را طی سه دهه گذشته بررسی کنیم صرف نطر از عملکرد کمی در 
بحث های کیفی بسیاری از سازمان ها متاسفانه در غفلت  مانده اند و 
نسبت به این موضوع بی توجه هستند و به اعتقاد من انجمن روابط 
عمومی ایران با حضور افراد فرهیخته و با تجربه ای که در این مجموعه 
حضور دارند می تواند در این زمینه بسیار پر رنگ  و تأثیر گذار باشد 
.مدیر عامل آب تهران در پایان ضمن تشــکر از آقای رفیعی رئیس 
انجمن روابط عمومی ایران و مدیر اسبق روابط عمومی سازمان آب و 
شرکت آب و فاضلاب استان تهران به دلیل خدمات ارزشمند ایشان 
در مجموعه شرکت های آبفا در طول  دو دهه تصریح کرد: آب تهران 
همیشه خانه ایشان و مجموعه انجمن روابط عمومی ایران است و 
باعث افتخار است که انجمن برای رشد و اعتلای روابط عمومی ها ی 

کشور از امکانات و تأسیسات آب تهران  بهره مند شود. 

مدیرعامل شرکت آبفا استان اصفهان در جلسه 
ملاقات مردمی، تاکید کرد، باید در کوتاهترین 
زمــان ممکن تدابیری در نظر گرفته شــود تا 
بازنشســتگان آبفا روســتایی، عضــو کانون 
بازنشستگان آبفا استان اصفهان قرار گیرند، تا 
بتوانند از خدمات  و مزایای این کانون بهره مند 

گردند.
مهندس هاشم امینی با اشاره به خدمات رسانی 
مطلوب به بازنشستگان تصریح کرد: مسئولان 
امر در شرکت آبفا استان اصفهان باید با برنامه 
ریزی جامع و دقیق راهکارهای خدمات رسانی 

گسترده به بازنشستگان را فراهم نمایند.

وی در پاسخ به برخی از درخواست های مردمی 
پیرامون حق انشعاب آب  بیان داشت: هم اکنون 
شرکت آبفا اســتان اصفهان از طریق سامانه 

۱۵۲۲ به صورت غیر حضوری حق انشعابات 
آب و فاضلاب را در ۲۴ کاربری ثبت می نماید 
و پس از طــی مراحل قانونی به درخواســت 

مشترکین پاسخ داده می شود.
مدیرعامل شرکت آبفا استان اصفهان در پاسخ 
به درخواست برخی از افراد که خواهان تخفیف 
در دریافت خدمات شرکت آبفا استان اصفهان 
بودند، اظهار داشت: طبق قانون به مددجویانی 
کــه تحت پوشــش کمیته امداد و ســازمان 
بهزیستی هستند، با ارائه مدارک لازم در مواردی 
تخفیف داده می شود، اما برای مابقی مشترکین 
می توانیم با دریافت اقســاطی بهای خدمات 

نهایت همکاری را داشته باشیم.
مهندس هاشــم امینی در پاسخ به درخواست 
یکی از صنعتگران که خواهان افزایش ظرفیت 
آب تخصیصی بود، خاطرنشان ساخت:  اولویت 
و وظیفه نهایی شرکت های آب و فاضلاب تامین 

پایدار آب شرب و بهداشت مشترکین است.
مهندس امینی درپایان عنــوان کرد: فعالان 
صنعت آبفا در استان اصفهان نهایت تلاش خود 
را می کنند تا بتوانند خدمات پایدار را به آسان 
تریــن شــکل و در کوتاه تریــن زمان ممکن 
دراختیار مردم قرار دهند، چرا که رضایت مردم 

هدف اصلی ماست.

سید حسن رضوی : تشریح  و نگرانی های  تأمین، وضعیت منابع آبی تهران 

هاشم امینی :بازنشستگان آبفا روستایی تحت پوشش بیمه تکمیلی قرار می گیرند



مهدی محمد نبی ،دبیر کل فدراسیون فوتبال:

شرط حضور وزیر حذف شد

تزریق سرمایه های خارجی در بورس

برگزاری مجمع بیمه “ما” به عنوان اولین شرکت 
در صنعت بیمه
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حذف مستقیم از لیگ قهرمانان فوتبال آسیا در 
صورت لغو لیگ های داخلی!

خبـــرخبر  مهدی محمدنبی دبیرکل فدراسیون فوتبال ضمن 
تاییــد اصلاحات مدنظر فیفا در اساســنامه این 
فدراسیون، اعلام کرد این اساسنامه به فدراسیون 
جهانی ارســال شــد. مهدی محمدنبی درباره 
اساسنامه فدراسیون فوتبال و اصلاحات آن گفت: 
به تاریخچه ورود نمی کنم ولی از شــهریور سال 
گذشته گروهی از فیفا روی اساسنامه کار می کردند 
که به موضوعات اساسنامه سال ۹۰ نظر داشتند. 
خود من از فروردین امسال در فدراسیون مسؤولیت 
گرفتم و به اتفاق همکاران کار را پیگیری کردیم. وی 
افــزود: ظرف ۲ ماه توانســتیم این بخــش را در 
اساسنامه با پیشنهادی که بعضا از اعضای مجمع 
گرفتیم انجام بدهیم و جمع بندی این پیشنهادات 
را ۲۴ اردیبهشت به فیفا دادیم. دبیرکل فدراسیون 
فوتبال گفت: این مواردی که شهریور سال گذشته 
پیش آمد مربوط به بخش حقوقی فدراسیون فوتبال 
و یک بخش درباره ارکان مســتقل از جمله ارکان 
قضایی، حسابرسی و انتخاباتی بود. باید این کمیته ها 
را در اساسنامه می آوردیم که آوردیم. بخشی هم 
مربــوط به اعضای مجمع بود که در اساســنامه 

پیشنهادی دیده شده بود. 
نبی ادامه داد: بعدازظهر روز جمعه اصلاحات مدنظر 
به فیفا ارسال شد. وی درباره حضور وزیر در اساسنامه 
قبلی که با بحث استقلال فدراسیون منافات داشت 

و حذف این مورد در اساســنامه جدید اظهار کرد: 
موارد مدنظر فیفا را رعایت کردیم و در این بخش 
مشکلی نداریم. در بخش ارکان مستقل هم این 
موارد را رعایت کردیم. کار سنگینی داشتیم، چون 
تعطیلات زیادی بود و بحث کرونا هم پیش آمد. 

دبیرکل فدراسیون فوتبال با اشاره به همکاری وزارت 
ورزش برای پیش نویس اساسنامه جدید خاطرنشان 
کرد: وزارت ورزش انعطاف به خرج داد و از دوستان 
تشکر می کنم. وی که با برنامه تلویزیونی »ورزش و 
مــردم« گفت وگو می کرد، درباره انتخاب اعضای 

کمیته های قضایی مثل کمیته انضباطی و اخلاق 
یادآور شــد: اعضای این کمیته ها را مجمع باید با 
رأی گیری انتخاب کند. حتی کمیته حسابرسی هم 
همینطور است. نبی درباره ایجاد تغییرات در شرایط 
کاندیداهای ریاست فدراسیون تاکید کرد: در بخش 
اساسنامه و کسانی که می خواهند کاندیدا شوند، 
انعطاف خوبی به خرج داده شــده اســت. بعد از 
بازگشت اساسنامه از فیفا آن را منتشر می کنیم. 
طبق قانون رفتار کردیم که در تاریخ فدراســیون 
فوتبال کم سابقه و بی سابقه است. اعضای مجمع 
مشارکت کردند و بخش اعظمی از مواردی که در 
اساســنامه آوردیم، نظرات اعضای مجمع است. 
دبیرکل فدراسیون فوتبال گفت: بعد از ارسال نظرات 
فیفا، مجمع فدراسیون را برگزار می کنیم و اساسنامه 
مصوب می شود. یک ماه زودتر آن را برای اعضا ارسال 
می کنیم تا نظرات شان را بدانیم. کار خوبی انجام 
شده و امیدواریم ختم به خیر شود. از اهالی ورزش 
که در فوتبال مســؤولیت دارند خواهش می کنم 
همراهی کنند تا از این مسیر بخوبی و به اتفاق عبور 
کنیم. در حال انجام یک کار جمعی هســتیم که 
ان شــاءالله نتایجش هم خوب باشــد. دبیرکل 
کنفدراسیون فوتبال درباره خطر تشکیل کمیته 
عادی ســازی و خطر تعلیق فوتبــال تاکید کرد: 
نگرانی ای وجود ندارد. این حاشیه ها را باید کم کنیم!
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هفته نامه اقتصادی ایرانورزش

امضای توافقنامه بین شهرداری تهران و ارتش

پادگان بوستان شد

طرح تبدیل پادگان ۰۶ ارتش به بوســتان کلید خورد. در میان 
خبرهای ناخوشایند چهار ماهه اخیر سرانجام حال دل ساکنان 
محله پاســداران تهران که سال ها از داشتن پارکی بزرگ و مجهز 
محروم بودند، خوش شد. گرچه با این عمل بخشی از خاطره شهری 
هم زنده می شود. شهری که مدام در حال تغییر است و خاطره های 
آن از هم دور و نشانه های آن تبدیل به خاطره ای بی نشان می شوند 
نیاز دارد تا پهنه هویتی، خاطره ای و تاریخی خود را گسترده کند 
و افزایش دهد. البته پروژه تعیین تکلیف پادگان ۰۶ سال های قبل 
کلید خورد و قرار بود برج های سر به فلک کشیده زیادی در این ۵۰ 
هکتار ساخته شــود اما با روی کار آمدن پیروز حناچی به عنوان 
شهردار تهران، ماجرا تغییر کرد. وی زمانی که به عنوان کاندیدای 
صندلی سبز شهرداری تهران به بیان برنامه های خود می پرداخت، 
اعلام کرد می خواهد درهای پادگان ۰۶ را به عنوان یک بوســتان 
عمومــی به روی مردم تهران باز کند و دیروز عملیات اجرایی این 
وعده شهردار آغاز شد و ۳۵ هکتار از پادگان ۰۶ به بوستان ارتش 
تبدیل می شود؛ بوستانی که به گفته معاون معماری و شهرسازی 
شــهرداری تهران قرار اســت به عنوان یک بوســتان موضوعی 
)Thematic( ارتباط تازه ای میان مردم و رویدادهای مرتبط با 
ارتش و دوران ســربازی ایجاد کند.حال پس از کش وقوس های 
فراوان بالاخره این اتفاق افتاد و کلنگ بوستان ارتش زده شد. این 
مراســم با حضور امیر موسوی فرمانده کل ارتش، پیروز حناچی 
شهردار تهران، اعضای شورای شهر و جمعی از فرماندهان ارتش 
دیروز برگزار شد و پس از انجام آماده سازی های اولیه، حفاظ های 
نظامی این پادگان برداشته و درهای آن به روی عموم گشوده خواهد 
شد. به همین منظور شهردار تهران گفته در هفته دفاع مقدس یا 

هفته دولت بوستان ارتش را به بهره برداری می رساند.
اتصال مترو به بوستان ارتش

به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی شهرداری تهران پیروز حناچی، 
شهردار تهران در مراسم آغاز عملیات بوستان بزرگ ارتش گفت: شهر 
تهران را در طول تاریخ با سه ویژگی می شناختند؛ ارتفاعات البرز، ۲۴۰ 
میلیون مترمکعــب آب که از دامنه های البرز جــاری بود و دیگری 
چنارستان های وسیع که چنار امامزاده یحیی تنها یکی از آن چنارهاست. 
این مکان هم که در آن قرار داریم، یکی از باغ های باقیمانده در تهران 
است که به باغ سلطنت آباد معروف بود. این پادگان که در پهلوی اول 
شکل گرفت، یکی از قدیمی ترین برگ های شناسنامه ارتش است و 
شاید باارزش ترین پادگانی است که به جهت وسعت و ارزش در کشور 
داریم بنابراین اتفاقی که امروز می افتد از این جهت بسیار اهمیت دارد.

حناچی درباره توافق انجام شده میان شهرداری و ارتش بر سر پادگان 
۰۶ گفت: بیش از یک دهه است که موضوع پادگان ۰۶ مطرح شده 
و در نیروهای مســلح گردش کار هم انجام شده بود برای اینکه به 
مکانی برای پشتیبانی از نیروهای مسلح تبدیل شود و طرح های 
مختلفی هم برای آن تهیه شــده بود اما در نهایت توافق ارتش با 
شهرداری بر سر پادگان ۰۶ در دوران شهرداری آقای قالیباف انجام 
شد. توافقی که آن زمان صورت گرفت بسیار بد بود زیرا بر اساس آن 
توافق، سهم شهرداری ۷۰ درصد و سهم ارتش ۳۰ درصد از مساحت 
پادگان بود اما ۷۰ درصدی که سهم شهرداری تهران بود در محوطه 
بین برج ها و ساختمان ها قرار داشت که عملا قابلیت استفاده نداشت.

شهردار تهران افزود: در این دوره از شهرداری الگوی طراحی و توافق 
بر ســر این پادگان را تغییر دادیم و ۷۰ درصد سهم شهرداری که 
معــادل ۳۵ هکتار بود، به صورت یکپارچــه درآمد تا باغ قاجاری 
سلطنت آباد که اکنون بخشی از تسلیحات ارتش و پادگان ۰۶ هم 
جزئی از آن بود در قالب یک بوســتان در اختیار مردم قرار گیرد و 
۱۰۰ هزار متر ساختمان های این پادگان هم حفظ شده و کاربری 
مناسب برای آن تعریف شود.وی افزود: از سوی دیگر روی اتصال 
مترو به این بوستان که در واقع معادل پارک ملت تهران است هم 

طرح هایی در دست بررسی وجود دارد.
به گفته شهردار تهران اتصال این مجموعه به مترو در مجاورت مترو 

صیاد محقق می شود .
اراضی نظامی باید در اختیار شهروندان قرار گیرد

در همین رابطه محســن  هاشمی، رییس شورای شهر تهران در 
مراســم آغاز عملیات بوستان بزرگ ارتش گفت: از مساحت کل 
تهران پنج درصد )نزدیک به ۲۸۰۰ تا ۲۹۰۰ هکتار( به پادگان های 
شهری و اراضی نظامی اختصاص دارد که با قوانین موجودی که در 
مجلس شورای اسلامی به تصویب رسیده قرار است این پادگان ها 
در اختیار مردم قرار گیرد تا نیروهای نظامی از شهر خارج شوند. اما 
موانع زیادی برای اجرای این قانون وجود داشت که یکی از آنها هزینه 
جابه جایی و تامین زمین و ساخت مکان جدیدی برای نیروهای 
نظامی خارج از شهر است که با طرحی مانند پادگان ۰۶ این مشکل 
حل شد.او ادامه داد: بخشی از این پادگان ها از شهر خارج شده اند 
اما بخش دیگری مانند پادگان جی و پادگان موجود در منطقه ۳ و 
اراضی صنایع دفاع در نزدیکی پادگان ۰۶ با وسعت نزدیک به یکصد 
هکتار در شــهر باقی مانده اند و هنوز نتوانسته ایم آنها را در اختیار 
مردم و شهر قرار دهیم.رییس شورای شهر تهران افزود: فعالیت های 
اولویت محور شهر تهران که در دوره یک ساله باقی مانده از شهرداری 
این دوره امکان تحقق آن وجود دارد، باید مدنظر شهرداری تهران 
باشد. گرچه اولویت مساله ترافیک و آلودگی هواست که با توسعه 
حمل ونقل عمومی می تواند حل شود و مساله بعدی فضای سبز، 
محیط زیست و پسماند شهر تهران است که در این راستا طرح جامع 
پســماند آماده شده و در مراحل انتهایی کار است.مساله آخر هم 
ساختار شهرداری تهران است که باید به سمتی حرکت کند که 

تعداد نیروهای آن کم شود و کیفیت کار بالا رود.
پادگان ۰۶ ارتش در شمال شرق و در منطقه پاسداران در مساحتی 
بالغ بر ۵۲ هکتار واقع شده که با توافقی میان شهرداری و ارتش قرار 
اســت به بوستانی ۳۵ هکتاری تبدیل شود و با هدف رفع کمبود 
فضای سبز عمومی در این منطقه، در اختیار مردم قرار گیرد. البته 
باقیمانده اراضی به ساخت وساز مسکونی و تجاری اختصاص یافته 

است.

۱_   کارکرد و بازده کاری -  اختلال بر رشد مغز در کودکان  
۲_   معاون فناوری رئیس جمهور و رئیس بنیاد ملی نخبگان – هم 

اکنون 
۳_  کل و همه – نامی برای دختران - بنده و سخن گو
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سلول

۵_  قمارباز معروف -  شهری در استان فارس - کدر
۶_  مادر – سوره ای در قرآن -  فیلمی به کارگردانی رضا قهرمانی و 

بازیگری فریبرز قریبیان 
۷_  بیدار ماندن در شب -  خبرگزاری دانشجویان - خاطر

۸_   مادر حضرت عیسی – نام انیشتین بزرگ – خودروی ایرانی
۹_   از پیامبران خدا – پادشاه ، خداوند – از زیبایی های مردان 

۱۰_  دستور -  اصطلاحی در جریان برق – گوشت آذری
۱۱_  کشوری درگیر در بیماری کرونا – پوشیده و مبهم 

۱۲_  نفرین شده هر دو عالم - سازه ای بلند و ستون مانند بر بالای 
مساجد – پیشوا 

۱۳_   باشگاهی در فوتبال اتریش – ژیلت سر بریده – چای فرنگی 
– پسوند شباهت

۱۴_  نام آذری – ضربه به توپ در فوتبال – میدان مجلس ایران 
۱۵_   نام قدیم شهر آذر شهر -  برچسب 

۱_  رییس سابق وزارت نفت در دولت دهم -  بهانه 
۲_  دیوار ریخته شده – رئیس سازمان تربیت بدنی در دولت 

هشتم
۳_  به طریق و روش معمولی – قیر در هم – گروهی از جامعه 

۴_  رود آرام – آئین – پایتخت کشور سومالی 
۵_  مس کننده -  گل تاجریزی – دارو 

۶_  از قاره ها – مرد بی زن - خیس
۷_   جمع نتیجه -  سپهبد شهید و فرمانده سابق سپاه قدس 

کشورمان 
۸_   قبیله -  استانی در کشور عراق – فوتبالیستی از اسپانیا

۹_ کمانگیر معروف  -  پیش رو ، در پیش -   گروگان
۱۰_  حرف پیروزی -  وقت و نوبت -  دودکش
۱۱_   از میوه های تابستان – تله – دیوار بلند 

۱۲_  توان و نیرو – سگ  بیمار - صنعت جهانگردي
۱۳_ دیپلمات -   چله کمان – چای فرنگی

۱۴_ سه کیلو – از خزنده ها – اجداد – تاج گل
۱۵_  از فوریت های اقتصادی مجلس یازدهم 

عمودی افقی

جدول شماره 2۳۱ هفته نامۀ اعتبار
لطفاً جدول تکمیل شده را به دایرکت اینستاگرام هفته نامه ارسال نمائید.

etebar.magazine  به ۱5 نفر از برندگان، به قید قرعه جوایزی تقدیم خواهد شد.

 افشاگری مهدی تاج درباره
 قرارداد ویلموتس

مهدی تاج می گوید وزیر ورزش در نامه دریافتی از مرکز فرهنگی ایران 
و هلند، مارک ویلموتس را به فدراسیون فوتبال معرفی کرد. مهدی تاج، 
رئیس پیشین فدراسیون فوتبال درباره زوایای مختلف قرارداد مارک 
ویلموتس برای هدایت تیم  ملی فوتبال ایران صحبت و ابعاد جدیدی از 
نحوه حضور این مربی بلژیکی در ایران و جدایی و شکایت او از فدراسیون 
فوتبال را مطرح کرد. تاج درباره اینکه چه کسی ویلموتس را به فدراسیون 
فوتبال معرفی کرد، گفت: وزیر ورزش در نامه ای ویلموتس را معرفی 
کرد. در واقع نامه ای به وزیر ورزش و جوانان ارسال شده بود و او را معرفی 
کرده بودند. طبیعی هم بود. وزیر هم این نامه را برای بررسی و رویت به 
فدراسیون فوتبال فرستاد. او در واکنش به اینکه چه کسی این نامه را 
به وزیر ورزش و جوانان ارسال کرده بود، یادآور شد: مرکز فرهنگی ایران 
و هلند این نامه را به وزارت ورزش فرستاد و ویلموتس، لوپتگی و رنار را 
پیشنهاد کرده و گفته بود این مربیان برای هدایت تیم  ملی بهترین 
هستند. ویلموتس سومین گزینه پیشنهادی بود و بعد از ناکامی در عقد 
قرارداد همکاری با لوپتگی و رنار، سراغ ویلموتس رفتیم. تاج که با اخبار 
شبکه دوم سیما گفت وگو می کرد، درباره مبلغ قرارداد ویلموتس و 
دستمزد پرداختی به او گفت: اولا قرارداد او ۲/۲ میلیون دلار برای هر 
سال بود. در بیش از ۳۰ برنامه رادیویی و تلویزیونی یک مبلغ را اعلام 
کردنــد. وی همچنین درباره وجود بند پرداخت ۳ ماه دســتمزد به 
ویلموتس در صورت فسخ قرارداد از سوی هر یک از طرفین گفت: این 
شاه بیت موضوع است. در یک برنامه تلویزیونی کسی را آورده بودند که 
بشدت به ما حمله کرد و ما را بی سواد نامید و گفتند این قرارداد در نوع 
خود بدترین در تاریخ است. رئیس پیشین فدراسیون فوتبال اذعان 
کرد: ما گفتیم اگر او بد نتیجه گرفت و ما او را اخراج کردیم، فقط ۳ ماه 
غرامت می دهیم و اگر خودش هم خواست برود، اندازه ۳ ماه دستمزد 
می گیرد. این موضوع ظرافت قرارداد را نشان می دهد. اتفاقا این بند را 
هم آقای وزیر پیشنهاد کرد و به نفع ما شد. جدایی او هم به علت پرداخت 

نشدن دستمزد در موعد مقرر بود.

یک خبرنگار عربستانی اعلام کرد طبق اصلاحیه 
جدید کنفدراسیون فوتبال آسیا، هر کشوری که 
لیگ داخلی خود را لغو کند، تیم هایش از حضور در 
لیگ قهرمانان آسیا محروم می شوند. به گزارش مهر، 
جلسه مســؤولان کنفدراســیون فوتبال آسیا با 
فدراســیون های مختلف در شرق و غرب قاره روز 
پنجشنبه برگزار شد و پیشنهادات مختلفی درباره 
نحوه و زمان از سرگیری دوباره لیگ قهرمانان آسیا 
مطرح شــد. قرار اســت AFC بعد از بررســی 
پیشنهادات و تمام جوانب، تصمیم نهایی را اتخاذ 
کند. یکی از مسائلی که ظاهرا AFC بر آن تاکید 

دارد، تعطیل نشــدن لیگ داخلی کشورهاست. 
کنفدراسیون آسیا از کشورهای آسیایی خواسته 
است لیگ خود را تا جایی که امکان دارد برگزار کنند 

و تمام پروتکل های بهداشتی هم رعایت شود. 
»عاید العلیوی« خبرنگار عربســتانی مدعی شد 
کنفدراســیون آســیا اصلاحات جدیدی را برای 
کشورهای عضو ارسال کرده است که مهم ترین آن 
مربوط به همین مسأله است. این خبرنگار نوشت: 
»در صورتی که لیگ یک کشور لغو شود، تیم های 
آن کشور مســتقیم از لیگ قهرمانان آسیا حذف 

خواهند شد«.

غلامرضا انصاری معاون اقتصادی وزیر امور خارجه از برنامه هایی برای تزریق سرمایه های خارجی در بورس به دلیل 
 جذابیــت مــاه های اخیر و بــه عنوان یکــی از راهکارها خبــر داد.  وی بــا اعلام اینکه بــازار ایــران برای همه 
سرمایه گذاران خارجی و ایرانیان مقیم خارج از کشور جذاب است، درباره راهکارهای وزارت امور خارجه ایران برای جذب 
سرمایه گذاریهای خارجی گفت: در مورد چگونگی زمینه و مشوق های الزام برای جذب سرمایه گذاری در منطقه، 
پیشنهاداتی مطرح شده است،  نکاتی مانند راههای نقل وانتقال پول سرمایه گذاران و تسهیل ورود سرمایه های ایرانیان 
خارج از کشور مطرح شده و در حال پیگیری است. وی با اشاره به درخواست برخی کشورهای مختلف برای سرمایه گذاری 

در ارقام کوچک در بخش انرژی های تجدیدپذیر ایران، افزود: امیدواریم این سرمایه گذاریها به زودی اجرایی شود. 

مجمع عمومی عادی سالیانه بیمه 
“ما” با رعایت تمام  پروتکل های 
بهداشتی، به عنوان اولین شرکت 
بیمه ای ۱۳ خرداد ماه با حضور  ۷۷  
درصد ســهامداران، مدیرعامل و 
اعضای هیأت مدیره بیمه “ما”، دبیر 
کل سندیکای بیمه گران ایران ، 
نمایندگان بیمه مرکزی جمهوری 
اسلامی ایران، ســازمان بورس و 
اوراق بهادار و بازرس قانونی برگزار 
شد و صورت های مالی عملکرد 
سال مالی  ۱۳۹۸ این شرکت به 

تصویب رسید.
به گــزارش اعتبار به نقل از روابط 
عمومی بیمه “ما”، حجت بهاری فر 
عضو  هیــأت مدیره و مدیرعامل 
بیمه “ما” با استناد به گزارش ارائه 
شــده هیأت مدیره به مجمع  و 
ســهامداران، تولید حق بیمه در 
سال مالی ۱۳۹۸ را بالغ بر  ۱۰.۱۹۴ 

میلیارد ریال اعلام کرد، تولید حق 
بیمه، نسبت به سال گذشته ۲۵ 
درصد رشــد داشــته اســت،  با 
مدیریت ریســک مناســب در 
شرکت، ضریب خسارت ۶۶ درصد 
می باشد که فاصله ای قابل توجه با 
شــرکت های دیگر صنعت بیمه 
دارد.وی افزایــش ۳۸۴ درصدی 
پورتفوی سهام شرکت را نیز از دیگر 
نکات ارزشــمند و قابل ذکر سال 

گذشته  دانست و
 افزایش ســرمایه تا سطح ۴ هزار 
میلیارد ریال ، سرمایه گذاری بهینه 
منابع مالی و متنوع سازی سرمایه 
گــذاری، تمرکز بر حفظ ترکیب 
بهینه پرتفوی شرکت و گسترش و 
توسعه شبکه فروش از جمله این 

برنامه هاست.
 دکتر کریمی دبیر کل سندیکای 
بیمه گــران ایران ضمن تاکید بر 

خدمات ارزنده بیمه “ما” در جلب 
رضایت بیمه گزاران و ارائه خدمات 
مطلوب گفت: مهم ترین نکته در 
شرکت بیمه “ما” انجام هرچه بهتر 
تعهدات و جلــب رضایت بیمه 
گزاران است و در این راستا با بهره 
گیری از نیروهای جوان و کارآمد 
در کنار پرسنل با تجربه موفقیت 

های زیادی کسب کرده است .
 بر اســاس این گــزارش مجمع 
عمومی عادی سالیانه  به ریاست 
دکتر ابراهیم پور مدیرعامل و عضو 
هیات مدیره گروه مالی ملت و با 
حضور نماینــدگان بانک ملت و 
توسعه مالی مهر آیندگان به عنوان 
ناظریــن ، مدیرعامل شــرکت ، 
اعضای هیات مدیــره، نماینده 
ســازمان بورس، نماینده بیمه 
مرکزی، حسابرس و بازرس قانونی 
برگزار شــد.  در ادامه حسابرس و 
بازرس قانونی به ارائه گزارشــی از 
عملکرد بیمه “ما”  در سال ۱۳۹۸ 
پرداخت و مجمع پس از استماع 
گزارش هیات مدیــره و بازرس 
قانونی شرکت و تصویب صورت 
های مالی شرکت منتهی به ۲۹ 
اسفند ۹۸، با تقسیم  مبلغ ۳۸۰  
ریال سود قابل تقسیم به ازای هر 

سهم موافقت کرد.

رشد نقدینگی در سال ۹۸ که در حد ۳۱ درصد و بالاتر از 
متوسط بلندمدت نرخ رشد نقدینگی بوده است نیز ناشی 
از فشــار شدید تحریم صادرات نفت بر بودجه دولت و از 
طریق افزایش خالــص ارزش دارایی های خارجی بانک 
مرکزی به دلیل خرید ارز های ۱۲ درصد سهم صندوق 
توسعه ملی بوده است. در حالی که اخیراً مرکز پژوهش های 
مجلس شورای اسلامی میانگین رشد اقتصادی سال های 
۹۱ تا ۹۸ را در محدوده صفر معرفی کرده و خلق ۲ هزار 
هزار میلیارد تومان نقدینگی در این مدت تعجب بسیاری 
از کارشناسان اقتصادی را برانگیخته است که چرا داده و 
ستانده های دولت و بانک ها به شکلی نیست که در رکود 
اقتصادی نقدینگی بدون پشتوانه خلق نشود، بانک مرکزی 
نسبت به جهش نقدینگی در کشور واکنش نشان داد. 
روابط عمومی بانک مرکزی در اطلاعیه ای نوشــته که 

رشــدهای کنونی نقدینگی به هیچ وجه مطلوب بانک 
مرکزی نیست و رشد نقدینگی در سال ۹۸ که در حد ۳۱ 
درصد و بالاتر از متوسط بلندمدت نرخ رشد نقدینگی بوده 
نیز ناشی از فشار شدید تحریم صادرات نفت بر بودجه دولت 
و از طریق افزایش خالص ارزش دارایی های خارجی بانک 
مرکزی به دلیل خرید ارز های ۱۲ درصد سهم صندوق 
توسعه ملی بوده است. همچنین تلاش بانک مرکزی در 
تشدید نظارت بر بانک ها و مؤسسات اعتباری، جلوگیری 
از اضافه برداشت بانک ها و کاهش شدید آن، ممانعت از 
مسابقه نرخ سود بین بانک ها و راه اندازی عملیات بازار باز و 
اصلاح رابطه بانک مرکزی با دخل و خرج بودجه دولت از 
طریق بازارسازی اوراق خزانه منتشره از سوی دولت در 
راستای کاستن از نرخ رشد نقدینگی به عنوان منشأ اصلی 

تورم و بی ثباتی اقتصاد کلان است.

۴ نماینده فوتبال ایران در لیگ قهرمانان آســیا 
)پرسپولیس، استقلال، ســپاهان و شهرخودرو( 
احتمالاً در دهه ســوم شــهریور برای انجام ادامه 
رقابت های این فصل به قطر مسافرت خواهند کرد. 
به گزارش رسانه های معتبر حاشیه خلیج فارس، 
لیگ قهرمانان آســیا برای ۲۴ شــهریور تا ۶ مهر 
برنامه ریزی شــده است. بدین ترتیب رقابت های 
باشگاهی ایران، حداقل چند روز پیش از شروع این 
مسابقات و البته احتمالاً روزهای بعد از آن تعطیل 

خواهد بود چرا که براســاس اعلام رسمی ای اف 
ســی، تیم ملی فوتبال ایران ۱۱ روز بعد از پایان 
مرحلــه مقدماتی لیگ قهرمانــان یعنی ۱۷مهر 
میزبان هنگ کنگ اســت و در ادامه مســابقات 
انتخابی جام جهانی ســفری طولانی به کامبوج 
خواهد داشت تا ۲۲ مهر مقابل تیم ملی این کشور 
صف آرایی کند. ۲ مســابقه ای که ایران را آماده ۲ 
رقابت حساس و سرنوشت ساز مقابل بحرین و عراق 

)۲۲ و ۲۷ آبان( در ورزشگاه آزادی خواهد کرد.

نصف فوتبال ایران آخر شهریور در قطر
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با شکیبایی بر طاعت خدا و دوری از معصیت او، نعمت هایش را برخویش کامل سازید.امام علی)ع(:

ضرورت تخصیص اعتبار برای همسان 
 سازی حقوق بازنشستگان

بانک مرکزی بازارهای غیررسمی ارز را 
ساماندهی کند

سیدامیرحســین قاضی زاده هاشمی نایب رئیس مجلس 
شورای اسلامی گفت: موضوع درآمدهای غیرنفتی و پایداری 
این مهم از جمله دغدغه های مجلس یازدهم است.از این رو با 
توجه به شرایط بین المللی و مشکلات داخلی امید است دولت 
برنامه مدونی برای تامین درآمدهای پایدار به قوه مقننه ارائه 
کند. البته برنامه مدونی که مبتنی بر آینده فروشی، استقراض 
و فروش گسترده دارایی ها نباشد و شفافیت در آن مشهود 

باشد.همچنین عملکرد سازمان خصوصی سازی، آینده بازار بورس از دیگر دغدغه هایی بود 
که نمایندگان در مجلس یازدهم داشتند لذا وزیر مربوطه در این خصوص گزارشی را ارائه 
کرد، در واقع نمایندگان نگران هستند به نام کسب درآمد برای بودجه شاهد فروش اموال و 
دارایی های دولت باشیم، ساماندهی مالیات ها و معافیت های مالیاتی از دیگر موضوعات مهم 
محسوب می شود؛ معافیت های مالیاتی رشد داشته در حالی که با توجه به شرایط کنونی 
اقتصاد این موضوع باید تعدیل شود، مجلس یازدهم به طور جدی تاکید بر شفافیت و مبارزه 
با فساد دارد از این رو باید شاهد شفافیت، عملکرد در حوزه گمرک، سازمان خصوصی سازی، 
بانک ها و دیگر مجموعه هایی باشــیم که امکان بروز فساد در آن ها وجود دارد. بنابراین از 
مسئولان درخواست می شود برنامه مدونی برای شفاف سازی در این زمینه به قوه مقننه ارائه 
دهند، به نظر می رســد نیاز به در نظر گرفتن برخی مســائل مانند اســتمهال وام برای 
تولیدکنندگان و فعالان اقتصادی وجود دارد تا این افراد بتوانند واحدهای تولیدی خود را سرپا 
نگه دارند، در بخشی از بودجه مقرر شد ۵۰ هزار میلیارد تومان اعتبار در اختیار سازمان تامین 
اجتماعی قرار بگیرد که این موضوع هنوز محقق نشده و در واقع به بهانه ای برای انجام ندادن 
وظیفه قانونی در خصوص بازنشســتگان تبدیل شده اســت، سازمان تامین اجتماعی و 
بازنشســتگان نیروهای مسلح باید تکلیف موضوع همسان سازی حقوق بازنشستگان را 

مشخص و گزارش آن را به نمایندگان مردم در قوه مقننه ارائه کنند.

محسن زنگنه نماینده مردم تربت حیدریه در مجلس پس از گذشت 
۷ سال از دولت یازدهم و دوازدهم به این نتیجه رسیدید که با کدخدا 
نمی توانیم معامله کنیم. البته هزینه های زیادی برای اینکه دولت 
متوجه شود علاج کار، اتکا به داخل است، پرداخت کردیم. اینکه 
مسئولان دولتی از مبارزه با آمریکا، محکمتر از ما صحبت می کنند 
را به فال نیک می گیریم و آن را از درایت های مقام معظم رهبری 
می دانیم، متاسفانه زمانی که ارز ۱۱ هزار تومان بود، تا به امروز که به 
۱۷ هزار تومان رسیده، دائماً توئیت زده و بازار را دعوت به آرامش کردید، اما امروز ارز، کانال ۱۷ هزار 
تومان را نیز رد کرده است و علت آن تعیین نشدن قیمت ارز در طبقات بانک مرکزی است، در صورتی 
که در تمامی کشورهای جهان، بانک مرکزی قیمت نهایی ارز را تعیین می کند. وی با طرح این سوال 
که چرا باید میلیون ها دلار ارز به صورت شبانه روزی در کانال های تلگرامی به عنوان ارز فردایی بدون 
هیچ مبلغی خرید و فروش شود؟ گفت: این معاملات و بازارهای صوری، قیمت ارز را افزایش می دهد، 
بنابراین بانک مرکزی باید به صورت جدی به این موضوع ورود کرده و بازارهای غیررسمی و خرید و 
فروش دلار را ساماندهی کند.متاسفانه ما نتوانستیم بازار مشخصی برای خرید و فروش ارز و دلالی 
ایجاد کنیم، سوال این است که چه دست هایی پشت پرده قرار دارد که مانع تحقق چنین امری می 
شود؟ مردم اعتماد و اطمینان خود را نسبت به بانک مرکزی از دست داده اند، و درخصوص عدالت در 
توزیع تسهیلات، عدم اختصاص ارز ۴۲۰۰ تومانی به صنایع کشاورزی و همچنین  خرید تضمینی 
محصولات کشاورزی تذکر می دهم. اگر بخواهیم برای خرید تضمیینی محصولات کشاورزی در آبان 

و آذرماه اقدم کنیم، باید از امروز تا قبل از برداشت محصولات تدبیر کنیم.

خبر
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